
Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 07. 11. 2024 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 19. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pani hlavnú 

kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, pána hlavného architektka a urbanistu mesta 

Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov obchodných spoločností, vedúcich 

odborov mestského úradu a samozrejme aj všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 10, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová a pán poslanec 

Kelecsényi. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov pána poslanca Bischofa a pána 

poslanca Polláka.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 26. 09. 2024 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke to je  najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli 

a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol vám zverejnený 

a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. Ďakujem. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu programu rokovania? Nie? Ďakujem. Budem 

pokračovať. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení poslanci. 

K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať najdlhšie 5 

minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, ak sa na tom 

uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2-hom bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je 

predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 



otvorení zasadnutia MZ a trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nakoľko tu nemáme občanov, 

čo sme stále aj radi, že sú spokojní. Tak prejdeme k bodu č. 3., kde nasledujú Interpelácie 

poslancov 

Nech sa páči páni poslanci otváram diskusiu. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Dobré ráno všetkým, dobrý deň. Možnože predbieham program, toto skôr 

patrí do diskusie, ale prosím všetkých prítomných, aby to brali zároveň aj ako interpeláciu. 

Veľmi nerád, ale musím sa vzdať členstva v redakčnej rade Rožňavských novín z dôvodu 

dlhodobej nefunkčnosti redakčnej rady a z nie príliš valnej kvality posledných čísel 

Rožňavských novín. Teda nechcem, aby figurovalo moje meno v tiráži rožňavských novín. 

Ďakujem veľmi pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým. Ďakujem za slovo pán primátor. Mal by som 2 body. Chcem sa opýtať na 

klasicky plánované práce na ulici Šafárikovej, konkrétne od, v podstate od obchodného domu 

Kocka na námestie. Naposledy sme ohľadom tohto bodu hovorili, alebo ohľadom týchto prác 

hovorili na júnovom zastupiteľstve. A vtedy si požiadal občanov o 2 mesiace strpenia. 

Konkrétne si potom menoval termín október tohto roka. Máme november, tak ako to vyzerá 

s tými prácami, či už máme nejaký definitívny termín kedy bude povrch vozovky vymenený. 

Lebo je to aj naša vizitka, naša hanba, že vlastne už tretí rok, tretiu sezónu stále sa tam niečo 

buď robí, alebo nerobí, ale hlavne stále to nie je v stave, aby sme to mohli, aby to občania mohli 

túto komunikáciu plnohodnotne využívať. Takže či máme nejaký definitívny termín, s ktorým 

môžu všetci počítať a ktorý, dúfajme, už bude dodržaný. Druhý bod je pumptrack. Myslím si, 

že to už tiež je niečo vyše roka, kedy sme KSK dali do užívania pozemok, aby túto 

pumptrackovú dráhu vybudovali. Nejak je ohľadom toho ticho, tak či máme nejaké termíny, 

alebo nejaké informácie, prečo sa ešte nezačalo, či sa robí, na čo sa čaká, či tam máme tiež 

nejaký definitívny termín, s ktorým môžeme počítať. Lebo máme v podstate blokované 

pozemky. Nie aby sme ich teraz, nieže by sme ich momentálne potrebovali, ale každopádne 

dali sme ich za nejakým účelom a stále sa tam nič nedeje. Ďakujem. 



 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak by som hneď aj odpovedal. Čo sa týka Šafárikovej ulici jeden stále musíte 

uznať, že ako nie je to ako v súkromnom sektore, že človek povie dotiahnuť do konca. Stále 

nejaký zádrhel vyskočí. Tak momentálne máme problém, možno aj je to osobné, lebo nepustím. 

Majú tam autorské práva na dokumentáciu a keď niečo chceme prekresliť v rámci celého mesta, 

v rámci celej tej zóny. Hej tak musíme vyjednávať o cene prekreslenia. Miesto toho, lebo 

predtým v projekte bola, boli mačacie kamene v celej dĺžke, samozrejme to je dosť veľmi 

finančne náročné. Tak sme povedali, že od malého trhu pôjdu mačacie kamene a po malý trh 

by mala ísť asfaltový povrch. Hej. Dosť vysokú sumu dali za toto prekreslenie, s ktorým som 

nesúhlasil. A som dal potom na výber, že treba znížiť túto sumu. Treba znížiť pomerne 

o dajakých nebudem rozprávať, nechcem v tomto, ale maximálne som povedal, že 2 tisíc euro 

sme ochotní ako mesto dať. Bola tam ponuka 10 tisíc euro a ja som na to reagoval, že za 10 

tisíc euro nám naprojektovali zimný štadión celý hej. Tak neni to adekvátna suma k tomu, aby 

sa prekreslil dajaký projekt, ktorý, na ktoré majú títo projektanti právo. Tak toto teraz riešime, 

aby sme neplytvali s financiami. Peniaze sú zabezpečené cez Radu partnerstva, kde som 

členom. Takže tie peniaze už máme pripravené a ja si myslím, že už len na toto čakáme, že či 

budú súhlasiť s touto maximálnou sumou, ktorú som povedal, že som ochotný dať. A si myslím, 

že sa dohodneme na tejto sume. Že by to boli ochotní urobiť. Veď vlastne bývajú tu, chcú aj 

oni, aby už ten projekt bol minimálne na dajakých 80% hotový, takže si myslím, že to 

prekreslenie a zmena týchto niektorých prvkov, tak nemôže stáť až toľko veľa. Takže na tomto 

trošku to ešte brzdíme. Samozrejme ide zima a si myslím, že aj tak to už len na jar. Áno hovorí 

sa 3 roky. Ako vidíte, všade v celom meste kope sa. Aj včera alebo predvčerom VVS-ka už 

trošku aj občania okolitých obcí, že všetko v meste sa robí. Vodári kopú všade na Šafárikovej, 

na Štítnickej, na Záhradníckej. Všade. A pôvodne, keď si pozriete predtým vykopali, dali tam 

rúry a zaasfaltovala sa. Môže si to presne pozrieť ako to môže vyzerať v budúcnosti a to je 

Štítnická hej. Vodári tam vykopali nový vodovod, dali dnuká rúru a v spolupráci s tým, že nech 

nedávajú to do pôvodného stavu, tak ten chodník urobíme nanovo. Aby to vyzeralo tak, aby to 

bol aj bezpečný chodník, aby tie obrubníky boli minimálne tých 15 cm od asfaltu, od cesty. 

Takže v takomto štýle robíme. A toto trošku dlhšie trvá. Tak isto je to aj s SPP-čkom. Keď 

chceme a požadujeme, že keď už tam vykopú alebo ideme niečo opravovať, tak stále si zistíme 

či sietiari, či tam nemajú vodu, plyn. Niekto opraví. Zato aj plynári, vodári a všetci teraz pracujú 

v našom meste. Ja viem, že to teraz vadí našim občanom mesta, že všetko je rozkopané. 

Nedajbože aj keď plynári niečo rozkopú, vyfrézujú, sú ostré hrany a ja prechádzam cez to hneď 

voláme, aby tie ostré hrany tých výkopov zrezali, alebo nech doplnia štrk.  Teraz momentálne 

môžete vidieť, že už na náš podnet, alebo veľký tlak už robia aspoň tu pri tej starej pošte 

asfaltový povrch, lebo aj tam bola taká jedna veľká diera, ktorú si myslím, že všetci sme trafili 

hej. Takže chvalabohu aj toto sa opravuje. Takže je tam len už na tej projektovej dokumentácii 

na prekreslenie, aby sme mohli urobiť tak, aby sme nevyhadzovali. Lebo ako vidíte, že na tom 

námestí tie mačacie kamene neboli tak dané ako mali byť. A dosť veľa finančných teraz 

potrebujeme prostriedkov na to, aby sme len sanovali tie mačacie kamene. A toto by sme chceli 

tak, že aby radšej nech je asfaltová a ku Stopke a pri malom trhu nech ľudia pokojne zabočia 

a už od malého trhu pôjdu tie mačacie kamene. Ale samozrejme, že s normou. Pupmtracková 

trať. Všetko je na KSK. Už tak viem, že je tam príprava, že by to mali na jar začať. Sľúbia, veľa 

vecí sa sľúbi. Bojujem za to, naháňam pána predsedu KSK, že aby keď sľúbil, tak samozrejme 

tak ako on sľúbil mne, ja som sľúbil vám hej a teraz sa pýtate na to. Takže už, už je to v dobrom 

stave, že už sa buduje v Gelnici a z Gelnice by mali prísť do Rožňavy. Takže už aj toto je 

v dobrom štádiu. Ešte na doplnenie poprosím pána zástupcu, keď niečo som zabudol.  

 

 



p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň prajem všetkým. Pokúsim sa byť rýchly a stručný. Čo sa 

týka pumptracku tak tam je to v stave teraz povoľovania. Čiže v prípade, keď všetky tieto 

administratívne záležitosti prejdú, tak potom bude môcť aj správa ciest, pod ktorú to vlastne 

patrí začať. A čo sa týka Šafárikovej ulice len doplním, že prepracovanie projektovej 

dokumentácie bolo nutné aj z toho dôvodu, že menili sa tam oproti pôvodnému projektu šírkové 

pomery cesty. Nielen samotný povrch cesty. Nakoľko v pôvodnom bolo, že tam nebude 

parkovanie vôbec, ale keďže ťažko si vieme predstaviť, aby bola obojstranne zakázaná možnosť 

parkovať, tak na jeden strane bude povolené parkovať. Čiže aj toto bolo súčasťou toho a tak 

isto niektoré detaily, ktoré si vyžadoval práve projekt, cez ktorý získame finančné prostriedky. 

Si vyžadoval, aby sa riešila zmena projektovej dokumentácie. Čiže aj to nebolo len tak, že sme 

si zmysleli, že vymeníme len ten povrch. Čiže tam tých vecí bolo viac, ktoré boli potrebné, aby 

sme vôbec tie peniaze získali. Externé zdroje na opravu. A myslím, že je to veľmi dôležité 

povedať, že to, že mesto dokáže z externých zdrojov získať viac ako 600 tisíc eur na 

rekonštrukciu tejto cesty a nepôjde to z rozpočtu mesta, poviem tieto financie, ktoré ušetríme, 

môžeme použiť inde, kde sú cesty tiež v zlom stave. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za doplnenie. Áno presne o tom to je. Radšej niekedy rok počkať, ja viem, 

zoberiem tú vinu na seba, nejak na mňa, keď kričia ľudia, ale ušporíme 630 tisíc. Malo to ísť 

z vlastných zdrojov. Hej to čo som už aj minule vysvetľoval. Bol som si istý, že urobíme to 

z rezervného fondu. Mali sme tam 450 tisíc, do 500 tisíc a že to len tak lusknutím a chytíme, 

urobíme. Tak potom to vlastne tá situácia na Slovensku sa zmenila, konsoliduje sa, menej 

peňazí dostali samosprávy. No ale ešte medzi tým sme rýchlo získali tých 630 tisíc euro, čo 

hovo..., čo stále budem podotýkať, nejde len o tú pravú stranu a cestu, ale je tam refundácia aj 

toho ľavostranného chodníka. Nieže dakto povie, že čo chceme za 630 tisíc. Takže je tam 

refundácia aj toho ľavého chodníka, ktorý už je vybudovaný. Takže aj z toho sa nám ešte zvýši, 

že sa zaplatia ešte hej, tie naše náklady. Ďakujem ešte raz pánovi zástupcovi. Pán poslanec  

Balázs nech sa páči. 

 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Áno, áno. Toto je jedna dlhodobá problematika a tie, tie mačacie 

hlavy, tie čadičové kocky sú veľmi pekné. Z takého historického hľadiska to tam strašne sedí. 

Len na druhej strane keď to nie je dobre urobené, alebo neviem, či si to vyžaduje dajakú náročnú 

údržbu, mne to pripadá aj dosť nebezpečné. Takže v mnohých úsekoch tie mačacie hlavy sú, 

sú vybraté, tým pádom sú tam diery. Takže by som poprosil aj to aby sa udržiavali, alebo 

opravovali tiem, ktoré sú, tie ktoré sú nebezpečné pre cyklistov, kolobežkárov atď., atď. Čo sa 

týka tej, tej Šafárikovej, alebo toho rozkopaného mesta. Ja, ja to všetko chápem, čo hovoríte. 

Je to ešte ťažšie ako v súkromnom sektore. Od verejných obstarávaní, komunikácie 

s projektami a, a možnože každý si myslí na, že, že na meste zarobí a pán primátor v podstate 

to musí dať do pozície, keď to je ešte znesiteľné pre mesto a, a zdravý sedliacky rozum, aby to 

celé zvládol finančne. Nie je jedno či 2 tisíc, či 10 tisíc jak to pred chvíľou odznelo. Ale, ale je 

to už dlho. Je to už dlho. Sú to už 3 roky. Na námestie, tak jak si povedal pán primátor, Štítnická, 

Šafárikova je rozkopaná. A poviem vám úprimne. Ja viem, že stále sa nájde problém a tých 

problémov je strašne veľa s plynármi, s vodármi, či s projektantmi a tak ďalej. Len zvonku to 

vyzerá tak, ako keby to celé stálo, ako keby sa robilo minimum. Hej. Teraz nechcem povedať, 

že sa nič nerobí, ale, ale či sa to nedá trošku dajak urýchliť. Lebo ideme do zimnej sezóny. To 

znamená pol roka sa tam zase nič nespraví a zase budeme chodiť po výtlkoch a zase sa budú 

pol roka opravovať výtlky, lebo zase sa asfaltovať začne dakedy v apríli v budúcom, v budúcom 



roku. Takže, takže z tohto, z tohto mám také obavy, že, že tie termíny posúvame. raj, aj 

cezpoľnými, tak, tak je hlavnou témou Rožňavy, osobných stretnutí, facebookov a, a, a sietí 

vlastne ZUŠ. Tých otázok, čo sa týka ZUŠ je strašne veľa a celkom, celkom búrlivé debaty sú 

ohľadne tej ZUŠ-ky. Predpokladám, že pán primátor sa na túto otázku veľmi dôkladne, aj celé 

vedenie mesta, dôkladne pripravovalo. Takže ja vlastne len chcem hodiť takú loptu na smeč, 

aby sme túto diskusiu trošku tuná na zastupiteľstve rozvinuli a odpovedali na niekoľko otázok. 

Tak iba veľmi stručne. Aby ste vedeli v podstate aj na finančnej komisii boli dosť, dosť, dosť 

široká debata. Odznelo tam niekoľko závažných informácií. A v tomto by som bol rád keby 

sme dajak urobili poriadok, dajak to učesali. Dajak pustili von informáciu aká, aký je skutočný 

stav, aby, aby z úst pána primátora, alebo z vedenia mesta, počuli obyvatelia, že sa 

predpokladám ZUŠ rušiť nejde. A väčšina obyvateľov, alebo asi nevie prebehla kontrola 

z NKÚ, kde, kde sme asi nedopadli najideálnejšie, jak to minule odznelo. To znamená, že sme 

najhorší vtedy odznelo. Ale toto predpokladám, že tiež budete nejak korigovať. Že vraj sme 

najhorší na Slovensku. Odznela tiež informácia, že náklad na individuálnu výučbu v Rožňave, 

na rožňavskej ZUŠ-ke nie je nejak regulovaná. To znamená, že jedno dieťa za, za ten 

štandardný mesačný poplatok môže navštevovať individuálnu výučbu, čo sa nákladovo 

neprimerane vlastne odzrkadľuje na nákladoch. Lebo vlastne každá tá individuálna výučba si 

vyžaduje jedného učiteľa na, na plný úväzok na tú danú hodinu, alebo na tú dané výučbu. Fíha 

môžem dokončiť? 

 

p. primátor Michal Domik 

Môžete. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Okrem iného, keď si pozrieme v minulosti, tak, tak máme niekoľko kontrol od hlavnej 

kontrolórky mesta, či sa týmto kontrolám vedenie mesta venovalo, či robilo dajaké opatrenia 

v týchto záležitostiach. Taktiež asi nie každý vie, že ZUŠ-ka pod mestom Rožňava, nie pod 

okresným úradom, zdôrazňujem pod mestom Rožňava má pobočky v Gemerskej Polome 

a v Jablonove. Je to? Toto odznelo na finančnej komisii. Takže preto vám hovorím, že púšťam 

tie informácie vonku, aby sme sa o tom bavili. Tým pádom aj obyvatelia pravdepodobne zo 

záznamu sa dozvedia omnoho viac. Takže toto, toto, toto odznelo. Takže potom odznela taká 

informácia, že, že, že čo sa týka platov, odmeňovania sú, je, je na ZUŠ-ke rožňavskej 

nadštandardná kolektívna zmluva. Toto tiež keby ste boli takí dobrí dajakou formou ozrejmiť, 

že vlastne aj kvôli tomuto, kvôli tým nadštandardným platovým podmienkam sa môže stať, že 

mesto dopláca ak dobre viem 380 tisíc euro ročne na ZUŠ-ku. ZUŠ-ku treba vedieť, že 

nenavštevujú len rožňavské deti, ale samozrejme navštevujú aj cezpoľné deti. To asi pán 

primátor sa pokúša usmerniť vlastne tou kartou Rožňavčana. Musím povedať, že keď, keď 

aspoň časť z tohto je pravda, tak snímam klobúk pred pani riaditeľkou ZUŠ-ky. Lebo pre deti, 

ktoré tam chodia, ktoré tú ZUŠ-ku navštevujú v podstate urobí maximum. Tak som, tak odznelo 

tiež na finančnej komisii, že v niektorých mestách je regulované, že koľko, dieťa na koľko 

individuálnych výučieb môže, môže chodiť. Či, či je to jedna či dve. Keď chodí na viaceré, tak 

si dopláca vlastne inú taxu, alebo prispieva do tých zvýšených nákladov. Že vraj u nás to nie je 

regulované. Ešte raz keď, keď sa mýlim budete taký dobrý ma opravíte. Len, len púšťam vonku 

informácie, ktoré, ktoré v meste kolujú. A, a z môjho pohľadu manažérka keď, keď v podstate 

dokáže dobre odmeniť svojich zamestnancov, je úžasná manažérka, dokáže ich motivovať či 

finančne, či, či inými aspektami vlastne, ktoré, ktoré, nástrojmi, ktoré má v ruke, je dobrá 

manažérka. Takže tá ZUŠ-ka asi dobre funguje. Výsledkom je aj toho, že strašne vedľa detí sa 

dostáva na umelecké školy alebo dokonca ich vidíme v médiách. Tak, tak, tak z tohto pohľadu... 

Otázkou je, že či, či z hľadiska mesta či sme niekde nezanedbali dajakú kontrolu, usmerňovanie 

tej ZUŠ-ky a či je takto všetko v poriadku. Zámerne som to takto celé povedal, aby som trošku 



taký brainstorming okolo tejto témy otvoril. Aby, aby sme počuli, že aká je situácia. Aby 

obyvatelia mesta vedeli, že sa pravdepodobne ZUŠ-ka nejde rušiť ako, ako pán primátor 

povedal. Len v podstate sa asi ide trošku usmerniť hospodárenie tej ZUŠ-ky. Ale tým pádom, 

že som toľko otázok otvoril, keby ste mi aspoň na niektoré vedeli odpovedať. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Takže pokúsim sa. Samozrejme potom pri ZUŠ-ke vám bude taktiež ako pred 

chvíľou pán zástupca doplňoval ma pri Šafárikovej, tak ma doplní aj pani vedúca odboru 

školstva. Ale začnime s tými mačacími kameňmi. Dal by som do pozornosti, samozrejme čo 

som kritizoval, že kto prevzal námestie mačacie kamene. Boli ste tu poslanci niektorí a ušlo to 

dakomu hej. Norma mačacích kameňov je 10 x 10. Ak niekto má meter po ruke, alebo ide na 

námestie nech zmeria tie mačacie kamene v akej sú výške, hrúbke, šírke. Už tam bolo veľké 

pochybenie, že kto to prevzal, tak mal by byť zodpovedný. Je to už 5 rokov, takže my sme už 

nevedeli ani reklamovať. Že tie mačacie kamene nespĺňali normu. A práve to je ten najväčší 

dôvod, čo teraz máme veľký problém. A ten problém sa už len jedine dá riešiť a to pozbieraním 

tých mačacích kameňov a dať nové. Lebo takto každý týždeň, každé 2 týždne technické služby 

len dosypujú, dosypujú, dokladajú, predkladajú, skladajú tie mačacie kamene. To vidíte, to 

prejde rýchlo auto, samozrejme skúsime tam, je to obmedzené hej na 30 km, ale sú tam frajeri, 

ktorí preletia 50, 60. Ale možno aj to trošku ich spomalí, lebo aj niečo zlé je niekedy na niečo 

dobré. Aspoň spomalí tú premávku. Ale samozrejme máte pravdu, že dakto prejde s kolobežkou 

a si tam vyláme krk. Takže je to veľmi nebezpečné. Norma by mala byť 10 x 10. Nehovoriaci 

o tom, že keď si pozriete ak chodíte v iných mestách, tých v Prahe, tak všetko sa to skladalo do 

vejára. U nás v Rožňave sa to neskladalo do vejára hej. Takže toto sú tie dosť technické 

problémy, ktoré robia, že keď sa pustí voda a spadne dážď, tak rovno cez tie kamene alebo cez 

tie špáry voda ide 100 m a vyberie všetok štrk a všetku jak sa tú izoláciu, ktorá by mala držať 

tie mačacie kamene. Takže toto je asi ten technický problém. Bolo tu povedané, že už 3 roky je 

rozkopané mesto. Máte pravdu, ale nech zas bolo niečo, ako populisticky vynechané, ale za tie 

3 roky sa postavila východná časť námestia, kde taktiež potom južná časť námestia. A za tie 3 

roky bol aj ľavostranný chodník opravený. A za tie 3 roky sme vymenili aj výmenu plynu. 

Prebehla aj výmena plynového potrubia. Za tie 3 roky aj výmena vodovodných potrubí a taktiež 

prebehla aj výmena kanalizácie. Novú kanalizáciu sme vybudovali, čo čaká nás aj na druhej 

strane. A taký dažďovú kanalizáciu. Takže netreba tak, že 3 roky je niečo rozkopané, ale stavia 

sa a pri každom stavenisku sú nepríjemnosti, a obme...aj obmedzujeme samozrejme ten pekný 

život prechodu s autom. Treba spomaliť, treba prejsť. Keď sú už veľké diery, ako som pred 

chvíľou spomínal, tak isto keď už hneď urgujeme ako sme plynárov urgovali tu pri starej pošte, 

že zanedbali. Takže už tam dávajú nový asfaltový povrch v celkovej aj šírke aj dosť si myslím, 

že celá tá jama zmizne. Takže už je to dajú do pôvodného stavu ešte dneska ako som videl. 

Takže za tie 3 roky nielenže sme dačo rozkopali, ale aj vybudovali. Takže ja len poprosím 

o strpenie občanov. Budeme mať krásny vstup do nášho mesta. Ale potrvá to. 20 rokov nikto 

sa do toho nepustil. No vieme prečo sa do toho nikto nepusti. Lebo vedeli, že to nie je len 

o chodníku a výmene mačacích kameňov a asfaltového povrchu, ale je to celý zoznam prác, 

ktoré som hovoril, že trebalo tam plyn vymeniť, vodovodné potrubie, kanalizáciu, dažďovú 

kanalizáciu, nehovoriac o elektrických vedení hej, takže elektrika, potom boli tam optické 

káble. Toto všetko je úplne nové pod vstupom do nášho mesta. Teraz ďalšia otázka bola ZUŠ. 

Mal som to aj pripravené v tom videu mojom, že budem sa venovať ZUŠ-ke čisto, priamo. Aby 

som bol úprimný dosť veľa informácií mám len nechcem to teraz na MZ všetko porozprávať 

ako to vlastne celé prebiehalo. Oproti minulému roku sa zvýšil rozpočet ZUŠ o 100 tisíc euro. 

Ani jedna organizácia v našom meste, ani jedna organizácia nemala zvýšený rozpočet. A hlavne 

ani tu v meste nemali, mali zmrazené platy všetci zamestnanci. A všetkých organizáciách boli 

zmrazené platy. ZUŠ mala navýšenie o 100 tisíc euro oproti minulému roku 2023, ktoré som 



myslel, lebo máme tam dosť energetické problémy, že sú tam ešte staré okná. Že sa použijú 

tých 100 tisíc sa použije na energetické zhodnotenie budov aby sme, alebo výmena radiátorov, 

alebo zabezpečenie toho, aby sme mali tam dosť veľkú úsporu energií. To sa nestalo. Stalo sa 

to, že za tých 100 tisíc sa kúpilo jedno okno za 1 500 euro. Za tých celý rok hej. Jedno plastové 

okno sa vymenilo. Vy ste tu vychvaľovali pani riaditeľku, že jaký je dobrý manažér. No áno 

bola dobrá manažér. Áno zvýšila platy zamestnancom a tých 100 tisíc sa minulo. Nehovorím 

všetky, aby boli sme jasní. Nebudem rozprávať detaily, možno detaily budem rozprávať. Ja 

vám len na porovnanie, čo sa vlastne rieši. Poprosil som pani riaditeľku, aby rýchlo reagovali 

a reagovala, aby pripravovala, pripravila úsporné opatrenia v ZUŠ. Kde ona vidí, kde sa môže 

usporiť. Pani riaditeľka dala úsporné opatrenia, ktoré som z jedným opatrením, hovorím ak 

neusporíme naspäť 200 tisíc euro ako je to v iných ZUŠ, budeme musieť ísť do toho 

nepríjemného opatrenia a to zvýšiť poplatky. To je moje opatrenie. Jediné opatrenie zvýšiť 

poplatky, ale ak nedosiahneme úsporu iným spôsobom. Toto moje opatrenie je len kozmetické,  

keby sme urobili to, čo som chcel, že áno zvýšime poplatky o 100%, ale Rožňavčania budú mať 

50% zľavu, takže ich sa to netýka. Ale týkalo sa to len občanov, alebo vlastne detí z okolitých 

obcí. Príjem by bol 25 tisíc. Ako vidíte my potrebujeme 200 tisíc usporiť. Tak som poprosil 

a pani riaditeľka prišla s opatreniami, ktoré so mnou ešte nekonzultovala vôbec, ale už na 

rodičovskom združení zvolala, čo bolo veľký, veľmi zlý ťah zavolať si rodičov a ich 

informovať o opatreniach, ktoré ide zavádzať v ZUŠ. A samozrejme čo vzniklo? Už viete všetci 

hej. Rozpráva sa o ZUŠ-ke, o likvidácii o, o všetkom hej. Urobila zlý krok. Veď mala najprv 

so mnou prejednať či sú tie opatrenia priechodné, alebo nie sú priechodné. A vy všetci máte 

teraz správu z kontroly ZUŠ-ky a z opatrení, z ktorými opatreniami som súhlasil a nesúhlasil. 

Samozrejme nemohol som súhlasiť neprijať ďalšie deti do ZUŠ, čo tam vidíte. S takýmto 

opatrením nie je možné, lebo to je likvidácia ZUŠ. Samozrejme nemohol som súhlasiť s, že by, 

by sme obmedzili deti, ktoré hrajú na klavír, aby nehrali na štvorručnú hudbu na klavíri, len na 

konci dňa určitú hodinu, aby dajaké úspory tam bolo, lebo taktiež keď máme talenty, treba ich 

rozvíjať. Tak sme si dovolili vybrať ZUŠ v Šali. Mali sme viac podnetov. Poprosil som pani 

vedúcu odboru finančného, aby oslovila všetky mestá s ktorými spolupracujeme, je ich asi 10, 

12, ktoré nám dali určité finančné transakcie ako u nich ZUŠ-ka funguje. Nebudem to rozvíjať 

celkovo, ale len tak, že ako manažuje sa. Takže máme. Porovnám Rožňavu a Šaľu. Rovnaké 

mesto s počtom obyvateľov približne. Naše mesto na mzdy a odvody v roku 2024, naša ZUŠ-

ka, nie naše mesto. Naša ZUŠ-ka dala 885 tisíc euro. V Šali dali 771 tisíc. Takže o 114 tisíc 

v Šali dali na mzdy menej. Kde je ten rozdiel. Rozdiel je v tom, že v Šali majú ešte o 300 detí 

viac. A majú o, my máme 32 pedagógov, v Šali majú o 300 detí viac a majú 34 pedagógov. 

Samozrejme, že sa cítili ohrození. Lebo áno už sa tam prepúšťalo. Prišlo sa, že je tam 

nadbytočný počet zamestnancov a my ako mesto nemôžme to financovať nadbytočnosť 

v organizáciách. Už boli prepustení 3 zamestnanci. Samozrejme mesto zato môže hej. A počíta 

sa a v Šali, keď majú o 300 detí viac majú počet nepedagogických pracovníkov 4 a my máme 

o 300 menej a máme 6-tich. Samozrejme máme personalistku, ktorá má na starosti 30 ľudí. 

Máme tam účtovníčku, ktorá na 5 A4-rák robí. Ja budem kritický teraz. Ja si, áno popol, možno 

vráti sa mi to. Ale takto nefunguje zdravá ekonomika a dobrý manažér nefunguje tak, že nevie 

vyhodnotiť náplň práce svojich zamestnancov. A len s prvými opatreniami sme usporili od 160 

tisíc. Minimálne 160 tisíc. Teraz keď sme boli v Šali, tak pani vedúca odboru, ktorá ma o chvíľu 

doplní, ešte doplní ďalšie opatrenia, ktoré v Šali už pred 2 rokmi zaviedli. My sme mali dobrú 

finančnú kondíciu, neriešili sme to, ale aj ja som sa pozeral potom na čísla. Takže toto je rozdiel. 

Aby ste vedeli, že my máme o 115 tisíc, 114 tisíc euro viac dávame na mzdy ako v Šali. Len 

v Šali je o 300 detí viac učia. Tak tu nejde o to, že my nechceme a my chceme škodiť deťom. 

Nie. My chceme aby ich bolo tak isto o 300 viac, nech je o 200 viac, nech je o 1000 viac, lebo 

nikto nevie, že na individuálne štúdium dostávame od štátu 1500 euro. Ešte to musím vysvetliť. 

Na každé dieťa, ktoré chodí na individuálne dostávame 1500 euro na rok. Kto ide do 



kolektívneho dostávame 500. Ale my ešte mesto dávali sme plus 790, 782 euro na každé jedno 

dieťa. Áno. To čo som si myslel, že pôjde na výmenu okien, výmenu dverí a, alebo 

zaizolovanie, alebo toto išli tieto peniaze tam, kde nemali ísť. Nepostrehli sme. Berieme vinu. 

Každý je vinný hej v tomto, že sme si to nevšimli minulý rok. Ale samozrejme sa to v priebehu 

tohto roka hej. Tak nemôžte každú organizáciu riešiť v priebehu roka, kontrolovať kde dávate 

peniaze. Ale na konci roka si to skontrolujeme, kde tie peniaze išli. Takže žiadna organizácia 

nedostala navýšenie, len ZUŠ a potom mi môžete povedať, či mám rád deti, alebo nemám rád 

deti. Alebo či idem proti ZUŠ, keď som dal a som bol ochotný tam dať o 100 tisíc euro viac 

z vlastných zdrojov z mesta Rožňava z podielových daní do ZUŠ-ky, aby ešte mali lepší 

komf...aby mali lepšiu komfortnú zónu. No bohužiaľ len sa vymenili role, že nepoužili sa tie 

peniaze tam, kde sa mali použiť. A teraz je presne o tom, že ozdravujeme ZUŠ. ZUŠ prechádza 

reformou a ja si myslím, že všetci pedagógovia budú taktiež spokojní, lebo nemusíme tam im 

škrtať veľké peniaze, ale sú tam aj iné zdroje, ktoré nebudem momentálne jak sa volá, 

rozprávať, že o akých zdrojoch. Ale teraz by som možno odovzdal slovo pani vedúcej odboru 

školstva, s ktorou sme boli pred 2 dňami. Zato som sa nechcel vyjadrovať k ZUŠ-ke, lebo chcel 

som mať 100%-tné čísla. Nie čo bolo len poslané cez mail hej, ale chcel som si overiť priamo 

u primátora a u pani riaditeľky a tak isto u pani vedúcej odboru školstva v Šali ako fungujú 

a ako nastavili. Načo mám vymýšľať niečo, čo už vymyslené je. Takže zato som poprosil pani 

vedúcu, aby išla so mnou. A odovzdal by som jej slovo. Čo všetko sme ešte zistili, kde by sa 

dalo usporiť a vlastne keď tam funguje ZUŠ-ka a majú o 300 detí viac tak si myslím, že naša 

ZUŠ-ka určite nezanikne a je tu dosť veľký priestor aby sa naša ZUŠ-ka do budúcna ešte 

rozrastala. Nech sa páči pani vedúca. Ešte skús. Musí ti ho asi zapnúť. Nie, nie dobre, len... 

 

p. Mgr. Alžbeta Tamásová 

Ďakujem pekne za slovo pán primátor. A samozrejme ešte ďalšie veci by som povedala, resp., 

resp. po tých kontrolách sme, sme teda zistili. Ale predtým než doplním to, čo povedal pán 

primátor, v každom prípade chcem povedať, že áno tá kontrola, ktorú spomínal pán poslanec 

prebehla u nás z NKÚ. Ale NKÚ ja by som nepovedala, že sme boli najhorší. Ja by som 

povedala to, že áno oni, oni dali do správy, že dávame viac ako zvyknú dávať obce a mestá na 

originálne kompetencie. Lebo je také ako nepísané pravidlo, že 40% by sa malo dávať na 

originálne kompetencie na školstvo a my dávame viac ako 40% a bolo to cca 50%. To by som 

nenazvala ako plytvanie s peniazmi, ja by som to povedala, ja by som skôr povedala, že je to 

investícia do budúcnosti. Ale áno práve táto kontrola nám otvorila oči, že treba originálne 

kompetencie viac kontrolovať. A ja by som tu nevyzdvihla len ZUŠ-ku, ale ja by som vám 

chcela povedať aj to, že pod originálne kompetencie patria aj ŠKD, školské kluby detí, to sú 

školské jedálne pri základných aj pri materských školách, CVČ a taktiež čo som vynechala 

a ZUŠ-ka áno samozrejme. Takže tá kontrola, alebo tá analýza sa robí nie len pri ZUŠ-ke, ale 

pri, pri každom jednom, pri každej jednej škole, pri každom jednom školskom zariadení. Práve 

prebieha kontrola ŠKD, taktiež školské jedálne budeme kontrolovať. Preto, lebo sa nám zdá, že 

tam sú veľké tie výdavky. A ako som spomínala aj minule na MZ áno nie je tom, nie je to 

jednoduchá vec, lebo kopa zákonov máme, ktoré musíme samozrejme preštudovať, aby sme 

úplne boli v obraze. Ale treba povedať, že ZUŠ-ka je špecifická. ZUŠ-ka je veľmi špecifická. 

Takže ZUŠ-ku kontrolovať nie je také jednoduché. Odznelo tu, že ZUŠ-ka má elokované 

pracoviská. Áno ZUŠ-ka má elokované pracoviská a má práve preto elokované, lebo pred 

rokom 2019 učitelia chodili učiť do Plešivca, do Jablonova, do Hrhova a jednoducho nemali 

sme ich evid...,tie školy sme nemali evidované ako elokované. Takže bolo to dá sa povedať ako 

protizákonné. A my sme boli nútení a bol to dosť dlhý proces, kým sa nám podarilo zaradiť do 

siete všetky tie elokované pracoviská, aby sme, aby sme konali, aby bolo všetko v súlade so 

zákonom. Totiž keď niekto, nejaký zamestnanec pôjde so sídla, čo je na, na námestí teda 

Akademika Hronca, presné číslo teraz neviem, kde má sídlo ZUŠ. Keď pôjde niekde inde, do 



inej budovy učiť, to už je všetko ako elokované pracovisko. Takže preto máme aj v rámci, aj 

v rámci Rožňavy ďalšie elokované pracoviská. ZUŠ-ka totiž je v 3 budovách tam na nádvorí. 

Takže iba jedna budova funguje ako sídlo a ďalšie 2 budovy sú ako elokované pracoviská.  

Taktiež učitelia chodia učiť na Zakarpatskú. Tam je tiež elokované pracovisko do ZŠ. Do 

reformovanej školy tam je tiež elokované pracovisko. Takže tých elokovaných pracovísk spolu 

aj s rožňavskými ma ZUŠ-ka až 8. Ale aby bolo všetko v súlade so zákonom, my sme to museli 

dať zaradiť do siete. Všade funguje ZUŠ-ka tak, na tých elokovaných pracoviskách na tých 

školách, že vlastne prevádzkové náklady neplatia. To zabezpečí škola, ale mzdové náklad 

samozrejme musíme. Musíme vykryť z vlastných. Takže ku ZUŠ-ke by som chcela povedať 

ešte takúto informáciu, že bola vypracovaná tá informačná správa, ktorú ste, ktorú ste dostali 

od nás a tam je, tam je napísané aj to, že áno to financovanie je kvôli tomu také ani nieže zložité, 

ale iné ako, ako v prípade prenesených kompetencií, lebo hodnota jednotkového koeficientu, 

toho čo určuje štát, sa mení počas roka. Na začiatku roka 2024 tento koeficient bol viac ako 

107,19 či 0,9. Teraz momentálne je 103,86 čo znamená, že podiel z tých peňazí čo nám posiela 

štát ako podielové dane sa znižuje. A tým pádom rozpočet sme nemenili. To znamená, že my 

musíme z vlastného rozpočtu, z iných príjmov vykryť ten rozdiel. A ten rozdiel, keď sa bude 

klesať naďalej ten koeficient, ten štátny, čo som spomínala, ten rozdiel bude stále vyšší a vyšší 

a my ho budeme musieť vykrývať z vlastných zdrojov mesta. Ale nie len pre ZUŠ-ku, ale pre 

všetky originálne kompetencie. Takže, takže asi toľko na vysvetlenie. A čo sa týka ešte ZUŠ. 

ZUŠ-ka má právnu subjektivitu. Má svojho štatutára. Bolo tu, bola tu spomínaná aj kolektívna 

zmluva. Kolektívna zmluva, pri kolektívnej zmluve, pri podpise kolektívnej zmluvy vlastne 

štatutári nie sú povinní rokovať s nami predtým než to podpisujú. Že či my im dovolíme, alebo 

nedovolíme podpísať tú kolektívnu zmluvu. Ale keď to má vplyv na financie, tak by mali 

povinne prerokovať s nami, lebo tým pádom to môže mať vplyv aj na rozpočet mesta. A pokiaľ 

dobre viem, v tomto prípade sa to neudialo. A to čo ste spomínali, že nadštandardná kolektívna 

zmluva. Áno sú tam niektoré veci, ktoré štandardne nemávame v kolektívnych zmluvách. 

Takže ale máme to aj v tej informačnej správe, že dostane pani riaditeľka úlohu, aby do 

budúcna, keď bude takéto niečo podpisovať a bude mať dopad, môže mať dopad na finančné 

prostriedky mesta, tak bude musieť prejednať jednoznačne s nami. Boli sme s pánom 

primátorom v Šali. Áno rozprávali sme sa aj s pani riaditeľkou ZUŠ, aj s pánom primátorom 

a sú tu ešte ďalšie veci, ktoré už z časti spomínal pán primátor. Ale ja by som chcela ešte 

prerokovať aj s pani riaditeľkou preto, lebo naozaj sú tu dajaké rozdiely. Totiž, totiž v Šali, Šaľa 

je približne také mesto ako Šaľa, ale tam nemajú súkromnú ZUŠ a tým pádom majú viac žiakov. 

Sme sa rozprávali s riaditeľkou a cca okolo tých 300 žiakov majú viac. Rozprávali sme sa aj 

o skupinovom vzdelávaní samozrejme, o korepetícii, o ďalších veciach, ktoré sú tie špecifiká 

ZUŠ-kárske. A v každom prípade, to by som chcela ešte, to budú tie ďalšie kroky mať, ktoré 

máte uvedené v informačnej správe na konci, že budeme vás informovať o ďalších krokoch, 

ktoré by sme chceli prijať potom, aby sme vedeli ďalšie finančné prostriedky ušetriť. Ale 

hovorím, v každom prípade bude to potrebné prerokovať aj s pani riaditeľkou, nech sa k tomu 

aj ona vyjadrí. A preto som nechcela a nechce, teda konkrétne veci uvádzať. Tie veci, ktoré 

spomínal pán primátor sú pravdivé. Tam toto odznelo. Ale v každom prípade dáme priestor 

pani riaditeľke, aby sa k tomu vyjadrila. Konkrétne, konkrétne veci, ktoré boli prijaté máte tiež 

v tej informačnej správe. To čo pani riaditeľka navrhla prijať a sú tam, sú tam, tam je aj 

vyjadrenie pána primátora. Takže ste sa mohli dočítať. Je tam ešte to číslo 382 tisíc. To pravé. 

Minule sme spomínali 363 tisíc. Ale odvtedy ten koeficient sa znížil a preto zo strany mesta sa 

navýši ten podiel a preto je tam to číslo iné, ako bolo spomenuté na minulom zastupiteľstve. 

Neviem. Tak asi toľko. Nech sa páči, keď máte otázky.  

 

 

 



p. primátor Michal Domik 

Ešte na doplnenie a potom dám priestor. Ešte niečo čo ma napadlo. Pani vedúca odboru 

hovorila, že áno štát znížil koeficient to je pravda, ale koeficient je znížený aj v Šali, aj vo 

všetkých ZUŠ-kách. Takže máme to rovnaké. Máme rovnaké podmienky. To nerobí, pravda? 

Vidím, že, ďakujem pekne pán Baláz, že prikyvujete, že presne. Áno to neurobí nič, to len také 

ako keby nie nás sa týka, ale áno všetci máme rovnaké podmienky, rovnaké koeficienty. ZUŠ-

ka doteraz nedoplácala ani euro. Tento rok povedali, že áno zníženým koeficientom aj oni sa 

boria, majú problém, tak doplácajú oni 60, aby som bol 86 tisíc euro hej? My 380 sme mali v 

rozpočte a oni 86. Hej takže dosť veľký, 300 tisíc, rozdiel tam dakde pláve a samozrejme je 

mojou prácou, aby som tých 300 tisíc našiel, aby sme nastavili aby tá ZUŠ bola zdravá. 

Samozrejme nezruší sa. Veľmi nám záleží na tom, aby všetky školy a potom povieme áno NKÚ 

nám vyčítalo, bolo tam 54% sami zdá hej. Takže zo 40, bežne zo 40 my dávame do školstva 

dávame z vlastných zdrojov 54%. To som povedal, že to je trošku zásluha aj pani vedúcej 

odboru školstva. Nie všetko ide na platy, alebo len sa míňali hej. Ale je to presne ako prví sme 

išli do reforiem. To asi vnímate tak isto, ZŠ Pionierov hej. Tak isto nemal som problém pustiť 

30 tisíc z iných zdrojov na finančnú gramotnosť detí. Aby sa išli pedagógovia učiť. Čo ako je, 

čo aj minister financií, keď tu bol, ešte pán Odor sa mi zdá, alebo kto to bol, Horvát bol? Horvát. 

Hej povedal, že klobúk dole pán primátor, že ako vnímate tú, ešte dostal som aj takú dobre už 

som sa pochválil, čo asi pri mojej pokore nie, ale áno pochválil to, že nemáte problém dať 30 

tisíc na dajaký projekt, kde sa učia pedagógovia finančnej gramotnosti, aby mohli ďalej 

odovzdávať skúsenosti deťom a žiakom hej. Takže pre nás je školstvo veľmi dôležité a 

nehovoriac o tom, že ZŠ Zlatá sa ide prerábať, mali tam parkovisko sa urobilo, urobilo sa 

strecha sa robila na Komenského. Všade stále školy, školy, školy. Teraz pri Komenského sme 

získali 510 tisíc euro z tej Rady partnerstva, kde som taktiež členom, na vybavenie a 

vybudovanie celej jedálne. Samozrejme máme projekt, podané projekty za 3,5 milióna, aby aj 

ZŠ Komenského prešla úplne, aby bola vybudovaná, aby prešla celá výmenou okien, 

zateplenia, ešte niektoré strechy nie sú opravené, ešte aj tie a veľmi mi záleží na tom, aby 

školstvo bolo na vysokej úrovni. Samozrejme nejde to, aj ten tlak je aj vďaka pani vedúcej 

odboru školstva, lebo fakt ako som jedného najlepšieho odborníka z Košíc stiahol a som bol 

ochotný to, čo si žiadali tí riaditelia splniť. Hej. Ale na druhej strane, keď musíme aj tú kontrolu 

urobiť. A, a nemôže to byť na tom, že ako ste povedali, že sú to dobrí manažéri, že keď to ide 

na viac menej na mzdy a na odmeny, alebo a nekontrolované systémy, tak musíme trošku 

skontrolovať, keď nám to NKÚ vyčítalo. Že ako je možné, že iné mestá, iným mestám stačí 

40% a nám treba 54% z vlastných zdrojov. To sú dosť veľké. My asi 1,3 milióna dávame z 

vlastných zdrojov do školstva naviac ako dofinancujeme niektoré ŠKD, školské družiny, 

dofinancujeme MŠ, dofinancujeme, vidíte, že 380 tisíc z toho je len ZUŠ. Toto je jedna vec. 

Nejde len o ZŠ, ŠKD, družiny, školské jedálne, ale jedná sa u mňa o všetky organizácie v našom 

meste okrem, jak som už aj hovoril, mestských lesov. Oni prinášajú zisk. Samozrejme sú pod 

kontrolou. Pán riaditeľ klobúk dole pred ním hej. Aj, aj teraz získal z PPA 150 tisíc euro, ktoré 

možno neviem či už je tu dané, že dá 100 tisíc do nájmu a chceli by sme potom kúpiť spoločne 

dajaké JCB-čko, bager, aby sme nemuseli prenajímať tu od dajakých súkromníkov, keď možno 

to dáme dajak. Urobíme to tak, aby bolo dobre. Hej. Takže aj to je tak plus, aj tá tvrdá práca 

pána riaditeľa sa ukazuje to, že sa dobre hospodárilo, tak sme dostali takú odmenu z PPA. 

Neviem, či to je odmena, alebo ako to nazvať, ale tak 150 tisíc euro. Ale hovorím o iných 

organizáciách, kde musia prejsť tak isto kontrolou koľko máme tam zamestnancov, či sú tí 

zamestnanci vyťažení, čo robia, kde robia, kedy robia hej. Je to dosť nepríjemná. A teraz 

pochopte samozrejme na moju osobu, aj mestskom úrade robíme konsolidáciu. Tak pozriem sa 

na každého hej a ja vo všetkých ľuďoch vidím trošku nepriateľov, lebo som ten človek, ktorý 

škrtá. Ktorý škrtá, znižuje im odmeny, znižuje im dajaké benefity, hľadá tie zdroje. Hej ale je 

to moja povinnosť chrániť a strážiť peniaze daňových poplatníkov nášho mesta. Takže áno ja 



to zhltnem, lebo ja som, ja nechcem byť nikdy, neznášam populistov, ktorí by si kupoval ľudí 

s peniazmi a takto. Ale áno takto treba riešiť. Ak raz na niečo nemáme, tak musíme hľadať 

riešenia, aby sme mali. Koeficient som povedal. A ešte jedna dôležitá vec. Páni poslanci kedy 

ste dostali správu. No áno máte ju dneska, ale dostali ste ju skôr hej. O opatreniach. Je 7. 

november. Vôbec sa nemalo riešiť ZUŠ. Vôbec? Že aké opatrenia chystáme. Len teraz je to 

vyhodnotené, teraz je prvá fáza, etapa, čo sme našli a čo sme, čo som ja prešiel. A vy vidíte 

moje návrhy, že kde vlastne s čím súhlasím, s čím nesúhlasím. Je 7. november a my už 2 

mesiace riešime ZUŠ, alebo mesiac a pol, že čo sa vlastne tam ide. Vôbec tá informácia nemala 

ísť vonka. Mala to byť komunikácia medzi primátorom, pani riaditeľkou a vedúcou odboru 

školstva a samozrejme aj pani vedúcou finančného. Štyria sme si mali sadnúť a hľadať riešenia 

a nemuselo byť presne ako dneska tu hej taká otvorená debata o niečom. A vy by ste len dostali 

správu a je ticho. Pokojne. Ľudia nie sú nervózni. ZUŠ sa likviduje. Idú sa prepúšťať. Tak tí 

pedagógovia sú nervózni. Bolo im povedané, pôjdete na úrad práce. Ako to je ako neuveriteľné 

aké veci dezinformácie. Primátor prirovnal, všetky deti prirovnal, že sú, že rodičov, že len 

úložisko. ZUŠ je len úložisko. A ja som povedal, zabudli, pohrali sa so slovíčkom. Ja som 

povedal, že niektorí rodičia. Robí sa to na základných školách. Spýtajte sa riaditeľov, že do 

školských družín dávajú deti ako úložisko s prepáčením, lebo o šiestej mi končí smena 

a potrebujem vykryť. Tu máme aj pána trénera Polláka, pána poslanca. Aj tam cítime, že máme 

aj také detičky, ktoré sú len jak úložisko. Nezáujem. Lebo rodič potrebuje peniažky, potrebuje 

zarobiť hej. A ja som povedal niektorí rodičia. V žiadnom prípade všetci rodičia. Klobúk dole 

pred rodičmi. Lebo aj ja som rodič, aj ja mám 3 deti hej. Aj ja viem, koľko sa treba času venovať 

deťom. A na každý tréning a som bol tam. Hej a som mal na starosti synov a manželka tenistky. 

Ale my sme na každom tréningu vyčkali a sledovali dieťa ako trénuje. Nie že odniesol som ho 

na tréning a odišiel som do práce, alebo niekoho som nechal. A toto sa deje. Tu by som apeloval 

možno aj na rodičov, že viac sa starať. To sa vám vráti, verte mi to, že sa vám to vráti tá 

starostlivosť potom od vašich detí, keď sa im venujete a ste pri nich a ste pri tom pri ich 

úspechoch, aj pri tých neúspechoch. Takže toto je veľmi dôležité. A my dneska máme len prvé 

opatrenia, ktoré sme sa dohodli, že ktoré budú a je 7. november a už mesiac a pol sa preberá, 

že čo sa stane. A to opatrenie, zvýšenie poplatkov, zatiaľ môžem povedať, že neprichádza do 

úvahy na tento školský rok. Samozrejme budem riešiť aj s pánmi starostami, alebo starostkami, 

s pánom primátorom, lebo mám aj pána primátora v Dobšinej o možnostiach dajakej finančnej 

pomoci pre tieto deti, ktoré navštevujú našu ZUŠ. Ale nemôžem ísť za nimi v tejto chvíli 

a vyjednávať s nimi, že ta počuj pán starosta máš tam 5 detí, ja doplácam 782 euro tak mi daj 

jak sa volá 3 tisíc euro 3 900 euro tak narýchlo, 5 detí po 700 hej. Takže daj m 3 900 euro a sme 

vyrovnaní. Nie, nie, nie. Najprv ja musím urobiť konsolidačné opatrenia. Znížiť ten poplatok 

a potom sa stretnúť so starostkami a so starostami, že ešte mám tam nejaký doplatok 150 euro 

na dieťa, skúste určitú časť. Aj mesto Rožňava si váži deti z okolitých obcí. Ale trošku, bolo to 

aj nepriamo povedané hej, lebo mne úplne, ja budem možno teraz zas si dám ďalších ľudí proti 

sebe. Ja nemám problém s deťmi. Ako tak by som ani nemám problém s deťmi hej. Ja mám 

problém s občanmi, ktorí tu bývajú, využívajú systém. 17 300 obyvateľov platí im smeti, 

bývajú tu a tvoria smeti a neplatia ani smeti, lebo aj smeti, aj trvalý pobyt majú v okolitých 

obciach. Oni tu bývajú a oni sa najviac vlastne ozvali, oni na facebooku začali tú debatu. Dôvod 

občanov, alebo detí, alebo no rodičov, ktorí majú vlastne v Rožňave deti no nebol, lebo ani 

poplatky sa im nezvyšovali. Nič som im tam hej, že sa dačo ruší. Ale oni boli zhrození, že prečo 

oni by mali platiť. Ale mne nevadí úplne, že tí, mne vadí vážne to a zato je tá karta Rožňavčan 

a robím všetko a budem robiť. A verte tomu, môžem sa pochváliť, že minimálne 15 miest na 

celom Slovensku išlo a kopíruje náš, náš vzor hej. A môžem povedať, že aj pán Božík, ktorý je 

predsedom združenia miest a obcí na celom Slovensku aj v jeho meste toto chce zavádzať. Aj 

pán Danko v Poprade pýtal si manuál. Dobre nie on priamo, ale komunikujú s našimi 

oddeleniami, že čo vlastne sme vymysleli. Lebo to funguje. My sme, nám to funguje. Veď my 



sme mali úbytok obyvateľov 300, 500 ľudí a odrazu je len 50. A možno to do decembra urobíme 

tak, že konečne stabilizujeme a bude nula. Ale keď by sa nám ešte do budúcnosti určite zvýšili 

poplatky aj v inom smere, tak ľudia si povedia vau tak oplatí sa byť Rožňavčanom. 

A nehovoriac o tom, len aj takto by som teraz priamo rozprával tým občanom, že bývalo tu 20 

tisíc obyvateľov. Zas to zopakujem. Nezbúrala sa žiadna bytovka, žiaden rodinný dom. Nie je 

možné, aby dneska bývalo v Rožňave 17 300 obyvateľov, lebo to je 3 tisíc ľudí a keď len 3 

bývali by v jednom byte, to je 1 000 bytov voľných. Prečo, kvôli tomuto koeficientu to robím. 

A len teraz, aby ste vedeli, že 3 tisíc ľudí by nám prinieslo do mestskej kasy na podielových 

daniach okolo 3,5 milióna euro každý rok. Vy sa sťažujete na chodníky? Vy sa sťažujete na 

cesty, vy sa sťažujete na všetko? No práve kvôli tomu. A si predstavte, že iba takto by som 

luskol a by som zimný štadión z vlastných zdrojov tento rok postavil. Za 3,5 milióna. Ďalší rok 

za 3,5 milióna by sme vedeli postaviť cesty, chodníky v celom meste. ďalší rok by sme vedeli 

kúpalisko vybudovať aj s tými toboganmi. Tá už posledná fáza 3,5 milióna. Každý rok by sme 

mali dobre 3,5 milióna samozrejme má to aj iné ešte možno to bude. Lebo pri 20, ja iba hovorím 

nad 20 tisíc, aby ešte to musím upozorniť. Nad 20 tisíc je tam koeficient, kde sa staneme, že 

okolo 1 milión a viac by sme dostali hej, keď to budete počítať. A nieže spätne, že som zle 

počítal, ale viem, že ako počítam. Hej. Takže 3,5 milióna by sme mali viac hej. A my sa tu 

trápime o dajakých 100 tisícoch na chodník, alebo na dačo. A my každý rok by sme mali. Len 

potrebujem týchto ľudí, ktorí tu bývajú, využívajú náš systém, parkujú. Nie sú to naši voliči. 

Aby som vás upozornil. Nemusíte sa báť, ale ja sa nebojím otvoriť túto tému. A som jediný 

a už vidím, že to kopírujú aj ostatné mestá. Hej, že ich prinútiť, že páni nájdi si 1 deň, vybav si. 

Tu na MsÚ prídeš a potom skočíš na políciu, zmeníš si doklady. Samozrejme tie firmy majú 

väčšiu byrokraciu, lebo potrebujú potom v bankách a všade pozmeniť si všetky údaje, na 

sociálkach a takto.  Ale dá sa to. Ale my vďaka vám budeme mať okolo 600, 700 euro podielové 

dane a keď všetci sa pripíšete, tak máme 3,5 milióna. Toto mesto bude najkrajšie 

a najlukratívnejšie mesto na celom Slovensku. To vám garantujem. Takže toto je  ten dôvod, 

prečo chceme zvyšovať dakedy poplatky, samozrejme nie Rožňavčanom, ale tým ľuďom, ktorí 

tu bývajú a je to tak isto apelujem aj na občanov nášho mesta, ktorých ich poznajú, ja nechcem 

bonzovať, alebo dačo ale oni tak isto platia vlastne. Niekedy platí za suseda. Sused neplatí 

smeti, platí ich príklad v Čučme teraz, odkiaľ pochádzam a tam platí 20 euro, alebo 30 euro, 

ale vyhodí ten bordel tu. My ho to pozbierame a tých 17 300 ľudí to musí zaplatiť. Samozrejme 

už potom sa pýtajú, že prečo máme také poplatky. No vieš, lebo niekedy platíme aj za tých 2 

tisíc, 3 tisíc ľudí, ktorí tu bývajú naviac a produkujú odpad. Česť výnimkám. Musím povedať. 

Lebo sú aj takí, ktorí majú trvalý pobyt v inej obci, ale si prihlásili smeti aj tu do Rožňavy. Sú 

aj takí. Takže nechcem triediť, že taký a taký. Takže asi takáto otázka. Už sme dosť. Prepáčte 

pán Balázs trošku som odbočil z toho hej. Ale čo sa týka školstva fakt sme dávali o 14% viac 

ako je bežne primerané do školstva. Takže musíme prejsť aj kontrolami teraz školstva 

a samozrejme aj všetkých organizácií včetne MsÚ, aby každý bol spokojný. Takže už vedia 

a poprosil by som ešte na doplnenie pani vedúcu odboru finančného pani Eriku Leskovjanskú 

na doplnenie niektorých čísiel. Nech sa páči. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Dobrý deň prajem. Ja nebudem dopĺňať čísla. Ja len na upresnenie pán Balázs sa vyjadril, že 

NKÚ nám vytklo, že sme boli najhorší na Slovensku. To nie je pravda. Robila sa kontrola 

programového rozpočtu, kde sa kontrolovalo 16 procesov. My sme mali vytknutých, máte tú 

informatívnu správu, 7 procesov. Patríme medzi obce, ktoré sme na tom lepšie po tejto kontrole. 

V tej správe NKÚ, ale bolo poukázané na vyššie financovanie školstva. Takže aby to bolo 

celkom presnejšie povedané. Aby to nevyznelo, že sme dopadli najhoršie pri kontrole NKÚ. 

 

 



p. primátor Michal Domik 

Možno s tým slovíčkom, že áno dávame najviac na celom Slovensku. NKÚ nám vyčítalo, že 

najviac dávam do školstva s pomedzi všetkých miest a obcí hej v pomere percentuálneho 

pomeru. Takže áno tak to bolo vyčítané. Ale nie kontrola, že máme dajaké. Nech sa páči pán 

Balázs na doplnenie. Keď ešte vieme dačo zodpovedať.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Toto nie ja som povedal. To tu odznelo na poslednom zastupiteľstve hej. Ja som to iba 

reprodukoval. Nepodstatné. Som rád, že to tak nie je. Hej takže ja nechcem, aby sme boli 

najhorší určite. Zámerne som to takto celé nazval, čo sa týka tej manažérky a mala to byť dajaká 

rečnícka otázka, okolo čoho sme sa mali trošku potočiť. Aj, aj sme to dosť dopodrobna 

rozobrali. V mojich očiach keď dakto lusknutím prsta nájde usporených 160 tisíc tak, jak si pán 

primátor povedal, tak dačo tam kríva. Dačo tam nie je v poriadku. Keď lusknutím prsta sa našlo 

160 tisíc. Možná 200 tisíc odznelo na finančnej komisii. Takže tu je problém. Je problém, ktorý 

treba riešiť. Nemyslím si, že problém 383 tisíc treba riešiť. Tak pre mňa to tak dosť nešťastne 

znelo, ospravedlňujem sa, že ideme kontrolovať všetko teraz aj, aj družiny, aj jedálne a ideme 

tie peniaze naháňať, lebo, lebo tie školské družiny sú na to, aby tie deti sa tam učili, vážim si 

všetkých pedagógov, lebo tie deti ako vyštudujú, čo budú vedieť to je naša budúcnosť. To 

znamená, že tie školské družiny sú na to, aby tam tie deti boli, tie školské jedálne sú na to, aby 

tam deti nie najlacnejšiu stravu jedli a najlacnejšie kuracie mäso. Ale aby sa tam v podstate 

zdravo stravovali. Takže chcel by som len poprosiť, aby sme to nehnali do extrému a skúsili sa 

venovať tej problematike, ktorú sme si tuná otvorili. To je ZUŠ-ka, ktorá nám dosť značne 

kríva. Áno trošku ironicky som to nazval, že najlepšia manažérka, lebo svoje, ale, ale stratila 

vlastne tú pozíciu najlepšej manažérky, lebo manažér firmy, alebo manažér dajakej organizácie 

sa nepostaví ku kolektívnej zmluve tak, že, že ako to odznelo, že THP pracovníci okamžite 

skáču do najväčšej kategórie ako nastúpia do roboty. To inde tak nie je. Takže jeden manažér 

v podstate sa snaží riadiť firmu a nie je súčasťou v podstate odborov a, a, a ale má byť práve 

opakom odborov. Takže buďte takí dobrí. Ja no ešte otázka elokované pracoviská. Takže záver 

je taký, že máme tie elokované pracoviská po dedinách a my na to, Rožňavčania či sa nám páči, 

či nie, my sa na to skladáme. Tých 383 tisíc eur pre obyvateľov aj iných obcí ako si to pán 

primátor nazval. Ale som rád, že, že to ideš s tými starostami riešiť. Treba to s týmito starostami 

riešiť, lebo neviem kde prídeme na to obyvatelia mesta Rožňava, že v Gemerskej Polome alebo 

v Jablonove máme elokované pracovisko. Tam chodia predpokladám, že nie Rožňavské deti, 

nikto ich tam nedováža z Rožňavy, ale my sa na to skladáme. Takže buďte takí dobrí, ja si 

myslím, že najväčšie zlyhanie, prepáčte, je tuná v kontrole. Riaditeľka tie peniaze, ktoré na 

kolektívnej zmluve podpísala stadeto zobrala a doniesla ich do tej ZUŠ-ky. Takže z tohto 

pohľadu ešte stále je šikovná. Lebo tých 100 tisíc, čo pán primátor hovoríš, tak tých každý rok 

sa navýšilo. Aj minulý rok to bolo 280 tisíc navyše. Tohto roku to bude 100 tisíc plus. Takže 

prepáčte chcel som to takto veľmi, veľmi rýchlo zhrnúť. Ja len chcem poprosiť mestom, vedenie 

mesta, odbor školstva aby skúsili túto problematiku riešiť. Tak jak sme s Erikou Leskovjanskou 

pred chvíľou povedali, ja nehovorím, že my sme vo všetkom najlepší. Ale minule tuná odznelo, 

že v tejto problematike patríme na Slovensku medzi najhorších. Takže len chcem poprosiť, aby 

sa to riešilo a, a určite tam niečo kríva. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pani vedúca odboru školstva. 

 

p. Mgr. Alžbeta Tamásová 

Ďakujem pekne. Pán poslanec ani jedným slovom som nepovedala, že nie je dôležité školské 

jedálne udržiavať v takom stave, v akom sú. Potraviny totiž prepláca štát. takže vôbec to nemá 



žiadny vplyv na kvalitu stravy. Absolútne nemá žiadny vplyv. Tu ide len o tom, že či sú 

efektívne využívaní všetci zamestnanci, ktorí robia či už na ŠKD, alebo v školských jedálňach. 

Nakoľko v ŠKD, áno my sa veľmi tešíme, že aj tá nová reforma je taká, že už tam platí dá sa 

povedať tá celodenná výučba. Takže dieťa už veľmi domov nenosí úlohy a, a všetko sa naučí 

na škole. Takže keď prejdú všetky školy týmto, touto reformou, tak si myslím, že, že bude 

nevyhnutné aby sme zabezpečili pre týchto žiakov minimálne na 1, 4 aj ŠKD 1:1. Len 

momentálne toto takto ešte nie je. A ďalšia vec detičky chodia do ZUŠ-ky, detičky chodia na 

ďalšie aktivity a nie sú prítomné v ŠKD dajme tomu od jednej, od druhej, o pol tretej. Takže 

ide nám o to, že či naozaj je to tak hospodárne a efektívne využívané ako, ako má byť efektívne 

využívané. Aby sme zbytočne neplytvali naozaj s týmito peniazmi. Takže preto sa tam robí tá 

kontrola. A hovorím v školských jedálňach preto, či sú efektívne. Áno máme vyhlášku, kde je  

tiež sú odporúčané počty zamestnancov v školských jedálňach. Takže my to teraz ideme 

odkontrolovať, porovnať, že či to sedí aj u nás, alebo máme dajaké zmeny urobiť aj v týchto 

veciach. A čo sa týka, čo som nespomínala, materských škôl. Áno aj materské školy sú 

financované z originálnych kompetencií zatiaľ a od 01. januára už nebudú. Ale tam tiež 

očakávame, že budeme musieť niečo ešte vykrývať, lebo nám štát toľko nedá, aby sme vedeli 

vykryť všetky výdavky spojené s materskou školou. Takže na kvalitu určite že nesiahneme. Ani 

v ŠKD, ani v školských jedálňach. A čo sa  týka kontroly v prvej vete som povedala, že my sme 

to brali tak, že je to investovanie do budúcnosti. Lebo, lebo tie čísla boli také akože doteraz 

prijateľné. Ale áno po tej kontrole sme zistili, že pravdepodobne bude treba prehodnotiť. 

Prehodnotiť, že koľko dáme a čo bude efektívne a čo bude hospodárne pre nás a škola vie 

zabezpečiť nada... bude vedieť zabezpečiť naďalej kvalitnú výchovno-vzdelávaciu činnosť ako 

aj iné služby. Takže. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte na doplnenie, aby sme pochopili pani vedúcu odboru školstva. Napr. 

poviem taký príklad do ŠKD máme príklad 4 triedy, príde tam po 20 detí. Pravda? Je príklad 

12 hodín príde 20, 20 pardon 80 detí hej. O pol hodinu ide 5 odíde do ZUŠ-ky. Ďalších 5 

z druhej triedy odídu na futbal, odídu do CVC-čka idú rôzne, rozídu sa. Hej a zmizne nám 

možno 30, 40 detí. Ale čo sa stane. V každej družine je tam vychovávateľ s 5-timi deťmi, 7-

mimi, 8-mimi, čo môžeme zlúčiť. A to nám urobí možno sumu 50, 60 tisíc ročne. My nejdeme 

dačo kaziť, alebo takto, ale toto je presne. Len jednoducho niečo zdedili sme, čo si myslíme, že 

každý ako samozrejme v každom podniku, každý plače veľa roboty mám, nestíham, to sa nedá. 

Zdedili sme príklad porovnanie Šale. Tie isté počty detí v MŠ hej, toľko asi isto skoro cca MŠ 

majú. My máme 3 údržbárov, oni 1-ho. Len tak. Dobre. Hej. Ale áno ja radšej dám tomu 

jednému nech má raz taký plat a mesto usporí. Príklad, ale nech je skúsený. Nech vie zvárať, 

nech vie a on povie, máme šikovného áno, má lepší plat, ale vie vodovodné potrubie vymeniť, 

vie batériu vymeniť, vie pozvárať, vie z dreva nám, keď sa nudí tak robí z dreva lavičky. Vyrába 

lavičky pre aj do mesta. Do všetkých škôlkach už majú všetko. Hej. Všetko čo sa dá z dreva 

robiť, lebo hej. Ale je všestranný. A my na 2 údržbárov ročne dáme možno 30 tých naviac čo 

máme 30, 30 tisíc euro. Už celková práca hej. A teraz povieme, tak radšej tých 10 tisíc dajme 

tomu najšikovnejšiemu, ktorého vyberieme, ktorý je všestranný a 20 tisíc už máme načo, na 

chodníky a cesty. Nič nejdeme my ovplyvňovať. Nejdeme znižovať dajaké stavy. Ale majú aj 

pokosené. Samozrejme majú aj pokosené, aj opravené, ešte aj lavičky urobí hej. A tu je tá 

úspora. Aby nechápali ľudia, že my ideme pod dajaké, nejdeme pedagógov, aby sa nebáli, že 

my ideme. My ideme presne pri týchto THP pracovníkov ako aj v ZUŠ-ke som hovoril hej, že 

majú tam jednu administra..., majú tam jednu účtovníčku, ktorá robí taktiež aj personalistku 

a ešte, ešte ďalšie veci. My máme aj personalistku, aj účtovníčku. Hej. Úspora, úspora 20 tisíc 

euro. Jednoduchá matematika. Vy hovoríte, že odkiaľ tak rýchlo hej. No od hej presne tak. Keď 

to dokáže v Šali, ešte 300 detí majú viac a ešte majú o 2 pedagógov viac. Tak nemôže sa tu byť 



nestíhame, alebo robí aj niečo iné. Veď ja som si pýtal náplň práce týchto ľudí hej. Ešte zatiaľ 

nemám ich. Náplň práce, že čo vlastne robia s 30-timi zamestnancami. V porovnaní plat niekto 

na meste má 200 zamestnancov personalista a oni 30. No viete. Tu boli tie škrípanice, kde 

potom skáču 20 tisíc, 30 tisíc. Alebo urobili sme teraz ten audit a 3 ľudia odídu, hneď úspora 

60 tisíc na rok 2025 hej platy. Čo 3 odišli. Potom úväzky spadli. Ďalších 25 tisíc, keď úväzky 

spadli. Keď sa to celé skompletizuje. Alebo zlučovanie tých tried, že v Šali učia v kolektívnom 

15, 18 detí sa mi zdá hej a u nás 9, alebo 7, 8, 5 hej. Treba to zlúčiť. Veď ako nemôžme aj tu 

každých. A toto sú tie peniaze. Tam neni, že vlastne uberieme tým deťom niečo hej. Ale skôr 

tá konsolidácia tých výdavkov, že no načo nám toľko ľudí, že ty budeš toto robiť, ty toto, 

upratovačky toľko, údržbár toľko hej. A my keď to všetko spočítame, tak vlastne všetky 

peniaze, my to neprejeme, alebo dačo. Tak všetko pôjde naspäť ľuďom do mesta na úplne jak 

sa volá. Takže na každej báze robíme opatrenia. A je to bolestivé. Voči mojej osobe je to určite 

bolestivé. Ale na všetko mám argumentáciu. Veď ako nerobím to pre seba, keď ale starám sa 

o to ako keby to bolo moje hej. Tak bohužiaľ no aj keď to bolí a na mňa pľuvú a vymýšľajú si 

dezinformácie. Najhoršia ešte musím tak isto vysvetliť hej, že bol som aj na tom jednom 

rodičovskom združení hej. Som sa spýt...som sa dozvedel. Dozvedel som sa, že bude 

rodičovské združenie. Nebol som pozvaný vysvetliť niečo, lebo samozrejme nemalo byť to 

rodičovské združenie. Až teraz malo byť rodičovské združenie hej, budúci týždeň sa malo 

zvolať rodičovské združenie, lebo primátor navrhol tieto opatrenia. Rodičia by boli spokojní, 

lebo dobre odíde personalistka, alebo odíde účtovníčka, alebo bude len 1 tak čo asi tých rodičov 

nenaštve vôbec. Ale prišiel som na rodičovské združenie a vlastne tu bola objednaná sála, 

budem úprimný ako mne je ako nech vidia aj ten druhý, aj môj pohľad. Nielen čo oni si tam 

rozprávali.  Ale nech vidia aj ten druhý pohľad. Ja som povedal, že dneska je rodičovské? Veď 

tu mali byť talentové skúšky. Áno tak boli, tak je dané, tu je aj pani riaditeľka. Talentové 

skúšky. A ja potom ako sám jak sa volá ovca medzi vlkmi som musel argumentovať na všetky 

tie nezmysly, ktoré boli. A na internete? Hej. Dá sa, že pán primátor prirovnal naše deti 

k útulku. Super. Ešte to prezdieľajú niektorí ľudia. Hej. Tak to je ešte super a pritom som len 

hovoril, že my ako mesto, čo tu pán poslanec si hovoril, že suplujeme prácu starostov. Čo si 

povedal, že prečo máme tam elokované. Pravda? My platíme a vychovávame deti, ale ja s tým 

nemám problém. Ale ja som povedal vetu, že my ako mesto suplujeme prácu starostov obcí, 

kde by mali mať všetci karanténne zóny a všetky psy sú v našom útulku, lebo máme tam dobré 

ženičky. A zavolajú z Dobšinej ta tu je psík túlavý. Daj do kufra dones. Ale my už nemáme kde 

dávať tie psy. Ale aj Dobšiná by mala mať karanténnu zónu. Hej takže a oni to otočili, že 

primátor prirovnal naše deti k útul.. ako k útulku. Hej no k túlavým psom. Brutálne klamstvá 

a samozreje pani sa mi ospravedlňuje. Mám aj doklad. Bo môžem vám ukázať, že sa 

ospravedlnila, že nechcela, len bola rozhorčená. Takže mám aj takto. Nebudem ju menovať, 

lebo dala anonymne a bolo to na mojej stránke. Nevedela, že Rožňava, som aj adminom 

Rožňava a okolie. Tak isto upozorňujem všetkých, že tí, čo dajú adminom, tak ja vidím, kto 

tam dáva. Hej. Tak sa mi ospravedlnila, že nech sa nehnevám, ale bola rozhorčená a toto videla 

v tej chvíli ako najlepšiu cestu. Takže nič. Len suplujeme s prepáčením hej prácu taktiež. Ale 

vieme sa dohodnúť. Vieme sa s Jablonovom, so starostom, veď som sa už rozprával s ním. Ta 

počuj my ti presunieme. Máš tam 15 detí. Ja nemám problém sa dohodnúť, že postaraj sa o túto 

pedagogičku, alebo o pani učiteľku, zaplať jej a nech nás to nič nestojí. Ale máme tu, aby sme 

videli, tu je aj pani riaditeľka, nech povie aj pani riaditeľka, keď je tu, svoj názor hej, že kde 

a čo vidí sa. Lebo vidíte čo ste vytvorila z toho pani riaditeľka, že ste otvorila tému, ktorá mala 

byť otvorená len budúci týždeň. A teraz ľudia, celé mesto, celý okres je s prepáčeným nasratý 

a že čo sa tam deje a informácie, dezinformácie sa šírili jako blud. A narobilo nám to problém. 

Nič iné neriešime každý deň dajaký podnet zo ZUŠ. V inej, v iných mestách pekne pani 

riaditeľka uznala. Pán primátor povedal, že treba urobiť úsporné opatrenia, urobila ich, 

samozrejme pani riaditeľka tak isto nebolo, neni to zas by som tu, neni to ľahké urobiť 



opatrenia. Veď aj ja tu robím opatrenia, ja viem ako pozerajú po mne ľudia na MsÚ. Aj ja mám 

ten tlak, keď znížim platy, alebo znížim dajaké tieto benefity. Ale nebudem sa vyhovárať na 

nikoho, alebo nebudem hádzať toto. Treba toto je vaša, mala byť vaša povinnosť urobiť 

opatrenia a nie brániť sa s ľuďmi, že pote nás ochráňte, lebo sa ide likvidovať ZUŠ-ka ideme 

prepúšťať a ideme tieto veci. Nech sa páči pani riaditeľka.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Môžem? Dobrý deň. Dovoľte mi, nebudem sa vyjadrovať ku všetkým veciam, dovoľte mi len 

tak v skratke upresniť, že o aké čísla sa jedná a prečo to je tak. Bavili sme sa teda pôvodne o 

tých 360 tisíc eurách, po tom znížení koeficientov to bude 380 tisíc eur. Je tam ten nárast oproti 

minulému roku veľmi veľký, všetci si to uvedomujeme. Ale je to áno je to naozaj navýšením 

platov. V septembri 2023 sa zo zákona učiteľom navyšovali platy. V tom rozpočte na rok 2023 

sa to až tak neprejavilo. Ale v rozpočte na rok 2024, keďže ten to zvýšenie tam bolo sa prejavilo 

v 12-tich mesiacoch. Takže to bolo zákonné navýšenie miezd. Tým, že naozaj tie koeficienty 

zo strany štátu sú nastavené veľmi nízko tak žiaľ tá úmera toho zvyšovania platov a 

nezvyšovania tých, prípadne aj znižovania tých koeficientov je neadekvátna. Preto aj tam to 

číslo tak veľmi narástlo. Čo sa týka počtu zam...počtu žiakov a porovnania Rožňavy so Šaľou. 

Chcela by som tu upriamiť pozornosť na to, že výška financií, čo sa týka koeficientu na jedného 

žiaka v individuálnom vyučovaní je 1 500 eur zaokrúhlene. Na žiaka v skupinovom vyučovaní 

je to 500 eur. Čo sa týka Šali, tak Šaľa má z poslednej správy, možno vy už máte vyššie čísla, 

keď ste tam boli vedenie mesta, cca 780 žiakov z toho 440 má v skupinovom vyučovaní. Hej 

takže keď si to, my v skupinovom vyučovaní máme tých žiakov málo, nakoľko je tu aj druhá 

súkromná ZUŠ a vieme, že tá je prioritne zameraná na skupinové vyučovanie. Tým pádom u 

nás prvý problém je ten, že máme viacej žiakov na individuálnom vyučovaní. Kdežto na 

jedného žiaka dostaneme 1 500 eur a vieme, že individuálne vyučovanie učí 1 učiteľ, 1 žiak, 

tak žiaľ tá suma nevychádza. V skupinovom je to samozrejme iné, že keď tam má 1 učiteľ 15 

žiakov tak síce je to číslo nižšie, ale vykryje to, tie náklady na toho učiteľa. Tak toto je jeden 

zo základných problémov, ktoré máme. K tým úsporným opatreniam. Sedeli sme spolu s pánom 

primátorom, pani vedúcou a s pani vedúcou finančného oddelenia s pani Erikou Leskovjanskou 

začiatkom júla. Z tohto sedenia vyšlo, že mám pripraviť nejaké úsporné opatrenia. Následne 

sme sa mali stretnúť 22. augusta. Toto druhé stretnutie sa neuskutočnilo, nakoľko pán primátor 

bol na dovolenke, čo teraz nehovorím ako výčitku ani nič samozrejme, však bolo letné obdobie. 

Ibaže ja som už musela nastaviť to fungovanie školy od septembra, nakoľko my sa riadime 

školským rokom, nie kalendárnym rokom. Doteraz mi je to vytýkané, prečo niektoré opatrenia 

začali platiť teraz od 01. novembra, že prečo nie od 01. septembra. Tie úsporné opatrenia, ktoré 

som nastavila boli v rámci učiteľov. Hej. Jedno z úsporných opatrení bolo obmedziť 

vzdelávanie učiteľov. Učitelia zo zákona majú, je to dokonca by som povedala ich povinnosť, 

sa vzdelávať, je to profesijný rozvoj, môžete si to prečítať v zákone č. 138 o pedagogických 

zamestnancoch, kde učitelia sa majú vzdelávať. A sú tam samozrejme aj také vzdelávania, na 

ktoré, ktoré sú potom po ukončení aj finančne ohodnotené. K tomuto vypracováva riaditeľ školy 

ročný plán profesijného rozvoja, 5 ročný plán profesijného rozvoja, ktorý podpisuje aj pán 

primátor. Takže to ide na mesto. Takže učitelia mali naplánované vzdelávania aj na kalendárny 

rok 2024, čo teda bolo zapísané na školský rok 2023/2024. Čo teda bolo zapísané v tom 

dokumente. Preto sme na rok 2024 museli naplánovať finančné prostriedky aj na toto. Hej na 

to navýšenie prípadné v rámci inovačného vzdelávania boli učitelia, ktorí si chceli urobiť 

atestáciu. Avizovala som to už v máji na porade, že učitelia si tieto vzdelávania nerobili, takže 

tam bude finančná úspora, že tieto peniaze budeme vedieť mestu vrátiť. Na rok 2025 sme 

učiteľom toto vzdelávanie obmedzili, nepovolili. Ďalšie úsporné opatrenie, s čím sme 

samozrejme rátali, to je že bez odmien. Takže sme rozpočet samozrejme počítali bez odmien. 

Čo sa týka, čo povedal pán primátor, že neprijať žiakov. Dala som to ako úsporné opatrenie 



nakoľko v máji zvykneme pravidelne robiť prijímacie skúšky, v septembri zvykneme ešte robiť 

dodatočné prijímacie skúšky, nakoľko niektorí rodičia sa tak trošku preberú v septembri a vtedy 

sa rozhodnú, že by chceli ešte zapísať žiakov. Tak tu som ja myslela, že v septembri už tie 

dodatočné prijímacie skúšky do individuálneho vyučovania nebudeme robiť. Takže do 

individuálneho vyučovania sme od septembra už ani neprijímali nových žiakov. Naopak sme 

sa snažili robiť väčší nábor do skupinového vyučovania, pretože vieme, že tam je to finančne 

výhodnejšie. Ďalšie z mojich opatrení bolo zrušiť voliteľné predmety. Keďže ja sa musím ako 

riaditeľ školy tiež pohybovať v rámci určitej platnej legislatívy a jednou z nich sú aj rámcové 

učebné plány ZUŠ, z ktorých som vychádzala a tam je možnosť aj voliteľných predmetov. 

Väčšinou majú voliteľné predmety žiaci, ktorí sú naozaj že šikovnejší a majú záujem hej napr. 

ku gitare mať ešte spev, alebo ku klavíru spev. Toto sme tiež obmedzili. Nakoľko je to voliteľný 

predmet, tak od septembra sa tieto voliteľné predmety neučia. Čo sa týka naplnenosti tried. Pán 

primátor hovoril, že máme 9, 9-tich žiakov v triede. Tým, že máme menšie triedy, že nemáme 

vhodné tie priestory na to, aby sme tam mali maximálne kapacity áno bolo tak, že sme mali 

menej žiakov, ale nebolo to 9. Maximálny počet je 15. Mali sme možno 12. Hej lebo sa nám 

nezmestia tie lavice do tried. Ale napratali sme to teraz od septembra tak, že sme cez maximálny 

počet žiakov v triede, čo ale nie je celkom už by som povedala v súlade s vyhláškou ohľadom 

hygieny. Hej že tam je tiež presne stanovené, že koľko m2 má byť určených na 1-ného žiaka. 

Takže toto boli opatrenia, ktoré som ja zaviedla a tým samozrejme sa stalo to, že úväzky 

poklesli. Hej tým, že sa zrušili voliteľné predmety, že sa naplnili tie triedy na, cez maximálne 

počty znížili sa úväzky a z toho sa stalo to, že sa nám stali 3 učitelia nadbytočný. Týchto sme 

potom, s týmito sme potom nakoniec aj rozviazali pracovný pomer. Takže aj tých 160 tisíc 

ušetrených nebolo len tak. Išlo to na úkor aj učiteľov, išlo to na úkor aj žiakov. Takže len by 

som chcela uviesť na pravú mieru, že nebolo to nehospodárne narábanie s finančnými 

prostriedkami, nakoľko mali sme aj kontrolu a nič takéto nám vytknuté nebolo. Čo sa týka 

kolektívnej zmluvy, lebo k tej sa tiež tu vyjadrovalo. Kolektívnu zmluvu nakoľko sme škola 

máme v znení takom plus, mínus ako majú aj ZŠ. Keďže sa týka učiteľov. Vadí tu najviac 

všetkým, vadia THP pracovníci, že sú zaradení v tej najvyššej triede v tom danom platovom 

stupni, čo sa týka rokov. Majú to tak na všetkých školách. Vždy to tak v tej kolektívnej zmluve 

bolo. Nie je to žiadna novinka. Kolektívnu zmluvu mávame tuná v meste na prerokovanie stále 

pred tým, než sa podpíše. Preto je tam v záverečných ustanoveniach aj napísaná veta, že ak 

nebude dostatok finančných prostriedkov, tak sa tie peniaze nevyplatia. Bola to, je to veta, ktorú 

od nás chcelo mesto, aby sme ju tam zapracovali. To my snáď uveríte, že asi sama by som tam, 

alebo odborári samozrejme že nesúhlasili s touto vetou, aby tam bolo, lebo je to vlastne popretie 

celej kolektívnej zmluvy. Takže táto veta tam je skrz toho, že mesto žiadalo od nás, aby sme 

tam tú vetu zapísali. Čo sa týka elokovaných pracovísk, tak by som len toľko, že áno tak ako 

pani vedúca povedala, to je všetko pravda. V Polome nemáme. V Polome nemáme, máme 

Plešivec, Hrhov a Jablonov. Tieto 3 elokované pracoviská mimo Rožňavy máme. Čo sa týka 

rozdielu, nehovorím, že je veľký, ale v rámci toho, že máme to základné štúdium, okrem toho 

je rozšírené štúdium a máme aj keď žiaci študujú 2 hlavné predmety v jednom buď 

individuálnom, alebo v skupinovom vyučovaní. Žiaľ koeficienty ja ovplyvniť neviem, ani to 

nastavenie štátu, ale čo sa týka vlastných príjmov, tak to ste schvaľovali vy. Čo sa týka VZN-

ka takže tam je navýšené. Pri rozšírenom štúdiu platia žiaci viac. Nie je to o veľa, ale platia 

viacej a aj pri, ak navštevujú 2 predmety, alebo viacej. Hovorím buď v individuálnom alebo 

skupinovom vyučovaní. Ešte by som chcela a áno beriem to na seba ohľadom toho vypustenia 

informácií. Udialo a to veľmi nešťastne. Toto by som ešte chcela, aby odznelo, lebo tým to 

v podstate celé začalo. Bolo to minulým zasadnutím tuná na MZ. Žiaľ nedopatrením jedna moja 

kolegyňa zverejnila na facebookovej stránke ten tu pomenovaný otvorený list. Bolo to bez 

môjho vedomia. Viselo to tam asi 10 minút. Okamžite, keď som to videla som to stiahla. Udialo 

sa to v utorok doobeda. Hovorím, viselo to tam 10 minút. Hneď som to stiahla, s tou kolegyňou 



som si to vyriešila. Neviem prečo vo štvrtok to mal niekto potrebu tu na MZ vytiahnuť a riešiť, 

ale keď vtedy by si to niekto chcel dohľadať, tak určite to tam by už nenašiel, lebo už to 

neviselo. Skrz tohto vyšli, vyšlo medzi ľudí, že teda niečo sa deje a potom skrz toho, že tu bolo 

to MZ pánovi primátorovi toto ukázali hej a on sa k tomu samozrejme, čo je pochopiteľné, 

vyjadril. Takže neboli to celkom tie informácie z mojej strany až tak ne...tak prezentované zle 

ako to tu pán primátor hovorí. Zároveň by som chcela potom áno. Skrz tohto tá situácia bola 

veľmi napätá aj medzi rodičmi, vyvolávali mi rodičia, chodili za mnou. Však viete určite aj vy 

ste sa s týmto stretli. Preto som ja zvolala zasadnutie triednych dôverníkov, to jest rodičov, aby 

sa títo, aby sa títo rodičia dozvedeli ako to je. Ja som, mojím cieľom bolo upokojiť túto situáciu. 

Z tohto následne vyšlo zo strany rodičov, aby o tom boli informovaní všetci rodičia nie len oni, 

ako triedny dôverníci za danú skupinu. Preto sme potom zvolali aj zasadnutie triednych rodičov, 

zasadnutie rodičov pre predmetovú komisiu klavír, pre predmetovú komisiu sláčikových 

nástrojov a takto pre všetkých. Mojim cieľom bolo informovať týchto ľudí o tom týchto 

rodičov, aby sa nebáli, že škola sa rušiť nejde, že sa len zavádzajú nejaké úsporné opatrenia, 

pretože vieme , že bol ten výpadok podielových daní. Mojím cieľom bolo naozaj tú 

situá...situáciu upokojiť. Čo hovorí pán primátor, ž sme tu, že sme v ten daný deň, keď malo 

mať zasadnutie predmetová komisia klaviristov, že sme mali mať talentové skúšky. Ja neviem, 

skade sa táto informácia dostala tu, lebo naozaj nie. Objednávame si sálu na radnici u pána 

Farkaša Beneho tuná na MsÚ. Zrejme tam muselo dôjsť k nejakému nedorozumeniu. Určite to 

talentové skúšky neboli. Však keby boli, tak všade na facebooku máme zverejnené, že nejaké 

talentové skúšky sú. Kto by tam potom prišiel, keby to nebolo nikde zverejnené, oznámené. 

Malo to byť rodičovské združenie a celý ten týždeň, každý deň nejaké rodičovské združenie 

bolo. Takže toto, toto nie je pravda, že by sme my chceli teraz nejako zavádzať, alebo klamať. 

Nepozývali sme pána primátora ani na jedno takéto zasadnutie, ani pani vedúcu, lebo hovorím 

tu cieľom nebolo očierňovať mesto. Práve naopak. Upokojiť tú situáciu, vysvetliť to tým 

rodičom, aby rodičia boli v obraze. Práveže za mnou prichádzali rodičia nahnevaní, chceli to 

riešiť a ja som sa ich snažila upokojiť. Chceli prísť sem. Vidíte tu nejakých rodičov? No takže 

ako naozaj mojím cieľom bolo fakt upokojiť tú situáciu. Ešte skrz toho, tiež som možno rada, 

že keď sa podarí, že tie obce, keď vedia takto pomôcť CVČ, tak možno by vedeli pomôcť naozaj 

aj ZUŠ-ke. Ale treba si však uvedomiť, že tým pádom, že toto financovanie ako sme sa o tom 

rozprávali, ešte to tak samozrejme nie je, ani sme o tom teraz nehovorili, že od januára možno, 

že by sa malo navyšovať to školné a ísť systémom ako sú MŠ. Treba si uvedomiť len toľko, že 

MŠ máte aj po obciach. Kdežto ZUŠ v každej obce nemáte. Takže sme ako spádová škola. 

Takže dúfam, že budete na to brať ohľad. Ďakujem pekne z mojej strany je to všetko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď môžem vás poprosiť, potrebujem zodpovedať dajaké otázky. V prvej 

otázke ste rozprávala pani riaditeľka, že v septembri sa zvyšovali platy. Ja chcem len áno, nie 

dať odpoveď. Aj v Šali sa zvyšovali platy.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Určite áno.  

 

p. primátor Michal Domik 

No takže asi to nie je dôvod zato, že prečo máme ten rozpočet. Lebo aj v Šali aj vo všetkých 

inštitúciách, školách a zvyšovali platy. Takže to nie je dôvod, prečo sa viac minulo ako v Šali. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Tam potom treba brať ohľad aj na také veci samozrejme, že je to všetko veľmi individuálne. 

Aké vzdelanie majú tí učitelia. Lebo podľa toho sú zaradení do platových tabuliek, čo si 



nevymýšľame my. Je to opäť štátom stanovené platové tabuľky učiteľov a podľa toho sú tí 

pedagogickí zamestnanci, podľa toho aké vzdelanie dosiahli sú zaradení. Videli ste všetky naše 

platové tabuľky, všetkých zamestnancov. Nebolo mi vytknuté, že by boli zaradení zle.  

 

p. primátor Michal Domik 

O tom sme ani nerozprávali. Len aj v Šali tak isto majú vzdelaných pedagógov a dosť na 

vysokej úrovni, lebo reprezentujú aj medzinárodne.  Ale zas aj tu je určite dobrá práca. To by 

som nešiel ani kritizovať nič. Ja len to v Šali taktiež, ste uznali, že aj v Šali... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Tam, tam... 

 

p. primátor Michal Domik 

...sa zvýšili platy. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

....tam ten veľký rozdiel je v tom, že majú takmer o 300 žiakov viacej v skupinovom vyučovaní 

ako my.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Tak to si vy určite pán primátor prepočítate. 

 

p. primátor Michal Domik 

Teraz vám dám tú druhú otázku. Dobre? 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Nech sa páči.  

 

p. primátor Michal Domik 

V Šali majú na individuálnom 283 a my máme 304. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno? 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. Tak to je skoro rovnaké. Fakt 17... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Celkom nie, ale dobr. 

 

p. primátor Michal Domik 

21 žiakov. Ale je to veľmi blízko toho, ako majú v Šali. 21 detí je tam rozdiel. A teraz je pri 

tom kolektívnom. Je tam o 300 detí viac. Ale oni majú len o 2 pedagógov viac. 300 detí majú 

viac ako my. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno. V kolektívnom vyučovaní samozrejme.  



 

p. primátor Michal Domik 

Áno ale.... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

To je, to je úplne v poriadku. Veď jeden učiteľ v kolektívnom vyučovaní... 

 

p. primátor Michal Domik 

...takže, takže chcete mi povedať, že tých 300... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

..odučí 100 detí. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tie 300 detí... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tie 300 detí učia 2 pedagógovia. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Traja. Áno v skupinovom vyučovaní je toto reálne. Súhlasím.  

 

p. primátor Michal Domik 

Takže toto, v tomto smere hej, že traja.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

V individuálnom samozrejme nie. Ale v skupinovom vyučovaní výtvarníčka, tanečníčka 100 

detí za týždeň bez problémov odučí.  

 

p. primátor Michal Domik 

A teraz ďalšia otázka. Taká dôležitá. Oni majú tam nepedagogických 4-roch... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

...a vy máte 6-tich. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno. Sídlia v 3 budovách? 

 

p. primátor Michal Domik 

Je tam...poprosím...v troch áno.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Dobre. 

 



p. primátor Michal Domik 

A vy v dvoch? Vy v dvoch. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

V troch. 

 

p. primátor Michal Domik 

Takže toto sú rovnak. My sme si zase nevymýšľali, že aby sme si vedeli hej. Takže sú tam 

nepedagogickí pracovníci naviac u vás. A viete dobre, lebo už niektorí pôjdu v tomto v júni. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Máme 5,5. Jeden je na kratší pracovný čas a odchádza jedna zamestnankyňa. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďalšia otázka, alebo ďalšia, čo ste spomenula. Nemáme žiadne odmeny. Potvrdzujete.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Nezapisovali sme ich do plánu, do rozpočtu na rok 2025.  

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

To som, to som povedala. 

 

p. primátor Michal Domik 

Je to veľmi pekné, keď dám na verejnosť, že nedávame, nemáme už ani žiadne odmeny, všetky 

odmeny sme si škrtli. Pravda. Škrtli ste si. Len ste zabudli povedať ďalšiu vec, že ste to vlastne 

kompenzovali s osobnými príplatkami.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno aj to som vám už vysvetlila pán primátor. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale ja beriem... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Bolo to... 

 

p. primátor Michal Domik 

...my potrebujeme verejnosti, lebo verejnosť... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ale povieme aj verejnosti. 

 

p. primátor Michal Domik 

Vy my niečo poviete, tak vy ste kompenzovala... 

 

 

 



p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Tie poplatky boli za rok 2024 1 140 eur. Vydeľte si to 30-timi. Koľko to vyjde na jedného 

učiteľa. Či je to taká strašná suma. 

 

p. primátor Michal Domik 

Zas zavádzate. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Nie. 

 

p. primátor Michal Domik 

Lebo vy osobné poplatky teraz, to čo ste dali naviac zamestnancom, ktorí boli vystupovať 

niekde individuálne . to je tých 1 100. Ale vy ešte popri tom dávate ďalšie osobné príplatky. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Aké ďalšie. 

 

p. primátor Michal Domik 

Aké ďalšie? Veď v hodnote 30 tisíc euro.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Osobné príplatky, ktoré má každý zamestnanec v školstve. Aj vy tu máte osobné príplatky. 

 

p. primátor Michal Domik 

No nie sú rovnaké. Sú rozdiely tam, anomálie. Pedagógovia majú od 10 do 50 euro a THP-čko 

majú 250 euro. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Tak asi majú aj najnižšie platy. Preto to je tak. Nie? 

 

p. primátor Michal Domik 

Aha takže vy kompenzujete. Takže máte tam o 2 zamestnancov viac v THP-čku a ešte im 

dávate osobné každý mesiac 250 euro. Kompenzujete im dačo? Lebo oni toľko veľa robia? 

Lebo nemajú... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno robia. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pred chvíľou som vám hovoril,... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno robia. 

 

p. primátor Michal Domik 

...že máte tam.... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

A budem si za tým stáť pán primátor, že áno robia. 

 



p. primátor Michal Domik 

Máte tam, máte tam personalistku, ktorá robí pre 30-tich ľudí, 32, nech je to 35. Personalistku. 

A máte tam aj účtovníčku, ktorá má 5 A4-rák zaúčtovaných, čo sa dá za jeden týždeň... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ale, ale to nie je pravda. 

 

p. primátor Michal Domik 

...zmáknuť. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

To nie je pravda. 

 

p. primátor Michal Domik 

A ja som vás žiadal, aby ste mi dali... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Lebo u mňa personalistka nerobí len personalistiku. Rieši registratúru, rieši archív, rieši kopu 

iných vecí.  

 

p. primátor Michal Domik 

A v Šali prečo stačí jedna.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Neviem. To si preveríme. 

 

p. primátor Michal Domik 

Hej. Takže v Šali stačí jeden taký človek, lebo aj oni to isté musia urobiť, tie isté pokyny a tie 

isté. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Pozrieme sa na to určite. 

 

p. primátor Michal Domik 

A o dajakých osobných príplatkoch ani sa nesnívali hej v Šali. A nie takých čo som povedal, že 

250 euro majú. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Určite sa na to pozriem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Vy nemôžte kompenzovať to, že aby sa prirovnali  k takým pedagógom. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ja za nepedagogických zamestnancov dám kedykoľvek ruku do ohňa, pretože sú to 

zamestnanci, ktorí robia oveľa, oveľa viacej než je ich náplňou práce počnúc údržbára, ktorý 

mení plastové okná, počnúc toho, že kladie zámkovú dlažbu, vodovod, všetko. Následne 

k tomuto mu v každom prípade pomáhajú kto? Upratovačky. Robil by to údržbár u vás, takéto 

práce?  

 



p. primátor Michal Domik 

Vymieňa plastové okná. Minulý rok jedno plastové okno, keď som videl vo faktúre bolo za 

1 500 euro. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Nie. 

 

p. primátor Michal Domik 

Alebo boli tam menšie hej. Ja iba hovorím. Kompenzovali ste dosť vysokými osobnými 

príplatkami. Nie pedagógov, ale... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Pretože majú najnižšie platy. Pozrite si platovú tabuľku nepedagogických zamestnancov.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ale vy nemôžte. Môžete prísť k nám a porovnať si u nás údržbára a u vás údržbára. Dobre? 

Môžeme si pozrieť. Aj u nás údržbár a je stále pod dohľadom. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Aj, aj jeho pracovnú činnosť by som potom chcela.  

 

p. primátor Michal Domik 

A môžem si pozrieť tak isto personalistu u nás plat s 200 zamestnancami. Má 200 

zamestnancov. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ale robí len personalistiku?  

 

p. primátor Michal Domik 

Cez 200. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ale robí len personalistiku, alebo má aj inú náplň práce? 

 

p. primátor Michal Domik 

200 rozprávam. Nie 30. Hej. 200 a 30 je veľký rozdiel. S tým istým platom. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ale pýtam sa, že či robí... 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Nebudem asi pre...ja iba hovorím. Povedali ste zrušili sme odmeny, ale kompenzovali 

ste to osobnými príplatkami. Nebolo to u pedagógov. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

1 140 eur na rok. 

 

 

 

 



p. primátor Michal Domik 

1 140 euro ste kompenzovali len pedagógom, ktorí chodili vystupovať, čo predtým ste hovorili, 

že všetko robíme zadarmo pre mesto. Tak nie, nie všetko zadarmo. Ešte sa tu mesto vlastne 

zaplatilo cez osobné. Ale nemám s tým problém. Ja... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

To, to pán primátor nestačí ani na benzín. 

 

p. primátor Michal Domik 

...som za tom, aby keď dakto robí... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ani na benzín, kde chodia tí učitelia na svojich autách. Všade prenášajú nástroje. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja to beriem. Ja to beriem... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Dobre. V poriadku. Len hovorím. 

 

p. primátor Michal Domik 

... len treba na druhej strane povedať nič, robíme zadarmo, nemáme odmeny. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Tak to nie je odmena. To je len vyplatenie nákladov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale treba povedať aj to B, že áno, kompenzujem to im osobnými príplatkami. Ale nemôžte na 

jednej verejnosti povedať, že nemáme nič a na druhej strane ja nájdem, že áno máte, lebo 

kompenzujete. A ja s tým nemám problém. Ľudia, ktorí robia, nech zarobia. To je základ a ktorí 

sú vám ochotní vo dne v noci ísť... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

A teraz mi hovoríte, že mám znížiť platy. To sú presne tí ľudia, ktorí robia. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja som vám hovoril, aby ste na ver.., keď poviem, tak povedzte ako to je a nemusíte zavádzať, 

že poviete A a nepoviete B. Presne na to teraz apelujem, že keď poviete A, tak povedzte aj B. 

Aby nebolo mesto, že.. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ale ja som to hneď aj povedala. Je 1 140 eur... 

 

p. primátor Michal Domik 

Lebo vy poviete, že... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

...vydeľte si to 30-timi zamestnancami. 

 

p. primátor Michal Domik 



Dobre. Vy poviete, že chcela som ukľudniť občanov, rodičov. Myslíte, že je pokoj v meste 

alebo pokoj. No veď práve opak. Vy si musíte... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Ja si myslím, že už je pokoj. Ešte sa stretávate s nejakými takými. 

 

p. primátor Michal Domik 

Volajú. Veď vidíte, pán Balázs sa stretáva. Pán Balázs je na komisii bežne chodia ľudia, píšu. 

Hej. Ale teraz ja poviem, že s prepáčením, nehnevajte sa, ja poviem niečo škaredé na vás. Áno. 

Po dvoch, troch týždňoch už je ticho a nemám, nemáte vy reagovať? Vy ma pošpiníte, že ja 

prirovnávam deti k útulku, úložisko urobili ste zo ZUŠ-ky. Ja nehovorím, že vy. Ale, ale... 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Pán primátor toto neboli moje slová.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ale boli ste tam. Mohli ste ma obhájiť. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

To boli vaše slová. A ja nemôžem za to, ako si to tí rodičia vysvetlili a ako oni to komentujú na 

facebooku. Ako nehnevajte sa, ale za toto ja naozaj nemôžem.  

 

p. primátor Michal Domik 

A nemôžte sa ma zastať? Ja by som sa vás zastal. Keby ste vy niečo dneska povedali a niekto 

na facebooku by to otočil a vytočil vám, jedno slovíčko by vynechal alebo pridal dve slovíčka, 

tak ja by som nehnevajte sa, ale takto to nebolo. A presne to k tomu poviete, že áno bol som na 

mojej stránke, ja nemám problém ani na mojej stránke pustiť nejaký, keď chcú sa nech je. Ale 

tak ako vaša ZUŠ-ka, že ide do likvidácie a že sa ide rušiť, tak sa robia screenshoty a medzi 

ľuďmi sa to začalo šíriť.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

No to je tá nešťastná situácia. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pravda. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Áno, veď to som aj vysvetlila. Aj si to beriem na seba. Áno bola to moja zamestnankyňa.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak najbližšie treba mať fakt pod dohľadom. 

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Vysvetlila som si s ňou tieto veci. A áno túto vec beriem na seba. Povedala som to už 

niekoľkokrát.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja by som dal. Ja si myslím, že hej. Pani vedúca ešte na doplnenie.  

 

 



p. Mgr. Alžbeta Tamásová 

Ja by som možno toľko chcela doplniť, že áno tu odznelo, že skupinové vzdelávanie, že, že sú 

malé triedy v ZUŠ-ke. Tak toto vieme vykompenzovať napr. takým spôsobom, že na 

Zakarpatskej máme elokované pracovisko a tam, tam tá trieda je väčšia predpokladám, alebo 

vieme vybaviť väčšiu triedu. A tam potom napr. hudobnú náuku alebo, alebo iné predmety 

vieme pre viac detí potom odučiť. Takže dajú sa aj tam ušetriť potom dajaké, dajaké financie. 

Len bude to treba naozaj si ku tomu sadnúť a prerokovať všetky tie, všetky tie veci, ktoré sme 

videli v Šali a chceli by sme uplatniť aj u nás.  

 

p. Mgr. Monika Kerekešová, DiS.art.  

Okej. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Milí kolegovia dobrý deň. Nemám nič pripravené, ale chcel by som 

reagovať na tú situáciu, ktorá sa teraz udiala. Je mi nesmierne ľúto, že sme dospeli až do takého 

štádia, že ma MZ si riešime túto situáciu. Dovolím si povedať z pozície tej kultúry, že 

momentálne sa  teraz dejú také veci, ktoré by sa mali diať na inej pôde. ZUŠ-ka má vlastnú 

právnu subjektivitu, ja prosím, alebo apelujem, alebo mám také návrhy. Aby proste prosím my 

deklarujeme to, že ZUŠ-ka sa nebude rušiť, že naozaj, že sa všetko rieši tak, aby sa našli tie 

správne opatrenia, ale prosím, aby sa to diskutovalo interne. To znamená, poprosím naozaj aj 

pani riaditeľku, pána primátora, vedenie mesta, aby proste to vyriešili interne. Nakoľko ZUŠ-

ka je právny subjekt samostatný. Vedenie mesta prosím, vyriešte to v kľude. Poprosím pani 

riaditeľku, aby naozaj zamestnancom povedala, že sa to stále rieši, ale že to ide dobrým 

smerom, aby sa situácia ukľudnila a potom sa dalo nejaké spoločné stanovisko. Buď 

prostredníctvom RVTV, nejakou verejnou diskusiou, aby tí občania, viete oni na to majú právo. 

Majú, už sme tu, už sme tu debatu ako keby rozvírili. My už to nevieme vrátiť naspäť. 

Potrebujeme ju ukľudniť. A či si povieme, pani riaditeľka povie, že už asi nemáme nejaké 

informácie, stále sa nájdu proste ľudia, ktorí proste sa snažia si rypnúť, lebo nemajú, 

nedisponujú týmito informáciami. Prosím vás len to ukľudnime. Máme tu veľmi veľa 

problémov. Vidíte, že sa s tým trápime denno denne. Čaká nás ťažký rok. A toto sú tie posledné 

veci, ktoré by sme mali takto riešiť. Takže apelujem na vás, mesto prosím, vyriešte to vnútorne. 

Určite sa nájde kompromis tak, aby naozaj nikto nebol ohrozený. Aby sa našli tie správne 

opatrenia a aby všetci mohli pokojne pracovať. To je, to je moje posledné slovo. Lebo toto nie 

je pôda na riešenie takéhoto konfliktu, alebo takejto debaty. Naozaj to je interná záležitosť 

a myslím si, že, že v tejto kultivovanej spoločnosti, do ktorej my patríme, si myslím, že sa to za 

zatvorenými dverami dá vyrokovať a potom vyjsť s dajakým rozumným stanoviskom. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Beriem na vedomie. Pani riaditeľka chcete ešte niečo povedať? Dobre. Pán 

Balázs ste otvorili zas tému. Som sa aj stratil. Áno máte pravdu. Ja viem. Len zato som povedal, 

že museli sme si aspoň pár vecí povedať a ani nemuselo to byť vonka hej. To, to je ako dobre. 

Tak, tak. Vyriešime to. S pani vedúcou pracujeme na tom, aby sme to nastavili, aby fakt čo 

najmenej pocítili to pedagógovia, aby tie platy mali také, ako majú, aj keď niektoré áno, boli 

tam, niektoré boli naviac. Ale okej. Našli sme riešenie. A si myslím, že na to sú iné mestá, tak 

jak oni si berú vzor z nášho mesta s tou kartou Rožňavčan, my tak isto si zoberieme vzor od 

tých primátorov, ktorí to už zaviedli pred 3 rokmi. Je to, beriem aj pani riaditeľku. Nie je to 



nepríjemné. Ja to robím aj na MsÚ, je nepríjemné aj všade v ostatných organizáciách. Takže 

ten tlak je na mňa. Len áno, som chlap, mám skúsenosti dnes hej a nedovolia si ku mojej osobe 

toľko ako možno ku pani riaditeľke, že potom tak isto ten tlak vyvinuli na ňu. Či to sú rodičia 

a hlavne pedagógovia. Musela možno taktiež. Aj beriem to ospravedlnenie možno v tom smere 

pani riaditeľka, že áno pod tým tlakom aj pre vás to bolo dosť ťažké zvládnuť a odpovedať 

ľuďom na niektoré veci, ktoré nemohli ste ovplyvniť. A hlavne keď sú to zamestnanci, že prečo 

mi ideš znižovať úväzok, alebo prečo mi, ja mám hypotéku, ja mám to, ja mám to. Nech sa páči 

ešte pán poslanec Beke. Sme pri bode 3. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Ťažko sa mi rozhovorí ako len po tejto debate, čo ako len odznela  

tuná. Má pravdu pán poslanec Kobezda, že, že malo to byť interne, čiže nie tuná to ako len na 

zastupiteľstve tak podrobne ako len rozobraté. Skôr než by som však položil svoj dotaz. 

Dovoľte mi, aby som prv poďakoval MsP za spoluprácu a hliadkovanie cintorína počas 

nedávno uplynulých sviatkov všetkých svätých ako aj dňa zosnulých. Súčasne by som chcel 

poďakovať aj všetkým občanom, organizáciám ako aj mestu, ktorí sa podieľali svojou prácou 

a pričinili o to, aby cintorín bol pripravený dôstojne. Počas predchádzajúcich týždňov 

v Rožňave aj mnohí návštevníci zo zahraničia boli, ktorí veľmi chválili naše mesto v tom, že 

máme veľmi pekné námestie a aj cintorín je pekne pokosený a dôstojne pripravený na sviatky. 

A teraz by som sa vrátil na začiatok. To je chcel by som získať informáciou aj touto cestou, aby 

aj občania mesta boli v obraze, že prakticky pred 4 mesiacmi žiaľ som utrpel pracovný úraz, 

ktorý ma bránil v tom, aby som sledoval, čo sa udialo na pozemku pri najnovšom cintoríne, kde 

by sa mal vybudovať nový úsek mestského cintorína. Mnohí sa ma pýtajú, že kde bude 

vybudovaný nový cintorín, lebo sa im zdá, že hrobové miesta dosť ubúdajú. Nuž do istej miery 

majú pravdu, preto fakt by bolo treba začať s výstavbou. Chcel by som sa opýtať, v akom stave 

sú prípravné práce. Či už prebehlo územné konanie resp. či už bolo vydané stavebné povolenie. 

Zatiaľ počasie nám praje a je aj po vegetačnom období, čím by mohlo dôjsť aj k výrobu 

zbytočných drevín na vyhliadnutom pozemku, ako sa pustiť do stavebných prác aby sme 

predišli zbytočným  problémom možnosti pochovávania. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pána zástupcu. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Borili sme sa  určitými technickými problémami pri samotnom 

vypracovaní projektovej dokumentácie na nový cintorín. A museli sme preveriť niektoré 

skutočnosti ohľadom kanalizácie, ktorá tam je a finalizuje sa podoba projektovej dokumentácie. 

Takže nie. Ešte územné konanie a stavebné konanie neprebehlo práve kvôli tým komplikáciám, 

ktoré nás zdržali, čo nás veľmi mrzí. Ale áno mnohokrát sa stretávame s tým, že išlo by to 

veľmi jednoducho, ale nie vždy je to také jednoduché, ako sa zdá, za čo sa ospravedlňujeme. 

Ale verím, že stihneme všetko tak, aby, aby táto časť cintorína, ako si správne poznamenal, pri 

novom cintoríne ten pozemok, ktorí sme odkúpili, aby sme pripravili. Samozrejme hneď ako 

bude možné pristúpime aj k odstraňovaniu tých stromov a zelene, ktorá áno musí vychádzať aj 

zo samotnej projektovej dokumentácie. Teraz ešte neviem s určitosťou povedať, či niektoré 

stromy sa zachovajú alebo nie z tých súčasných. Ale skôr nie. Ale zároveň je to aj dobrá 

príležitosť na to, aby sme riešili to, že od budúcnosti ani  tento pozemok nám nebude 

postačovať. A už teraz musíme riešiť aj to, kde v budúcnosti  budeme pochovávať našich 

zosnulých, nakoľko v okolí súčasného cintorína už žiadne ďalšie voľné pozemky podľa mojich 

vedomostí nie sú. Takže budeme sa musieť vážne zaoberať témou, kde vybrať pozemok pre 

nový cintorín pre mesto Rožňava. A toto bude ešte asi náročnejšie ako dopracovanie. Týmto 



pozemkom sme získali určitý čas, ale, ale nie je to na niekoľko desaťročí, len na niekoľko 

rokov. Zároveň by som ale tiež požiadal správcu cintorína, takže teba pán poslanec, čo sa týka 

hrobových miest, ktoré sú neudržiavané a ktoré je možné po dlhých rokoch neudržiavania 

nejakým spôsobom obnoviť a dať do užívania resp. na účely pochovávania obnoviť, tak aby 

sme aj k tomuto pristúpili. Pokiaľ je to možné samozrejme. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja ešte na doplnenie. Pán zástupca hovoril, že nie je tam miesto. Ja som bol 

taktiež na dušičky, tak som si to pozrel. Samozrejme ten chodník, ten asfalt je dezolátny. Mali 

by sme na ňom popracovať, aby sa opravilo. Ale videl som širokú cestu do urnového hája, kde 

a tam určite keby sa zúžila tá cesta a k plotu by tam určite dajakých 40 hrobov by sa mohlo 

taktiež. Je tam priestor, kde by sa to mohlo, len tam potrebujeme dajakú projektovú 

dokumentáciu vyhotoviť tak, aby aj auto prešlo, pohrebné vozidlo a...je tam, je tam na 

rozšírenie ako určite. Len je asfalt. Je asfalt pomaličky na... Ja  viem, len ako áno sú aj také 

možnosti, že ešte minimálne tých 100 miest by sme vedeli aj v rámci cintorína. Ale nechcem 

do toho vám vstupovať pán Beke. Vy to najlepšie poznáte, ale tam v tom vstupe, za tým 

vstupom napravo určite je priestor aspoň na 20, 30 hrobov a sú aj taká priestory hluché, kde 

teoreticky by sa tak isto mohlo. Ale nechám na vás, že možno mi poviete, že nedá sa to. Nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Určite že máte pravdu ako len pán primátor. Taká široká cesta nie je potrebná ako len na, na 

premávku trebárs. Skôr by som povedal, že urnový háj by sa dal rozšíriť ako len s tým než 

hrobové miesta, lebo hrobové miesta, na hrobové miesta je potrebná ako len mierovo väčšie 

priestory. 

 

p. primátor Michal Domik 

Plne súhlasím. Presne tak, že ešte viacej. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

A čo sa týka starých hrobov, alebo zrieknutých hrobov tak to bežne ako len sa vydávajú ako 

len do úžitku. Jedine len toľko, že v dnešnej dobe sa zmenil ako len spôsob pochovávania. Do 

zeme boli tie staré hroby, čo sú trebárs, vyzerajú, že sú voľne, tak v dnešnej dobe preferujú 

ľudia krypty, ktoré majú iné rozmery a už na tie miesta sa nezmestia. Čiže buď taktiež na urnové 

pomníky ako len vydať. Ale bežne sa to robí. Ďakujem pekne. 

 

Primátor 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňaveberie na vedomieSprávu o plnení uznesení MZ v Rožňave. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalej nasleduje bod č. 5, ktorým je Harmonogram zasadnutí orgánov mesta Rožňava v roku 

2025 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

 

 



p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja tam mám trošku problém s tým májový termínom finančnej komisie, ktorý je v piatok. A to 

sa obávam, že by sa mohlo stať, že by mohla komisia byť neuznášaniaschopná. Čiže ak by bolo 

možné to presunúť na pondelok. Lebo vlastne štvrtok nie, štvrtok kvôli tomu, že je tam štátny 

sviatok prvého a tam si budú mnohí ľudia asi brať dovolenky v piatok, aby mali predĺžený 

víkend. Čiže potom pondelok je 5-ty máj. Myslím, že by sa to ešte dalo stihnúť pripraviť 

materiály do, na zastupiteľstvo. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Samozrejme tento plán je zostavený v podstate so zreteľom na to, že nejaké 

posuny samozrejme môžu byť a tak isto aj v minulosti boli hlavne čo sa týka 

uznášaniaschopnosti. To znamená, že tu je načrtnuté, sú načrtnuté týždne, kedy sú komisie, 

kedy sú zastupiteľstvá, kde to zhruba takto vychádza. Ale samozrejme je na predsedovi komisie 

a na tajomníkovi, aby to spolu doladili. A tak isto aby, lebo rovnaký podnet som dostal od pána 

Kobezdu, myslím si, že nie je nutné to teraz presne schvaľovať s tým, že presne pred konaním 

tých komisií si tajomník s predsedom overia dostupnosť. Nie raz sa stávalo aj počas tohto roka, 

že sme tie komisie presúvali a aj z klasických bežných dní. Možno sa to nestalo pri finančnej 

komisii, ale pri iných komisiách viem, že sa to bežne udialo, že sa komisia o 1, 2 dni presunula 

späť alebo dopredu. Tak isto dávam na zváženie v tomto prípade by to mohli byť možno aj 

zlúčené komisie výstavby s finančnou napríklad. Ale to všetko závisí aj od počtu bodov atď. 

Čiže ja odporúčam, že by sme to riešili vždy tesne pred konaním komisie. A toto je len 

orientačné. Hlavne čo sa týka komisií, že v tom týždni plus, mínus by to malo prebehnúť. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Tu by som chcel povedať ohľadom toho slávnostného zasadnutia MZ, že je to, tuná to návrh je 

na 06. 02. Ja si myslím, že VZN-ka, keď VZN-ku sme stvorili tak vtedy sa hovorilo ako len, že 

sa  to urobí ako len na počesť dátumu prvej zmienky o mesto. Čiže 03. 02. sa mi zdá, že 

posúvame ako len tie dátumy. Nie je to smerodajné, že štvrtky zvykneme zasadať ako len MZ. 

Kľudne, keď to padne na pondelok, tak kľudne môžeme aj v pondelok urobiť MZ. Ďakujem 

pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tu sme prispôsobovali a vyberali termín práve so zreteľom aj na to, že dni mesta by mali, nie 

sú len o MZ a nie len o tom jednom dni, ale práve o tom, že je to taký poviem to predĺžený 

víkend, kde je celá rada tých, tých udalostí, ktoré prebiehajú a sprievodných udalostí, na ktoré 

sa to viaže. Slávnostné MZ je jednou z tých a v prípade, keď je to takto spojené s tým 

víkendom, tak je to jednoduchšie aj čo sa  týka organizačne, keď pozývame povedzme 

partnerské mestá, aby áno s zúčastnili povedzme aj slávnostného MZ. Myslím, že začať 

povedzme v piatok a skončiť v pondelok, do pondelka by tu nikto neostal a je to jednoduchšie 

na zorganizovanie. Takže toto bol možno dôvod. Ďakujem. 



 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Nad tou možnosťou mať spoločné zasadnutie finančnej komisie a komisie výstavby som tiež 

uvažoval, ale to by som bral ako plán B, keď už budeme vedieť, že, že je tam málo bodov a že 

dokážeme to proste urobiť efektívne spoločne. Len je možné, že viacerí členovia komisie si 

podobne ako ja plánujú niektoré veci aj dlhodobejšie, aj na mesiac, dva vopred. Čiže ako začať 

to riešiť 2 týždne predtým, keď mi povedia, že oni tam už niečo majú, nejaké, nejaké dôležité 

pracovné stretnutie, alebo služobnú cestu mimo už, už by mohlo byť pozde. Čiže ja by som to 

dal by som, teda dávam návrh pozmeňujúci, že do plánu sa dá komisia finančná a podnikateľská 

namiesto 02.05. na 05. 05. a potom môžeme prípadne operatívne riešiť to, že keď budeme 

vidieť, že tých bodov nie je veľa, tak sa môžeme spýtať členov komisie, že či by teda súhlasili 

s tým spojením. Ale akože už by bolo dobré, keby to bolo v tom, v tom programe. Lebo keď 

mi potom členovia komisie povedia, že v piatok majú dovolenku a v pondelok majú nejakú, 

nejakú túto, tak komisia finančná vôbec nebude zasadať, lebo teda nebude uznášaniaschopná.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Takže toto je pozmeňujúci návrh. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím pána poslanca Kuhna o pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pozmeňujúci návrh, že dátum zasadnutia Komisie finančnej, podnikateľskej a správy 

mestského majetku v májovom termíne sa presúva z 02. 05. na 05.05. v pondelok. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím vážení poslanci hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca 

Kuhna.   

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Harmonogram 

zasadnutí orgánov mesta Rožňava v roku 2025. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o ustanovení 

úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel – návrh na zmenu 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Budem trošku obšírnejší. Nakoľko okrem predkladaného materiálu 

by som stručne aj zhrnul niektoré informácie čo prebieha, v akom je štádiu ohľadom parkovacej 

politiky, nakoľko sú dotazy ako aj od obyvateľov, tak aj určite od vás poslancov. Čiže som si 

pripravil trošku, trošku dlhšie vysvetlenie. Vlastne čo sa deje a akým spôsobom. Odklad 

spoplatnenia parkovania v zónach C a D o jeden rok, to je predmetný materiál, ktorý je 



predkladaný. Ide o to, že vzhľadom na skutočnosť, kde sa pri realizácii obdobných parkovacích 

politík v iných mestách ukázali niektoré nedostatky, ktorým by sme radi predošli pri zavádzaní 

parkovacej politiky v meste Rožňava. Napríklad manažovanie využívania parkovacej karty 

návštev a zóny navrhujeme posunutie účinnosti ustanovení vyplývajúcich vlastne z tohto  

v zóne C a D z 01. januára 2025 na 1. januára 2026. A vychádza to z toho, že práve v iných 

mestách majú práve s týmto problémy. S tým manažovaním. A vlastne, vlastne kým tieto 

technické záležitosti a majú to v mestách, kde túto parkovaciu politiku zavádzajú už podstatne 

dlhšie ako my. To znamená my nevymýšľame niečo nové, my sme sa aj pri ustanoveniach tohto 

VZN-ka a tejto parkovacej politiky inšpirovali inými mestami. Jednoducho sme niektoré veci 

preberali. Ale keď vidíme, že niekde to nefunguje, tak radšej si to ešte overíme, prekopeme to 

a spustíme to naozaj až vtedy, keď to bude aktuálne a keď to bude, budú všetky muchy 

vychytané. Čo sa v súčasnosti ale deje ďalej, to je pokračovanie vo vyznačovaní vyhradených 

parkovacích miest pre žiadateľov, konkrétnych žiadateľov. To sú tie miesta za poplatok 400 eur 

v prípade, keď má kartu Rožňavčan, 800 eur v prípade, keď nie. Tieto parkovacie miesta sú 

naviazané na to, že musia byť, musí byť naznačené vodorovné aj zvislé dopravné značenia. 

V týchto zónach v súčasnosti prebieha značenie vodorovného dopravného značenia v zóne D, 

to znamená sídlisko Juh. Vykonávajú to technické služby s tým ale, že zvislé dopravné značenie 

ešte nie je osadené. K tomu sa dostanem trošku neskôr. Vodorovné dopravné značenie 

vychádza z projektu. Aj k tomu sa dostanem trošku neskôr. Čo to ale prináša. Rušenie 

priradených parkovacích miest pre konkrétne osoby ZŤP, značenie všeobecných parkovacích 

miest ZŤP osobám v počte minimálne 4% z existujúcich parkovacích miest. To znamená, že 

pri realizácii zvislého dopravného značenia sa zrušia a postupne odstránia vyhradené 

parkovacie miesta pre konkrétne osoby s preukazom ŤZP. Tieto parkovacie miesta budú určené 

všeobecne podľa vyhlášky Ministerstva životného prostredia SR č. 532/2002 Z. z., ktorou sa 

ustanovujú podrobnosti o všeobecných technických požiadavkách na výstavbu 

a o všeobecných technických požiadavkách na stavby užívané osobami s obmedzenou 

schopnosťou pohybu a orientácie v rozsahu minimálne 4% novo navrhovaných parkovacích 

miest. To znamená, že tu prebiehajú 2 procesy naraz. Aj k tomu sa ešte dostanem. Ale čo je 

dôležité tie tabule, ktoré boli pre konkrétne osoby vyhradené, teraz sa rozprávame, prebieha to 

v zóne, najprv v zóne D, to znamená sídlisko Juh, sa postupne budú odstraňovať tieto a budú 

označené už vodorovným dopravným značením sú označené, ale následne budú aj zvislým 

dopravným značením označené všeobecné vyhradené miesta pre osoby ŤZP. Toto musí 

prebehnúť v podstate naraz, aby sme neporušili zákon. Možnosť osôb s ŤZP s konkrétnym 

parkovacím miestom požiadať o vyhradené parkovacie miesto, tzv. obyčajné, to znamená, že 

nebude to širšie ako pre každého iného žiadateľa za úhradu 400 alebo 800 eur, kde budú 

zohľadnené ak žiadateľ predtým mal tú tabuľu ŤZP vyhradenú a zaplatil 150 eur technickým 

službám za to, že mu osadili a zakúpili tabuľu. Tak táto suma by mu bola z tejto úhrady na 1. 

rok užívania takéhoto miesta odpočítaná. V prípade, že ŤZP osoba prejaví záujem o vyhradené 

platené parkovacie miesto mimo všeobecne vyznačeného parkovacieho miesta pre ŤZP osobu, 

bude im umožnená možnosť zakúpenia si tohto parkovacieho miesta. Avšak toto miesto bude 

len ako vyhradené všeobecné parkovacie miesto, ktoré nebude spĺňať priestorové požiadavky 

pre parkovacie miesto určené pre osobu s ŤZP uvedenú vo vyhláške. Tu prebehne komunikácia 

medzi našimi zamestnancami a osobami ŤZP, kde budú informovaní o tejto možnosti. Nie je 

právny nárok na vyhradené parkovacie miesta na konkrétne osoby ŤZP. Čo to znamená. 

Niektorí jednotlivci, osoby ŤZP sa domáhajú toho, že musí im byť vyčlenené takéto miesto. 

Tieto vyhradené parkovacie miesta, či už pre osoby všeobecne, alebo pre osoby s ŤZP 

nepodliehajú parkovaniu vyplývajúcemu z akéhokoľvek právneho predpisu a teda nemajú 

zákonný nárok na jeho vyhradenie. Mesto Rožňava má právo kedykoľvek toto parkovanie 

zrušiť, ak to nie je viazané iným predpisom. Napríklad zmluvou alebo VZN. To znamená, že je 

plne v kompetencii mesta tieto konkrétne miesta zrušiť. Mesto malo na výber, či budú 



konkrétne alebo všeobecné. Zavádzaním parkovacej politiky v meste Rožňava dôjde 

k postupnému zrušeniu konkrétnych miest pre ŤZP osoby a vyznačeniu všeobecných miest 

ŤZP pre osoby v počte minimálne 4% z existujúcich parkovacích miest. Realizácia nového 

vodorovného a zvislého dopravného značenia po ukončení, budeme informovať v rámci 

jednotlivých zón. To znamená, že teraz prebieha realizácia vodorovného dopravného značenia 

na sídlisku Juh. Následne budeme realizovať zvislé dopravné značenie. Keď tento proces 

ukončíme vtedy budeme informovať o tom, že na sídlisku Juh v zóne D je ukončená zmena 

dopravného značenia ako zvislého, tak aj vodorovného a tým pádom sa môžu obyvatelia už 

riadiť novým dopravným značením. Do tej doby ale platí, že môžu vznikať kolízne situácie, 

kde je nejasné značenie, že napr. vodorovné dopravné značenie, to nové, nie je v súlade so 

zvislým, tým starým. Tu naďalej platí, že zvislé dopravné značenie je nadriadené vodorovnému. 

To znamená, že do tej doby samozrejme aj my a aj MsP budeme zohľadňovať to, že dochádza 

k preznačovaniu a určite nedôjde k pokutovaniu za to, že niekto si zle vysvetlil, že teraz ktorá 

vlastne značka platí. Budeme skôr dbať nato, aby sa vysvetľovalo, že ako to bude po novom. 

A dáme jasne informáciu vo, že teraz už platí nové. Samozrejme zvyk je železná košeľa 

a chvíľu to potrvá, kým si na to obyvatelia zvyknú, že áno došlo k zmene dopravného značenia 

a určite budeme najprv vysvetľovať toto všetko. Problematika parkovania rezonujem medzi 

obyvateľmi Rožňavy už dlhé roky a najmä nedostatok parkovacích miest. Doteraz v minulosti 

ale nikdy nebolo pristúpené ku konkrétnym riešeniam, ktoré by sa zavádzali do praxe. Taktiež 

uvádzam, že nijaký systém nie je dokonalý. Pri hľadaní optimálneho riešenia pre naše mesto sa 

stretávame s mnohými prekážkami, technickými problémami, kde musíme hľadať nové 

riešenia, mnohokrát improvizovať, inšpirovať sa v iných mestách. Často sa stretávame aj 

s kritikou kto toto navrhol, prečo takto to navrhol. Projekt dopravného značenia môže byť 

vypracovaný len a jedine v zmysle právnych predpisov, v zmysle platných právnych predpisov 

a noriem. Bol tento projekt dopravného značenia, teraz hovorím o zóne D, ktorá práve sa 

realizuje, práve prebieha preznačenie celého sídliska, bol navrhnutý projektantom pod dozorom 

autorizovaného stavebného inžiniera. Následne prešla projektová dokumentácia schválením 

príslušného dopravného inšpektorátu a cestného správneho orgánu. To znamená, že my 

nemôžme nakresliť, alebo navrhnúť niečo, čo nie je v súlade so zákonom a s normami. To, že 

predtým bolo niečo nakreslené inak, alebo zvyk bol stáť tam inak neznamená to, že to muselo 

byť a bolo správne. A je možné aj to, že právne predpisy sa v niektorých oblastiach ešte zmenili 

od doby, kedy to naposledy bolo. Samozrejme prípadné konštruktívne návrhy pri problémoch 

so značením preveríme, odkonzultujeme. Minulý týždeň, tento týždeň som mal tiež stretnutie 

na konkrétnom parkovisku s obyvateľmi, ktorí tiež nerozumeli niektorým veciam, ktoré sa 

navrhli. Nie je problém. Prejdeme to aj s dopravným projektantom, ktorý to navrhol. Uisťujem 

vás, že dopravný projektant nenavrhoval tieto, tento projekt od zeleného stola. Prešiel si každú 

jednu ulicu, prešiel si každé jedno parkovisko. To vám môžem garantovať. A každý jeden 

problém prejdeme. Každá jedna ulica, každé jedno parkovisko má svoje špecifiká. V niektorých 

prípadoch možno budeme potrebovať drobné technické zásahy, aby sme možno rozšírili 

o jedno 2 miesta ešte plus. Všade sme sa snažili navrhnúť a projektant sa snažil a to bolo aj naše 

zadanie, aby sme navrhli čo možno najviac parkovacích miest a aby bolo to parkovanie čo 

možno najpohodlnejšie a plne v súlad s normami a zákonmi. Verí, že napriek problémom 

a prekážkam dokážeme parkovaciu politiku v meste Rožňava dostať o optimálnej podoby. 

Nehovorím, že to bude zo dňa na deň a že to bude hneď super. A vieme aj to, že každá ulica 

a každé parkovisko má svoje špecifiká. Takže by som chcel aj na tomto mieste požiadať 

obyvateľov o zhovievavosť a trpezlivosť. Samozrejme každý konštruktívny podnet je vítaný 

a každý konštruktívny podnet preberieme. Podotýkam konštruktívny. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne za rozsiahlu správu pána zástupcu. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 



 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ja mám len také 2 otázky, či som dobre pochopil. To znamená, že ak 

hovorím napr. Edelényska ulica teraz, je tam to vodorovné značenie na parkovisku a sú tam 2 

značky pre ZŤP, to znamená, že tí majú stále právo tam parkovať, tí ZŤP, aj keď momentálne 

to vodorovné značenie je teraz tak, že sú 2 značky, ale reálne to vyzerá ako keby to boli 3 

miesta. Takže stále majú právo ako keby tam parkovať? To je taká moja prvá otázka. A druhá 

či vieme povedať aj to, kedy tie garáže, ktoré momentálne sa teraz ako keby stavajú, či budú 

otvorené aj v nejakej prvej etape, či je to na viac etáp, alebo sa čaká, kým sa dokončia úplne 

všetky. Že či aj vtedy budeme vidieť úbytok tých parkovacích miest, že už budeme vlastne 

reálne vidieť, že či nám to pomohlo, že či nám to pomáha alebo nie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak čo sa týka garáží určite pomôže celému okoliu. Len s parkovacou politikou sa nepohneme 

ďalej, lebo viete, že každým rokom pribúdajú autá. To je taká anomália, že to ako neuveriteľné. 

Ja tak isto sledujem, ja mnohokrát tak isto neviem zaparkovať a idem ku Bille, alebo na to 

parkovisko. A už vidíme, že je tam, už tam začína byť pretlak. Takže tie autá pribúdajú a už 

každý ten rodinný príslušník má už auto. Majú deti autá hej. Takže sa to rozrastá. Určite veľmi 

je vítané a pomohli sme aj tejto firme, ktorá prišla s tou myšlienkou, že postaví tieto garáže. To 

nám veľmi pomôže. Ale táto parkovacia politika je hlavne na tie zdroje, že za tie parkovania 

nikdy sme nemali žiadne zdroje. A teraz je dôležité že tie zdroje prídu a my budeme ich hneď 

investovať do ďalších parkovísk. A tých ďalších parkoviskách, keď sa aj vybudujú, verte tomu, 

že o 10 rokov zas ich bude málo. Ale musí sa potom do budúcnosti určite nájsť ako vidím už 

také sience fiction, mať človek auto a bude mu ešte medzi tým taxík, využívaný byť, bude 

využívať to auto na taxík, hej lebo bude to bez šoféra a takto. Ale tam sme veľmi ďaleko. Takže 

nás čaká dosť veľká práca a za to sa chcem aj poďakovať aj pani Ing. Jana Nemes za rozsiahlu 

prácu vašich kolegov a veľa pracujete, okolo vás všetkých. Aj pánovi zástupcovi, že sa  tomu 

venujú. Je to veľmi náročná práca a áno je veľa nevyspytateľných, neviditeľných problémov, 

ktoré nás pravidelne čakajú, ale ideme s odhodlaním, že keď  tie peniaze prídu a začnú sa točiť 

všetko budeme investovať a ľudia to pocítia. Už budúci rok môžem sľúbiť z tejto pozície, že 

už ľudia pocítia. Určite budeme budovať aj parkoviská, opravovať. Najprv chceme opraviť tie 

parkoviská, ktoré ešte nie sú opravené. Takže to je veľmi dôležité. A už budeme, začneme aj 

projektovú dokumentáciou s tým, že vybudujeme aj nové parkoviská. S tým, že počítame, že tí 

ľudia budú si za to parkovné platiť tých 400 euro. Ešte nechám pána zástupcu. Môžeš. Bola 

tam ešte nejaká otázka. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Otázka bola ohľadom vyhradeného parkovania. Áno tie zvislé sú nahradené, sú nadradené. To 

znamená, že stále tam môžu títo stáť. V blízkej dobe práve dôjde k tomu, že tieto budú 

odstraňované. Ale nemôžu byť odstránené skôr ako bude označené zvislým dopravným 

značením všeobecné vyhradené parkovacie miesto pre ŤZP osobu. To znamená, že čisto 

teoreticky mohlo by sa to udiať v jeden deň. Označí sa všeobecné a dáme dole tieto. Ale musíme 

to urobiť takto súbežne. Nemôžme to robiť na etapy. A práve teraz je ten vhodný čas, že ešte 

môžeme robiť vodorovné dopravné značenie a stojíme celom dobre v zóne D na sídlisku Juh, 

kde už pomaly by sme mali finišovať s vodorovným dopravným značením. Sú zakúpené 

značky, takže technické služby majú úlohu toto značenie vykonať. A môžem potvrdiť, že aj čo 

sa týka parkovacej politiky, tak úzko komunikujeme, stretávame sa v podstate na báze 

pracovnej skupiny, ktorá rieši zavádzanie práve či už v tom reále, ale aj v tej virtuálnej sfére. 

A aj tieto veci naozaj prinášajú veľmi veľa otázok a technických možno detailov, ktoré je 



potrebné doriešiť a, a vyriešiť. A veľká vďaka všetkým, ktorí majú trpezlivosť a, a naozaj na 

tom pracujú. Takže ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja na doplnenie ešte, keď môžem. Tak isto som zabudol sa poďakovať technickým službám. 

Mohli by sme to dať firme, ktorá by nám vlastne stálo to 5 krát toľko ako to urobia technické 

služby. Urobia aj sem tam, aj tí ľudia sú ľudia, ktorí robí, robí aj chyby. Tak sem-tam urobia aj 

maličké chyby pri tom. Ale je to fakt o 5 násobne lacnejšie, keď to robia naše technické služby. 

Takže aj im veľká vďaka za tú prácu. A všetkým, ktorí sa vlastne venujú tejto problematike. Je 

to náročná práca a o to si myslím, že bude záslužnejšia na konci dňa. Pán poslanec Balázs nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Viackrát, každý polrok zvyknem zhruba otvoriť tému parkovania na sídlisku Juh. Aj toto trvá 

dlho. Bolo, bolo, bolo krásne to čítanie. Ja viem, že tých problémov je veľa. Ale prosím vás pán 

kolega Drengubiak treba zobrať zodpovednosť na plecia, urobiť rozhodnutia a konať. 

Predpokladám, že nemáte tú ilúziu, že vyhoviete každej pripomienke a každému obyvateľovi. 

Asi nie. Ale trvá to zase dlho. Kritizujeme všetci parkovanie na Juhu, ale verte mi, my poslanci 

s tým nevieme čo urobiť. Tak jak pán primátor zvykne ťažko, často brať poslancov do úst, že, 

že poslanci nič neurobili, sedia na tých stoličkách roky a, a nič sa neudialo. My nie sme výkonný 

orgán. Vy ste. Vy ste. My schválime, že to týmto smerom ide a vy to máte dotiahnuť do konca. 

Aj toto trvá trošku dlho. Prosím vás skúste to urýchliť, skúste zobrať zodpovednosť na plecia. 

Začali sme zatiaľ maľovať čiary. To mi dáva predpoklad, že máte schválenú projektovú 

dokumentáciu. Lebo na základe toho maľujete čiary. Ale ani to nevieme dokončiť. Takže 

poprosím. Tak teraz ste povedali, že zatiaľ sa robí, maľujú sa čiary, ale nie je to dokončené hej, 

hej, tak, tak už v zime to zase nedokončíme. V zime to zase nedokončíme.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja viem, že pán zástupca je prihlásený, ale, ale.... a nechám ho hej. Určite dusí v sebe niektoré 

veci. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Nie je to dokončené tzn., že je to v procese. Sme niekde na 80-tich, 85-tich 

percentách značenia a pokračujeme ďalej. To, keď som tu rozprával pred chvíľou, že v prípade, 

keď prídu konštruktívne námietky, že ich prehodnotíme, to nemá absolútne žiadny vplyv na to, 

že značíme a značiť budeme. Má to vplyv na to, že v budúcnosti môžeme niektoré detaily, ktoré 

sa mohli opomenúť upraviť. Lebo žiadny systém nie je dokonalý. Pán kolega zaráža ma, že pri 

každej jednej téme jediné čo viete povedať je, všetko trvá dlho. Ja som sa nestretol s jedným 

vašim návrhom ako sa majú niektoré veci realizovať, robiť odkedy ste poslancom. Kritika za 

to, že sa robí pomaly áno, ale konštruktívna, konštruktívne uznesenie, návrh na uznesenie robte 

toto takto a takto. Prečo sa vo volebnom období 2014 a 2018 neprijalo uznesenie, akým 

spôsobom riešiť parkovaciu politiku. Bola štúdia vypracovaná v roku 2014, čo všetko sa má 

zrealizovať na sídlisku Juh. Čo z toho bolo zrealizované za 4 roky. Koľkokrát ste apelovali na 

vtedajšie vedenie a koľko návrhov ste vtedy dali? Ja neviem. Ale mám taký pocit, že toho veľa 

vtedy zrealizované z toho, z tej štúdie nebolo. My sme sa nikdy nezaviazali, že ideme stavať 

parkovacie domy za 3,5 milióna, nikdy sme nepovedali, že ideme na základe tej štúdie 

realizovať nejaké veci. My sme spustili prehodnotenie parkovacej politiky. Prišli sme 

s nejakým návrhom a začali sme ho reálne realizovať v praxi. Doteraz to neurobil nikto. A teraz 

vyčítate, že to trvá dlho. Áno trvá to. Nenesieme zodpovednosť? Pán kolega ty nechodíš tam 

a nerozprávaš a nevysvetľuješ asi tým ľuďom. Ja tam chodím a vysvetľujem to tým ľuďom. 



A tie otázky prichádzajú a prichádzajú osoby ŤZP, kde kolegovia musia každý deň vysvetľovať 

niekoľkým. A áno aj to je práca, že vysvetľujeme každému jednému občanovi. A áno keď pol 

dňa vysvetľujeme občanom, tak možno nám, možno musíme, možno musia niektorí kolegovia 

dať bokom aj inú agendu, ktorú majú, lebo toto nie je jediná agenda, ktorej sa venujú. A musia 

riešiť od verejných priestranstiev, výrubov, chodníkov, asfaltovaniu, všetko. Ale trpezlivo 

vysvetľujeme, lebo to je naša práca. A práve o to ide. Že keď sa budeme niekde hnať 

a ponáhľať, je niečo schválené, fajn. Ale viete čo je naj...,vieš čo je najdôležitejšie. Dostať to 

do praxe. A potom áno. Ale toto zacyklenie, že toto trvá dlho, toto trvá dlho, toto trvá dlho. 

Áno. Môžeme si vymeniť pozície a budeme sa rozprávať o tom istom a ja budem hovoriť na 

všetko, že toto trvá dlho. A som zvedavý, že ako sa ti to páči. Ale môžeš aj prísť ku mne 

a povedať, ako viem pomôcť. Ja zvyknem hovoriť každému, keď idem riešiť nejaký problém 

a idem za ním, ako ti vie pomôcť. A nie, že toto robíš zle. Trvá to dlho. To je skoro to isté. 

Díky. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte na doplnenie, že áno je to trošku také populistické, že dlho. Ja jednoducho. 

Dlho sa robí Šafárikova, dlho sa robí zimný štadión, dlho sa robí teraz futbalové ihrisko, lebo 

v tom nešťastnom napr. povedal som, že do roka a do dňa. Samozrejme eufória. Odovzdali sme 

stavenisko. Do roka do dňa urobíte. Urobíme. Nie je problém. Financie máte? Máme. Hej. 

Urobia zákop, prídu na to, že je tam spodná voda. Už sa mení projekt, musíme urobiť novú 

projektovú. Stále niečo vyjde. Stále v tom meste. Ale nie že toto sa robí dlho, toto sa robí dlho, 

toto sa robí dlho. Super. Ja na to odpoviem, ale už konečne sa to robí. Aj keď to dlho, ale bude 

to tu o chvíľu. Ale keby sa to ani nezačalo robiť, tak to ani nebude. Tak len taká odpoveď, že 

snažíme sa v každej sfére vysporiadanie pozemkov. Veď ste videli, koľko pozemkov sme 

vysp.... To je  toľko práce týchto ľudí. Právne, všetci alebo všetci na tom pracujú, aby sme také 

veci, ktoré tu boli zanedbané sme to aj tu vyčistili a, a tí ľudia pracujú a keď ešte ich 

skritizujeme, že dlho im to trvá. No oni už robia 3, 4 , 5 agendy naviac. Hej. Musím sa ich 

zastať. Takže treba, treba im trošku drev no super, že konečne sa to pohlo, robí sa to aj keď nie 

je to také podľa. Aj ja by som to len tak lusknutím prstu ako mám teraz dneska vo zvyku, že 

aby do roka a do dňa sme mali všetko urobené. Ale nie. Jak som povedal podnikal som hej. Nie 

je to také tu v tejto samospráve všetko má dajaký slovosled, alebo dajakú postupnosť a je to 

veľmi ťažké byrokraciou a presne s tými projektami, s povoleniami, dopravný povie, že môže 

byť, potom nemôže byť, potom musíte takú zmenu urobiť, potom príde na prokuratúru podnet. 

Prešetrí prokuratúra, ktorú som nespomenul hej. Aby ste vedeli, že ten, my dačo vymyslíme. 

Vymyslíme. Chceme, aby sme uľahčili život v meste a potom prídu podnety na prokuratúru 

a my musíme zas pol roka sa tomu venovať aby všetko bolo podľa zákona tak, aby keď náhodou 

nájde prokuratúra. Tam pri tomto probléme prokuratúra nič, povedali, že všetko je v poriadku. 

Alebo je? Hej? Niečo sme museli meniť. Takže aby ste vedeli, že to neni také jednoduché niečo 

vymyslieť, ale fakt tu plno ľudí na tom pracuje, aby sme vyhoveli aj tej prokuratúre, alebo 

nejakým podnetom občanov, ktorí nie sú za tú politiku, alebo niektorým to škodí, alebo tak. 

Samozrejme my musíme hľadať cestu ako a to dá a nie ako da to nedá. Takže pracujeme na 

tom. Pán poslanec Kobezda s faktickou.  

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ja len veľmi rýchlo. Ja sa chcem poďakovať vedeniu mesta, že ja to pozitívne vnímam, že sa to 

proste deje na tom Juhu. Takže ďakujem vám veľmi pekne. Možno sme to VZN-ko schválili 

veľmi skôr. To znamená, že aj toto evokuje u tých ľudí, proste že nám to dlho trvá. Dobre. Je 

to v poriadku, ale dejú sa veci. A my nepoznáme ten proces. Aké sú vlastne zákutia, čo všetko 

to prináša. Takže. Ja to vnímam na Juhu pozitívne a verím, že takto to bude ďalej. Ďakujem 

pekne.  



 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči.  

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Ja som len chcel podporiť pána kolegu Balázsa. Našou úlohou zastupiteľstva je 

schváliť ten rámec, podľa ktorého chceme ísť. Ten sme chválili. My sme pridali tú pomocnú 

ruku, že sme povedali áno toto je to, tá forma parkovania, ktorou chceme ísť. My už nie sme 

ten výkonný orgán, ktorý a má postarať o to, aby, aby sa to aj zrealizovalo. Takže my pomocnú 

ruku dávame. My, poslanci nie sú uvoľnení zo svojich zamestnaní na to, aby chodili po meste 

a pri každej činnosti niekoho kontrolovali alebo podporovali. Na to máme zamestnancov mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Áno my zimný štadión nevieme postaviť. Ja neviem ísť kresliť čiary. Nie je moja úloha táto tu. 

Ja len z toho celé vychádza, ďakujem kolegovi Kobezdovi, ktorý krát posúvame termín. Lebo 

my, keď to schválime, to je dajaký plán. Preto vedenie mesta, aby v rámci toho plánu sa to 

zrealizovalo. Takže nechcem to už ďalej rozvíjať, ale ten, ten plán v podstate nedodržiavame, 

ktorý sme si dali. Takže ja som na to, na toto chcel poukázať. Ďakujem. Ja už sa viac k tomu 

nevyjadrím. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja by som možno, aby ste medzi sebou. Tak plány môžeme dať. Všetci si dávame plány. Aj 

životné plány aj finančné plány. Tie plány keby boli také plány, ktoré by nám poškodili mestu 

aby sme mohli utrpieť dajakú pokutu alebo niečo také. Tak áno. Beriem vás, že páni robte, lebo 

dostaneme dajakú pokutu. Ale toto je plán hej, ktorý vlastne spätne neurobí žiadnu škodu, keď 

sa to posunie, ale mohlo by to, keby sme to rýchlo našili, tak ako to robia v iných mestách, ako 

sme to kopírovali. Áno mohlo by to presne tak, že by sme nepreberali, ale každý deň len 

parkovaciu politiku, ako keď ste možno pozeráte zastupiteľstvá a príde 300 ľudí, hej do Trnavy 

na zastupiteľstvo príde 300 ľudí a domáha sa. No skúste 300 ľudí ukľudniť. Samozrejme no 

a my, my načo. Nato sme dosť inteligentní, na to, že si pozrieme to zastupiteľstvo a potom ho, 

ho, ho treba dávať pozor nieže aj nás to čaká. My nepotrebujeme, aby sme sem nahnali 300 

ľudí, nespokojných občanov, ktorí by demonštrovali svoju silu, že niečo sme pokazili hej. 

Takže finančne nás to, keď to posunieme radšej buďme pomalší, ale obozretnejší. Toto len by 

som vás požiadal o túto podporu. A samozrejme. Dám ešte slovo pánovi zástupcovi, keď dačo 

som vynechal.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Nie nevynechal. Ja by som len odpovedal pánovi poslancovi Balázsovi. Juraj áno plány sú na 

tom, aby sa plnili. V prípade, že robí niekto niečo prvý krát a nikdy to tu nikto nerobil, ani 

neskúšal, ani nikde inde to nezavádzal, tak takúto politiku, tak sa môže vyskytnúť práve to, že 

narazíme na určité problémy. A práve plán je na to, že cúvnem skôr, ako by som urobil ešte 

väčšiu asi paseku, prehodnotím to a stanovím si, prehodnotím ten plán a stanovím si ďalšie 

úlohy ako to teda vyriešiť. Tu napr. sme cúvli, lebo my sme najprv vôbec neuvažovali 

o vyhradených všeobecných parkovacích miestach pre obyvateľov za poplatok 400, 800 eur. 

Toto nám prinieslo obrovské zdržanie, lebo to, koľko agendy je za tým, aby sme my pozbierali 

tie podnety, aby sme my vymysleli spôsob ako tieto vyhradené parkovacie miesta jednoducho 



tým občanom pridelíme, ako ich spoplatníme. Tak isto to prinieslo prepracovanie projektovej 

dokumentácie, ktorú bolo potrebné zase znova schváliť. To sú presne tie procesy, ktoré robia tí 

zamestnanci. Ale my sme to schválili, že zavedieme 400, 800 eur. Ale to tiež vyžadovalo určitý 

časový rámec, aby sa toto všetko udialo. A práve to že sme pracovali na zmene projektovej 

dokumentácie 2 krát, schváleniu, vyhoveniu protestu prokurátora, lebo 400, 800 eur sme mali 

najprv zapracované vo VZN-ku a potom sme to museli na protest prokurátora stade dať preč 

a dali, ošetrili sme to iným spôsobom. Toto všetko prinieslo prehodnocovanie tých plánov 

a toto prináša aj to posunutie účinnosti tohto VZN. A ja neviem teraz povedať, že čo prinesie 

ďalší mesiac, 2, 3, kde a možno objaví niečo úplne iné a potom budeme musieť znova reagovať. 

Ja to beriem, že toto je rámec, čo dajú poslanci. Mne úplne stačí, keď sa zastavíš a budeš sa 

aktívne zaujímať o to, že čo sa deje a minimálne v tom svojom okolí dáš tu spätnú väzbu tým 

obyvateľom, ktorý určite aj teba sa pýtajú, že čo sa deje s parkovacou politikou. Prídeš, 

vysvetlím ti sme tu a tu. Stačí prísť. Tak ako to vysvetľujem trpezlivo každému obyvateľovi 

mesta, čo sa deje, tak isto to vysvetlím aj každému poslancovi. A áno preto som si pripravil aj 

dnes ten súhrn, že čo sa práve deje n sídlisku Juh v zóne D v súčasnosti a čo platí a neplatí, 

mám práve pozbierané z podnetov. Ako zamestnancov úradu, ktorí každý deň vysvetľujú, tak 

aj od samotných obyvateľov a teraz už aj od teba. Ale práve preto som to vysvetľoval, čo sa 

deje. A práve preto je aj tento posun. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmenu Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Rožňava o ustanovení úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie 

motorových vozidiel a uznáša sa na zmene Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o 

ustanovení úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel v čl. 18 ods. 2 

a 4 podľa predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a 

webovom sídle mesta. Páni poslanci prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržali sa 2 poslanci. 

 

Tak ešte jeden bod dáme. Prejdeme k bodu rokovania č. 7 Všeobecne záväzné nariadenie o 

miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území mesta Rožňava – návrh na doplnenie 

Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. A keďže predmetom rokovania v tomto bode je konkrétne 

uznesenie a návrh na doplnenie v § 6 ods. 2 písm. c), tak môj pozmeňujúci návrh znie, aby sme 

doplnili v tomto bode v § 6 ods. 2 písm. c) nasledovným spôsobom: múzeá, galérie, knižnice 

a osvetové zariadenia teda presne v súlade so zákonom. Ďakujem pekne. Teda ešte raz 

opakujem upraviť bod c) nasledovným spôsobom: múzeá, galérie, knižnice a osvetové 

zariadenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja len poprosím právne, pani Štefánikovú, či je to v poriadku. Dobre. Ďakujem 

pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja som to chcel nejak podobne formulovať ako, ako Matúš Bischof. Alebo či to potom dať ako 

organizácie pod VÚC Košice. A, a potom nebudeme takto konkretizovať. Ale keď je dobré to 

riešenie, tak, tak som za Matúša.  



 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

V zmysle zákona sme to pripravovali. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Áno. Áno. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za konštruktívny podnet od pána kolegu Balázsa. Áno, ale najprv sme si preverili 

zákon, ktorý nám toto umožňuje. Tiež som uvažoval rovnakým spôsobom, že ísť do 

konkrétnosti, ale bohužiaľ zákon toto nedovoľuje, takže práve preto sme prišli s týmto riešením. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Moja otázka vlastne len znie, či tam nemôže byť hej, že kultúrne inštitúcie, musia tam byť iba 

tieto 4? Alebo len tie sú dané zákonom? Uhm. Poprosím celé znenie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím pani Štefánikovú o prečítanie zákona. Je tam jeden odsek, kde by sme to vedeli 

vsunúť. Počujeme mikrofón.  

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ale môj. Môj počujeme. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno? A keď je pán Kobezda zapnutý? Skúste tak, že jeho vypnúť. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Mňa asi treba vypnúť. 

 

p. Mgr. Katarína Štefániková 

Dobrý deň prajem všetkým. Takže prečítam ustanovenie zo zákona o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Je to konkrétne § 17 

ods. 3 písm. b). Tá, tá posledná časť a múzeá, galérie, knižnice, divadlá, kiná, amfiteátre, 

výstavné siene, osvetové zariadenia, alebo niektoré druhy z nich. Toto je zákonné ustanovenie, 

v rámci ktorého sa môžeme pohybovať v rámci VZN.  

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím pána Kobezdu ešte prihlás sa. Alebo pán poslanec Kuhn sa prih... Dobre s faktickou 

pán poslanec Kobezda. Ospravedlňujem sa.  

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Takt ja by som citoval presne to znenie. To znamená, že ak to môžeme dať, tak to dajme. Nie? 

Môžeme tam dať divadlá predsa vložiť tak isto, lebo nevieme ako to bude.  



 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Bischof nech sa páči s faktickou.  

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Presne tomuto sme sa chceli vyhnúť, aby, aby zbytočne nevybehla, nevybehla široká diskusia. 

VZN vo všeobecnosti nesmie obsahovať to isté, čo obsahuje vyšší právny predpis. Čiže ak 

máme zákon, tak my môžeme citovať, alebo ho, alebo ho nejakým spôsobom vypísať z neho 

konkrétne náležitosti. Ale mať to isté, čo je v zákone, na to je zákon. Čiže sa môžeme 

maximálne tak odvolať na zákon. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No k tomuto by som teda rád počul vyjadrenie, budem polemizovať s kolegom Bischofom, 

vyjadrenie teda zástupkyne právneho oddelenia, resp. aj hlavnej kontrolórky. Lebo ja som to 

chápal tak. Mali sme túto debatu v minulosti, že, že VZN-ko nemá byť o tom, že sa prepíše celý 

zákon. Hej, že sa zoberie zákon a sa urobí akože to je VZN. Ale akože urobiť nejakú citáciu zo 

zákona, nejaký 1 paragraf akože v tom nevidím problém. Otázka je, že čo keď niekto v Rožňave 

zriadi výstavnú sieň súkromnú a bude hovoriť a prečo teda akože na nás sa to nevzťahuje. Čo 

keď by sme mali budovu akože ktorá by bola špeciálne, že divadlo. Že keby sme mali všetky 

tie inštitúcie, ktoré sú v zákone, keby sme ich reálne mali, tak ich nemôžme dať do VZN-ka? 

Lebo to by bolo akože, že, že kopírujeme? Že ako ja v tom nevidím problém, akože, že tieto, to 

čo je vymenované v zákone hej, ten jeden riadok preložiť. Ja len kvôli tomu, že môže sa nám 

v budúcnosti stať, že vznikne takáto inštitúcia a to je napr. ten argument, že prečo tam nemôže 

byť, že inštitúcie KSK. No čo keď vznikne súkromné múzeum a potom povedia, že ale však to 

je diskriminácia. Akože KSK múzeum má odpustené a súkromné nemá? Čiže preto to musí byť 

všeobecne, že múzeum. Hej.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Tak takto. Doplním to ja v rámci toho, že som aj poslancom KSK, tak som bol 

požiadaný, či by sme nemohli dať úľavu na daniach pre múzeá a osvetové stredisko. Potom ešte 

je tam aj hvezdáreň k tomu by mala a knižnica hej. Hovorím samozrejme dáme. Hej takže nie 

je problém nájsť riešenie, aby. Ale pod KSK potom aj stredné školy patria. Hej aby sme si boli, 

že všetky inštitúcie pod KSK, aj cesta, cesty hej slovenská správa ciest patrí pod KSK. Že veľa 

týchto. Takže toto hovorím, že nevidím problém pomôcť v tom, aby múzeum, kalvária, nie 

kalvária ale galéria, GOS-ka a hvezdáreň na Kalvárii hej, dostali úľavu 50%. aby nemuseli 

potom, aby mali potom na ďalšie činnosti viac peňazí. Samozrejme aby sme im nezobrali, alebo 

im to započítali potom a mali menej peňazí na činnosť. Dobre takže tam sme tam spätne dali 

tú, tých 50% zľavu. Toľko chceme len dosiahnuť. Nič iné tu. A keď dakto otvorí, samozrejme 

zas to bude o jednaní. Neriešme, že čo už za tým bude. Teraz momentálne im chceme pomôcť. 

Od nového roku aby platili 50%, aby im viac peňazí zostalo na činnosť. Aj pani kontrolórka 

nech sa vyjadrí. Nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Trošku ťa predbehnem pán poslanec. Ja len 2 vety mám. V tomto prípade neplatí to, že 

kopírujeme zákon, lebo tam zákon ukladá možnosti dať úľavu. A to by sme mali presne 

vyšpecifikovať, pre ktoré subjekty. To je jedna vec. A druhá vec nebuďme veľmi rozšafní, lebo 

10 tisíc eur nám aj tak vypadne z rozpočtu. Takže už dopredu, ako aj pán primátor hovoril, 



dopredu niekomu už počítať s tým, že čo keď bude súkromná galéria. Budeme to riešiť vtedy, 

keď to bude aktuálne. Lebo momentálne náhradu za tých 10 tisíc ste nenavrhli, že kde navýšime 

príjem, ale prichádzame o príjem 10 tisíc ročne. Hej. Takže nie v zlom, ale dopredu nedávajme 

tam to, čo ešte momentálne nemusíme riešiť. To je môj návrh. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou sa prihlás. Nech sa páč pán, ešte reakcia. Pána Kuhna poprosím zapnite. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán primátor ja úplne tej argumentácii rozumiem. Ja s ňou nemám problém hej. Akože chceme 

mať dobré vzťahy s KSK. My chceme veľa vecí aby pre nás robil. Má tu rôzne inštitúcie, 

investuje. Tak je prirodzené, že aj my teda im vyjdeme v ústrety. Mne ide len o to, že dalo sa 

tu najprv tie 4 inštitúcie. Ja som už vtedy rozmýšľal, že či náhodou nevznikne, teda pardon 3, 

či nevznikne nejaký problém. Matúš mal správnu pripomienku, že sa zabudlo na GOS-ku. Lebo 

tá nie je spádová. To nie je ani galéria, ani múzeum, ani knižnica. Takže sa to pridalo a teraz 

otázka je, ak zákon vlastne dáva takúto možnosť rozšíriť, prečo to nerobiť a prečo nečakať 

akože, že budeme čakať, že keď niečo vznikne. Ja neviem napr. tá hvezdáreň. Hvezdáreň do 

čoho patrí, to je akože súčasť. Je to GOS-ka hej? Pod GOS-ku. Okej. V poriadku. Ja len tak že 

akože už potom to, keď to otvárame to VZN-ko tak vyrežme tak, že čo nám zákon umožňuje. 

Lebo neviem zase o 2 roky budeme riešiť niečo pridajme tam.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak o 2 roky. Ale neotvárajme tému, lebo je potom, neni čas narozmýšľanie, že či neurobíme 

dajakú chybu. Urobme to, čo je pripravené hej a... 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja len sa chcem vyhnúť tomu, že... 

 

p. primátor Michal Domik 

...a čo bolo zle pripravené Matúš, áno Matúš si tam všimol... 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

...aby sme to VZN-ko opakovane neotvárali už, už keď je tá možnosť tak tam dajme všetko, čo 

zákon dáva. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ale berieme to. Viem, že hej ako pár krokov dopredu. Pán poslanec Bolaček s faktickou. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Pani Balážová ma predbehla. Výborný nápad tento materiál. Ďakujem. Som aj za doplnenie od 

pána kolegu Bischofa. A tiež som chcel povedať nerobme medvediu službu odboru finančnému 

bez dopadu na rozpočet. Nerozširujme toto. Zatiaľ odhlasujme za pôvodný návrh, prípadne za 

rozšírený materiál a zvyšok môžeme si sadnúť a prediskutovať koho by sa to ešte mohlo týkať 

a aký to bude mať dopad na rozpočet. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda nech sa páči s faktickou. 

 

 

 



p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem. Ja som a tiež nechcel sťahovať, takže sa prikláňam ku kolegovi Bolačekovi, takže 

súhlasím s ním. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Súhlasíme. Ďakujeme pekne. Pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne. Ja len som sa chcel taktiež spýtať ohľadom hvezdárne. Ale potom, potom to 

patrí pod GOS-ku hej? A na druhej strane ako len dôvodovej správe je písané, že z dôvodu 

podpory rozvoja kultúrnych inštitúcií v našom meste. Tak sú tuná tie kultúrne inštitúcie aj iné 

ako len, takže by sa mohlo ešte rozprávať. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak pri najbližšej debate budeme hej o tých ostatných. Toto bol ten návrh. Poprosím. Nikto sa 

nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pozmeňujúci návrh pána poslanca Bischofa. 

Necha sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Tak ten pozmeňujúci návrh znie nasledovne: v písm. c) v bode v § 6 

poprosím upraviť nasledovným spôsobom: múzeá, galérie, knižnice a osvetové zariadenia. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pánov poslancov, hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca 

Bischofa.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam celkový návrh.   

 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na doplnenie Všeobecne záväzného 

nariadenia o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území mesta Rožňava a uznáša sa na doplnení Všeobecne záväzného nariadenia o 

miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území mesta Rožňava v § 6 ods. 2 písm. c) podľa predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie 

VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Vážení páni poslanci, vážení prítomní je 12.05 takže je čas na obedovú prestávku. Tak 

vyhlasujeme, vyhlasujem do 13.00 obedovú prestávku. Ďakujem pekne za porozumenie.  

 

Takže vážení poslanci budeme pokračovať v dnešnom MZ. 

 

Začneme 8. bodom Informatívna správa výsledkov kontroly Systému programového 

rozpočtovania v územnej samospráve v meste Rožňava vykonanej Najvyšším kontrolným 

úradom SR 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Na zdravie. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie informatívnu správu výsledkov 

kontroly Systému programového rozpočtovania v územnej samospráve v meste Rožňava 

vykonanej Najvyšším kontrolným úradom SR na vedomie. Prosím hlasujme. 



Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 9 Výročná správa mesta a za konsolidovaný celok mesta Rožňava 

za rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výročnú správu za rok 2023. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje výročnú správu za rok 2023. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10 Vzdanie sa členstva v Dozornej komisii príspevkovej 

organizácie Technické služby mesta Rožňava a návrh na schválenie nového člena 

Pán zástupca nech sa páči s faktickou. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Navrhujem za nového člena dozornej komisie pána Mgr. Matúša 

Bischofa. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie vzdanie sa Bc. Ivana Kuhna, MA v 

Dozornej komisii príspevkovej organizácie Technické služby mesta Rožňava ku dňu 02. 10. 

2024. Schvaľuje za člena Dozornej komisie príspevkovej organizácie Technické služby mesta 

Rožňava pána poslanca Matúša Bischofa. Prosím hlasujme. Ďakujem. 

Za 7-dmi poslanci, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 11 Vzdanie sa členstva v Dozornej rade obchodnej spoločnosti 

Mestské lesy Rožňava s. r. o. a návrh na menovanie nového člena 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem za slovo. Navrhujem na uvoľnené miesto nominovať pána Mgr. Michala 

Drengubiaka. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie vzdanie sa Bc. Ivana Kuhna z členstva v 

Dozornej rade obchodnej spoločnosti Mestské lesy Rožňava s. r. o.  dňom 02. 10. 2024. 

A menuje pán Mgr. Michala Drengubiaka za Schvaľuje za člena Dozornej rady obchodnej 

spoločnosti Mestské lesy Rožňava s. r. o.  žiada primátora mesta zvolať valné zhromaždenie 

obchodnej spoločnosti Mestské lesy Rožňava s. r. o. Všetko. A ešte pred tým ako budeme 

hlasovať pán riaditeľ. Poprosím pána riaditeľa mestských lesov. 

 

p. Ing. Bohuš Hudaček 



Dovoľte mi, aby so sa touto cestou v mene svojom a v mene mestských lesov poďakoval za 

ústretovo konštruktívnu spoluprácu s pánom Kuhnom, poslancom. Veľmi pekne mu za celú 

činnosť ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme aj my. Prosím hlasu... Uzatváram diskusiu. Prosím hlasujme.  

Za 7 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k bodu č. 12 k majetko-právnym záležitostiam. 

K bodu rokovania č. 12/1 Amalion, občianske združenie, Košická 1093/1, Rožňava - 

zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta 

Amalion, občianske združenie, Košická 1093/1, Rožňava- zverejnenie zámeru prenájmu 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Komisia  výstavby neodporúča schváliť predmetný materiál. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta v 

k. ú. Rožňava, parcela parc. č. KN E 330/1 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 592 m2 

zapísaná na LV 3001, pre Amalion, občianske združenie, so sídlom Košická 1093/1, Rožňava, 

podľa § 9aa, ods. 2 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

§ 4ods. 8 písm. h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta a za cenu podľa Zásad pre určovanie 

výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve 

mesta v sume 20,58 euro za m2/rok, spolu vo výške12 183 euro/rok. Prosím hlasujme. 

Za 0, proti 8-mi, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/2 Vladimír Kelemen, Čučma 238 - zverejnenie zámeru 

zámeny pozemkov v k. ú. Rožňava 

Pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem za slovo. Komisia výstavby na svojom ostatnom zasadnutí odporučila schváliť 

alternatívu č. 1 a teda aj ja odporúčam č. 1. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Aj finančná komisia odporúča MZ schváliť alternatívu 1. Ďakujem. 



 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňaveschvaľujealt.1zverejnenie zámeru zámeny nasledovných 

nehnuteľnosti v k. ú. Rožňava: pozemok zapísaný na LV č. 6709, časť z parc. č. KN C509/13 

zast. plocha s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 403 m2 v cene podľa znaleckého 

posudku pripadne v prospech mesta Rožňava apozemok zapísaný na LV č. 4493, časť z parc. 

č. KN E1455 trvalý trávny porast s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 403 m2v 

cene podľa znaleckého posudku pripadne v prospech Vladimíra Kelemena bytom Čučma 238, 

podľa § 9a ods. 15. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/3 Záhrada Mierová - prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Komisia výstavby odporúča schváliť prenájom pozemku mesta pre 

pána Džačára tak, ako je to predložené v návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia sa stotožnila so stanoviskom komisie výstavby a odporúča MZ schváliť 

prenájom pozemku tak, ako je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

zapísaného na LV 3001, časť s výmerou približne 100 m2 z parc. č.KN C 2081/54 ostatná plocha 

s celkovou výmerou 18833 m2, pre Petra Džačára, bytom Gemerská 3915/25, Rožňava, podľa 

§ 9aa ods. 2 písm. c) 138/1991 Zb. za cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného za 

nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta v sume 0,63 euro 

za m2 na rok, spolu vo výške 63 euro na rok. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/4 Mgr. Martin Celušňák, Liptovský Trnovec 149- zverejnenie 

zámeru predaja pozemkov mesta 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja predmetného pozemku 

mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa ne... Poprosím komisia finančná nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  



Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Medzi tým vidím, som sa pozrel na obrazovku, tak nám skáče obraz. 

Ukončujem diskusiu. Dávam, prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta v k. 

ú. Rožňava, časť z parc. č. KN E 1846/13 orná pôda zapísanej na LV č. 4743 a časť z parc. č. 

KNC 1866/249 zapísanej na LV č. 3001 s výmerou spresnenou geometrickým plánom pre Mgr. 

Martina Celušňáka bytom Liptovský Trnovec č.149, podľa § 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 

138/1991Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10, ods. 11 písm. a) a h) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 25 euro m2. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru 

predaja pozemku mesta na úradnej tabuli a webovom sídle mesta a zabezpečiť vypracovanie 

geometrického plánu. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/5 Dušan Chnapko a manželka Lívia Chnapková, Kyjevská 

12, Rožňava- prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť prenájom predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prenájom pozemku mesta za cenu podľa zásad pre 

určovanie nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

zapísaného na LV 3001, časť s výmerou približne100 m2 z parc. č. KN C 2086/244  zastavaná 

plocha a nádvorie s celkovou výmerou 5 059 m2, pre Dušana Chnapka a manž. Líviu 

Chnapkovú, obaja bytom Kyjevská 12, Rožňava, podľa § 9aa ods. 2 písm. c) 138/1991 Zb. za 

cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a 

hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta v sume 0,63 euro za m2 za rok, spolu vo výške 63 

euro/rok. Ukladá zabezpečiť vypracovanie nájomnej zmluvy. Prosím hlasujme. Na zdravie. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/6 STEFE ECB s .r. o., Zvolenská cesta 1A, Banská Bystrica 

- zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Komisia finančná pán poslanec Kuhn nech sa páči. Pardon. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Najprv kolega. 

 



p. primátor Michal Domik 

Už potom sa. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta za cenu 

50 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Komisia výstavby nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Komisia výstavby odporúča schváliť zverejnenie zámeru predaja predmetného pozemku. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, časť z parc. č. KN C 875/279 ostatná plocha zapísanej na LV č. 3001 

s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 6 m2 pre STEFE ECB, s. r. o., so sídlom 

Zvolenská cesta 1A, Banská Bystrica podľa § 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a), b) a m)Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta, za cenu 50 euro za m2. Ukladá po 1. zabezpečiť zverejnenie zámeru predaja 

pozemku mesta na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Po 2. zabezpečiť vypracovanie 

geometrického plánu. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/7 Juraj Darvaš, Rožňavská baňa 91, Rožňava- kúpa rodinného 

domu do majetku mesta 

Otváram diskusiu. Komisia výstavby pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Keďže ani komisia sociálna, ani komisia školstva neodporúčali kúpu 

tohto domu, tak ani komisia výstavby neodporúča schváliť kúpu predmetného domu do majetku 

mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Komisia finančná pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia tak isto vzala v úvahu odporúčania resp. stanoviská komisie, najmä komisie 

sociálnej, že teda tieto priestory nie sú nevyhnutne potrebné pre mesto. Mesto vie činnosť 

zabezpečiť iným spôsobom. Projektom, projektom, ktorý sa pripravuje v súčasnosti. Čiže z 

tohto hľadiska finančná komisia tiež neodporúča MZ schváliť odkúpenie nehnuteľnosti. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje odkúpenie nasledovných nehnuteľností v k. ú. 

Rožňava, zapísaných na LV č. 1139:rodinný dom so súpisným číslom 91,  pozemky parc.č.KN 



C 2704 zast. plocha s výmerou 47 m2 a parc. Č. KN C 2705 zast. plocha s výmerou 44 m2 od 

Juraja Darvaša bytom Rožňavská baňa 91, Rožňava a Reginy Darvašovej bytom Zlatá 20, 

Rožňava za kúpnu cenu vo výške 35 000 euro. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti8, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k rokovaniu č. 12/8 Návrh na úpravu nájomného v mestských bytoch od 01. 01. 2025 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Neviem, že či za komisiu sociálnu bude niekto hovoriť. Asi tu nie je nikto prítomný z komisie. 

Komisia sociálna, zdravotná teda odporúčala. A teda hlavne finančná komisia odporúča MZ 

schváliť ten návrh v tej alternatíve, ktorý bol predložený mestským úradom ako teda najlepšie 

riešenie teda navýšenie o 20% pre bytový dom, pardon, 20% pre Okružnú, Dúhovú, Šafárikovu, 

Čučmiansku a o 15 % pre bytový dom Nadabula. Ďakujem. 

 

Primátor 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje úpravu nájomného v bytoch vo 

vlastníctve mesta nasledovne: bytový dom Okružná 26, 28, 34, 36, Dúhová 1, 3, 5, Šafárikova 

101 a Čučmianska 44 o navýšenie o 20 % a bytový dom Nadabula 254 navýšenie o 15 % od 

01.01.2025 podľa dôvodovej správy. Ukladá vyhotoviť nové mesačné zálohové predpisy a 

doručiť ich nájomcom. Prosím hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/9 Mestské lesy Rožňava s.r.o., Huta 2243/1, Rožňava - návrh 

na zvýšenie nájomného na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zvýšenie nájomného  na rok 2024 pre Mestské lesy 

Rožňava. A teda ešte si dovolím k tomu dodať v podstate informáciu pre občanov. Toto 

navýšenie nájomného je možné vďaka tomu, že mestské lesy teda dosiahli ...príjem za plnenie 

mimo produkčných funkcií lesa. To je teda istým spôsobom odmena, ktorá je vyplácaná za PPA 

pre tých obhospodarovateľov lesa, ktorí teda nerúbu hlava nehlava, ale snažia sa teda 

hospodáriť tak, aby ten les plnil aj tie funkcie, ktoré má iné. V tomto prípade stále hovoríme, 

že mestské lesy sú vlastne prímestská rekreačná zóna. Čiže, čiže je to vlastne ocenenie toho, že 

naozaj hospodárime zodpovedne, nerúbe sa hlava nehlava a je to aj finančne ocenené. Takže 

keby niekto teda boli nejakí kritici, že, že v akom stave sú  mestské lesy, no mestské lesy sú v 

dobrom stave. Žiaľ tie lesy, ktoré sú v okolí Rožňavy a sú v zlom stave, tak tie nie sú v správe 

mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán kolega možnože niekedy je menej viac. Nie je to tak, že sa nerúbe hlava nehlava, že je to 

odmena za to, že sa nerúbe hlava nehlava. Je to odmena za to, že vlastne mestské lesy 

hospodária vlastne tieto mimo produkčné funkcie, že hospodária v súlade s predpísaným 

lesným hospodárskym plánom. Oni tam majú svoj predpis a vlastne aj to rúbanie tých vlastne 

tá výchova tých porastov je toho súčasťou. To znamená, že sú to aj nákladové položky také, že 



si splnili prerezávky, zalesnili, prebierky neskoršie. Takže musia rúbať a keď hospodária podľa 

toho PSOL tak potom majú nárok na to, aby o tieto dotácie požiadali. A tým pádom, že oni 

hospodária požiadali, dostali. Ale musia rúbať. Lebo keby nerúbali, tak by to nedostali. Keby 

tie výchovné zásahy nevykonali. Aby ste boli v obraze. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem za odpornejšie vysvetlenie. Ja som sa to snažil tak, takým populistickým spôsobom 

ľudským priblížiť ľuďom. A ja som, ja som nep..., ja som nepovedal, že teda my vôbec 

nerúbeme, že mestské lesy nerúbu. Ale nejdeme, nejdeme ani len na tých 100%, ktoré nám ten 

lesný hospodársky plán umožňuje. Akože pohybovali sme sa niektoré roky, keď boli dobré 

ceny dreva na nejakých 90% maximálne a keď boli zlé ceny lesa, tak sme išli len na nejakých 

70%. Ja to len akože dávam do takého porovnania s niektorými lokalitami nie len v okolí 

Rožňavy, ale aj vôbec na Slovensku, kde sa teda rúbe hlava nehlava. Kde je podozrenie, že teda 

sa nedodržiavajú tieto plány. Len som chcel dať najavo, že teda u nás sa hospodári, hospodári 

rozumne, ekologicky aj ekonomicky. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Tak isto musím podotknúť a už na začiatku som povedal, že veľká 

vďaka pánovi riaditeľovi, že funguje to tak od začiatku. Stále máme dobré výsledky. Ako vidíte 

200 tisíc bol predtým plán, teraz sa to navýšilo na 300 tisíc aj vďaka tým ďalším opatreniam, 

že ktoré sa fakt ako robia. Má pravdu, samozrejme najväčším odborníkom v lese, si myslím, po 

pánovi riaditeľovi je pán poslanec Balázs. Robí s drevom, takže nie cena lesa, ale cena drevnej 

hmoty bola vyššia. Pán Kuhn ste hej, ale v pohode samozrejme. Naplánovali sme to, že keď 

cena dreva, drevín, drevnej hmoty bola vysoká, tak sme vyrezali viac. Jak to spadlo dole, tak 

sme vyrezali menej aby nám zostalo. Môžeme ťažiť 10 tisíc kubíkov cca a ťaží sa okolo 7 tisíc 

kubíkov teraz. Takže presne tak, že stále nám sa zvýši 3 tisíc kubíkov. Mohli by sme ešte viac, 

ale chceme zachovať, aby aj ten les bol pekný a samozrejme aj si nechať nejakú rezervu, keď 

budú lepšie ceny drevnej hmoty. Takže veľké poďakovanie. Ja len okolo mňa, keď Michalovi 

poviem, že aspoň si myslím, že zaslúži si aj pán riaditeľ dajakú odmenu mimoriadnu, aby mi to 

pripomenul za tieto dobré výsledky. Ako keď na jeden strane prídu peniaze rád aj dám. A tak 

má to fungovať. Keď je niečo zdravé, tak treba, treba si to aj oceniť. Bežne to je, funguje 

v každej sfére. Či to je v súkromnej sfére, alebo takto, keď niekto donesie peniaze do mesta tak 

si zaslúži si myslím aj odmenu. Takže. Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram 

diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zvýšenie nájomného pre Mestské lesy Rožňava, 

s.r.o. za prenájom lesnej pôdy a lesných porastov vo vlastníctve mesta za rok 2024 z pôvodnej 

výšky 200 000 euro na sumu 300 000 euro podľa predloženého návrhu. Ukladá zabezpečiť 

vyhotovenie a uzatvorenie dodatku k nájomnej zmluve. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13 Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu sociálnych a 

kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých situácií rómskej komunity na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie tak ako je 

to v návrhu uznesenia. Ďakujem. 



 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Sociálna komisia taktiež odporúča predloženie žiadosti a spolufinancovanie vo výške 5% 

z celkového rozpočtu ako je tu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh....Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie na 

podporu sociálnych a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých situácií rómskej 

komunity na rok 2024 a spolufinancovanie z vlastných zdrojov alebo iných zdrojov najmenej 

vo výške 5% z celkového rozpočtu projektu. Ukladá zaslať výpis z uznesenia Úradu 

splnomocnenca vlády SR pre rómske komunity. Prosím hlasujme. Ďakujem. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Centrum právnej pomoci, Námestie slobody 12, P. O. Box 

18, 810 05 Bratislava 15 - krátkodobá výpožička nebytového priestoru v budove OKC v 

Rožňave, miestnosť č. 12 – zverejnenie zámeru 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru krátkodobej výpožičky 

nebytového priestoru. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru krátkodobej výpožičky 

nebytového priestoru – miestnosti č. 12 o výmere 46,60 m² v budove OKC v Rožňave pre 

Centrum právnej pomoci so sídlom Námestie slobody 12, Bratislava podľa ustanovenia § 9aa 

ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

na dobu určitú a to na rok 2025 v zmysle čl. 4 ods. 8 písm. c) zásad hospodárenia s majetkom 

mesta z dôvodu: nájmu-výpožičky nehnuteľností podporujúce všeobecne akceptovateľný 

verejnoprospešný účel. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 15 Plán činnosti a hospodárenia Mestského televízneho štúdia 

s.r.o. Rožňava na rok 2025 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť plán činnosti a hospodárenia Mestského televízneho 

štúdia s. r. o. Rožňava na rok 2025. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 



p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja len toľko by som chcel k mestskému televíznemu štúdiu, že možno nie každý vie, že tohto 

roku oslávilo 30. výročie založenia mestské televízne štúdio. A, a v živote asi tie veci fungujú 

dobre, alebo keď, keď môžem povedať zo svojho pracovného života, keď nepočujem 

o kolegoch šoféroch nič, to znamená, že všetko funguje. A, a o mestskom televíznom štúdiu 

nepočujeme veľa, lebo funguje, robí, sú tu na zastupiteľstvách, ale všetko ide. Tak ja si myslím, 

že skôr by sme ísť aj tou cestou, či by nestálo za zmienku to 30-te výročie nejakou formou 

oceniť, alebo či nejako nájsť. Pán primátor taký návrh k tomu. Takže, takže ďakujem. Toľko.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pani štatutárka sa usmieva za kamerou. Skromne. Minulý mesiac som rozprával na 

zastupiteľstve. Aj Actores som spomenul aj a samozrejme kontrolujeme, dali sme tam aj tak 

isto trošku. Nielen dole niekde výplaty ideme, ale aj niekde hore, kde sú poddimenzovaní. Kde 

sú tí ľudia tak skromní, že už idú na minimum. Hej čo som upozornil, že pani štatutárka pokojne 

si pýtaj, veď vy mi tak isto pracujete a nemôže byť tie rozdiely. Takže snažím sa vo všetkých 

organizáciách byť na dajakej latke, aby to bolo úprimné a nie že niekde idú úplne na minimum, 

z minimálnej mzdy pomaličky hej a niekde sú tak. Tak tam som povedal, že pokojne dáme do 

rozpočtu viac peňazí, aby mohli naďalej vykonávať tú prácu tak ako vykonávali. A ešte raz 

všetko najlepšie k 30-tim narodeninám, k 30-temu výročiu. Ale dajaká odmena hej, teraz mi 

chodí to ešte v hlave, že ešte pre pani štatutárku dajaká odmena. určite si zaslúži. Pán poslanec 

Beke ešte na doplnenie. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne. Tak aj ja gratulujem ako len televízii, že, že 30 rokov už vysiela a prečítal som 

aj ročný plán činnosti. Takže len vítam tie aktivity, ktoré sú zapísané na, na budúci rok. Avšak 

asi, asi jednu vec by som ako len pripomenul, že nevidím tuná tu, alebo z tohto materiálu ako 

len veľmi nevyznie, že ako by chceli ako len vylepšovať vysielanie v maďarskom jazyku. Lebo 

terajšie vyzerá ako keby len došlo trošičku k úpadku ako len vo vysielaní z predošlých rokov. 

Takže na tomto, v tejto oblasti ako len tak dobre by bolo ako len sa zamyslieť a neviem 

nejakého redaktora maďarského ako len prijať, ktorý by, ktorý by. 

 

p. primátor Michal Domik 

Takže keď môžem takto odpovedať, že komunikácia od... áno tak isto, aby tie všetky 

organizácie, ktoré sa venujú maďarčine, alebo maďarské organizácie, ktoré tu majú kultúrne 

v maďarčine, tak nekomunikujú. Nech dajú samozrejme plagáty nech posielajú. Radi 

spropagujeme a si myslím, že rôzne či to je Actores, či hocikto v meste, tak sa to aj dá 

spropagovať a dá sa komunikovať aj potom. Ale tie podrobnejšie si myslím, že potom necháme, 

aby vám písomne pani štatutárka napísala, že kde je tam ten problém, aby ste vy mohli ako 

zástupca skôr tej maďarskej menšiny, kde zastupujete ich dosť hlboko a silno, tak budem rád, 

keď vy budete ten mediátor medzi nimi, aby začalo sa to vlastne zlepšovať. Tie podmienky. 

Dobre? 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

K tomu by bolo treba prijať ako len jedného redaktora ako len kto vie po maďarsky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Môžeme mať redaktora, keď nepríde potom, čo bude vysielať, keď nepríde z druhej strany 

dajaká odozva, že chceme. 

 

 



p. poslanec Zoltán Beke 

Potom by už prišlo.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Samozrejme saj tie finančné prostriedky sú odtiaľ potiaľ hej. Ale určite nevidím tam 

problém, že... 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

V predchádzajúcich rokoch bolo možnosti ako len, takže ja si myslím, že bolo by možné ako 

len vytvoriť priestor aj na to, aby sa vrátil ako len k tomu aj, aj tá relácia na takú úroveň na 

akom bolo. A to, že len sa pod titulkujú ako len veci v maďarskom reči ako len, tak to podľa 

mňa nespĺňa ako len celkom to vysielanie čo je, čo je v licencii ako len napísané. Ďakujem 

pene. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujeme pekne pán poslanec Beke. Ešte niekto do diskusie? Nikto sa nehlási do 

diskusie. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje plán činnosti a hospodárenia Mestského 

televízneho štúdia s. r. o. Rožňava, podľa predloženého návrhu. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0. 

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu k tomuto bodu. Nikto sa nehlási. To ma teší. Uzatváram 

diskusiu. 

 

A posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som sa chcel vrátiť ešte k tej diskusii, ktorá bola pri interpeláciách. Pán kolega Balázs 

tam asi 2 krát povedal, že na finančnej komisii zaznelo, že tá kontrola, že sme boli najhorší na 

Slovensku. Na zastupiteľstve? Aha? Ja som to chápal tak, že na finančnej komisii to zaznelo. 

Okej. Na minulom zatupi...dobre na minulom zastupiteľstve som nebol, tak k tomu sa neviem 

vyjadriť. Ja som to pochopil tak, že na finančnej komisii. Dobre ďakujem. Ďakujem za 

vysvetlenie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja na dovysvetlenie. Ako na tom minulom som rozprával, že dostali sme od NKÚ, to nebola 

ani dajaká výčitka, len usmernenie, že veľa dávame peňazí do školstva oproti iným mestám ako 

bolo tu už od pani vedúcej povedané, že iné mestá sa pohybujú okolo 40% z vlastných zdrojov 

a my až 54%. Hej takže budeme to korigovať. Samozrejme berieme na vedomie správu z NKÚ. 

To nebolo to, že my robíme dajaké pochybenie alebo niečo, ale áno tie peniaze mohli ísť aj 

iným smerom ako na výstavbu chodníkov, ciest, parkovísk a takto. Takže aj ja to vítam, že našli 

takú anomáliu. Ako vidíte pracujeme na tom zistení a hľadáme áno kde to toho školstva dávame 

niekde zbytočne veľa peňazí. ale samozrejme nebude, nebudú to pociťovať deti či zo ZUŠ, či 

v MŠ, alebo či pri obedoch, alebo školských družinách. Deti to určite nepocítia koniec koncom. 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

 

 



p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Aby sme boli presní,  vyhľadal som si to v zápisnici z minulej, 

z minulého zastupiteľstva odznelo, a NKÚ nám vyčítal, že máme z podielových daní najviac 

peňazí dávame do školstva. Citujem pána primátora. Toto je prvá vec. Len technická. A druhá 

vec. Participatívny rozpočet na rok 2025. 05. novembra bola zverejnená výzva na predkladanie 

žiadostí, resp. predkladanie návrhov, nápadov na projekty participatívneho rozpočtu roku 2025. 

to znamená do 05. decembra  je možné predkladať projekty. Týmto vyzývame a prosíme širokú 

verejnosť, ktorá má záujem zapojiť sa do participatívneho rozpočtu roku 2025 aby nám posielali 

na zverejnené mailové adresy svoje nápady, návrhy. Opäť uvádzam, že nie je nutné vypracovať 

projekt, ktorý je zverejnený na stránke mesta. Zatiaľ nám stačí naozaj jednu, dve vety čo by ste 

chceli realizovať, kde by ste chceli realizovať. Následne po uzavretí týchto, tejto možnosti 

nahlasovať nápady každého záujemcu oslovím, prekonzultujem priamo na mieste a potom bude 

celý december a január na to, aby sa samotný projekt vypracoval. Kde bude samozrejme MsÚ 

nápomocný. A ja verím a dúfam, že tento projekt bude naďalej úspešne napredovať. Súčasný 

ročník, rok 2024, pomaly uzatvárame. Pomaly zbierame vyúčtovania jednotlivých projektov. 

Zatiaľ neviem presne zhodnotiť ako to stojí. Ešte nám nejaké chýbajú. V najbližších týždňoch 

určite prebehne preberanie projektov, ktoré sú už vyúčtované. Následne budeme samozrejme 

zverejňovať aj prostredníctvom rožňavskej televízie, rožňavských novín a ďalších médií, ktoré 

máme k dispozícii a predstavíme jednotlivé úspešné projekty, ktoré boli aj zrealizované. Ja 

verím, že aj v roku 2025 sa zapojí čo najviac ľudí. Už napriek tomu, že len 2 dni dozadu bola 

výzva zverejnená, máme tuším už nejakých 3 záujemcov, ktorí svoje nápady, nápady vlastne 

zaslali. Takže nebojte sa toho, dá sa to. Pomôžeme vám. Poďte do toho s nami. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja by som sa taktiež chcel poďakovať všetkým, ktorí sa týchto projektov 

zúčastnili a môžem im povedať, že sú vzorom pre nás všetkých ako treba pristupovať k svojmu 

okoliu. Že od mesta môžem dostať 3 tisíc euro a vďaka tým 3 tisíc eurám môžem skrášliť svoje 

okolie. S vlastnou prácou a ešte v tom krásnom, ešte krajšie je to, že zavolám aj svojich 

susedov, kamarátov, priateľov a urobíme si to okolie spoločne krásne. Takže aj keď ten 

rozpočet robíme konsolidačne, že hľadáme zdroje, ale toto je jedno z tých najušľachtilejších 

vecí, ktoré by sme nechceli budúci rok taktiež vynechať a chceli by sme v tom pokračovať. 

Takže všetkým zúčastneným, ktorí sa do tejto participácie pustili a urobili to svoje okolie 

krajšie, tak veľké ďakujem aj si myslím v mene nás všetkých poslancov a taktiež samozrejme 

aj zamestnancov mesta, lebo nám veľmi pomáhajú pri skrášľovaní a budovaní nášho mesta. Pán 

poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Pri prejednaní materiálu úpravy nájomného v mestských bytoch na 

zasadnutí sociálnej komisii odznelo a taktiež sme dostali aj materiál ohľadom toho, že koľko 

žiadostí sa eviduje na mestskom úrade od obyvateľov, ktorí by žiadali nájomné byty. Je to cirka 

100 žiadostí. Z toho vyznelo na komisii a už aj na predchádzajúcom poslednom zasadnutí MZ 

som, som povedal, načrtol, že dobre by bolo sledovať možnosti výstavby nových bytových 

domov, aby sme vedeli aj týmto podporiť mladých, aby neodchádzali z Rožňavy, ale aby usídlil 

alebo zostali, zostali u nás alebo poprípade aj, aj prišli tu do Rožňavy, keďže by mali možnosti 

sa aj ubytovať, čo nie je, nie je proste je to ako len trošičku žiadúce. Takže ohľadom toho potom 

aj na komisii sa uznieslo a, a sme prijali ako len jedno uznesenie, že nech skúsi ako len mesto 

sa zaoberať ako len touto problematikou, lebo cirka pred 13-timi rokmi boli stavané tie byty, 

čo, čo sú teraz v prenájme. Takže možno načase by bolo sa zaoberať aj s touto otázkou. To by 

bolo jedno a, a druhé, čo by som chcel povedať. Samozrejme materiál k dnešnému 

zastupiteľstvu sme dostali aj materiál o dobrovoľnej zbierky pre sochu Francišky  



Andrássyovej. Jak sme boli na cintoríne cez všetkých svätých tak bolo by treba ale vážne 

zaoberať so súsoším Illony Posch. Lebo je to na rozpadnutie. Minulý rok keď sme boli som 

ukázal pánovi primátorovi, aj viceprimátorovi a vtedajšiemu vedúcemu kultúrneho odboru, ale 

odvtedy prešiel rok a za ten rok nedošlo k zlepšeniu, ale, ale k zhoršeniu stavu toho súsošia. 

Takže fakt možno, možno skôr by bolo upraviť to súsošie než, než Francišku. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak sa vyjadrím k niektorým. Bytové domy. Mal som to v pláne, veď aj ja 

som dal na sociálne, aby oslovili záujemcov o tieto byty aby sme boli, lebo bolo tam nejakých 

30, 40 ľudí v poradovníku. Že keby sme náhodou budovali nové bytové domy a bytové 

jednotky, že či by bol záujem, tak potom to pribudlo nad aj 100, sa mi zdá, že aj 180. Takže 

bolo tam až 180. Tak to bola veľmi dobrá informácia pre mňa, keď sme začali sa tým 

zapodievať. Urobil som si najprv analýzu, či je to, či sa to dá uskutočniť. Takže máme na to 

priestory, máme na to pozemok, kde by sa to dalo vybudovať. Trošku ma zatiahla taká ručná 

brzda. Keď nie som jasný to je presne tak, že bolo dosť veľa primátorov a starostov mali dostať 

obrovské pokuty pri výstavbe týchto nájomných bytov, lebo rôzna forma sa dala využiť. A to 

jedna forma bola to, že predáme pozemok za symbolické euro a developer postaví bytovku 

a potom nám ju odpredá a aj takáto jedna možnosť. A dosť viacerí sa do toho zamotali a hrozilo 

im dosť veľké pokuty. Veď asi sa mi zdá, že aj pán primátor Šale, že až 300 tisícovú pokutu 

dostal. Hej. Viem ako by sa potom reagovalo. Tak kým to nebolo celé vyčistené a vyriešené tá 

legislatíva ako sa toto pomiešalo, či a to dá, či sa to nedá, lebo oni tak isto si mysleli, že sa to 

dá. Aj štátny fond rozvoja bývania dali na to peniaze. Nikto s tým nemali problém, ale potom 

všetci dali ruky preč, hej že no tak si zaplaťte tú pokutu. Nakoniec sa to vyriešilo s poslaneckým 

návrhom sa mi zdá to, že to bol pán primátor z Rimavskej ako poslanec, Jozef Šimko. Tak on 

dal potom zrušiť tie pokuty pre týchto starostov a lebo zastavila sa tá výstavba celkovo. Kým 

to nebolo jasné, tak som aj ja sa bál toho. Nieže pôjdeme do niečoho, čo nie je jasné. No tak 

teraz si myslím, že tá legislatíva je už určená a teraz ako aj vidím, že sa preferujú aj tie nájomné 

byty, čo pán Boris Kolár preferoval, že už je všetko otvorené na to, aby sa tie byty začali stavať. 

Tak sme otvorení. Budúci rok budem sa určite v plnej miere venovať výstavbe alebo 

projektovaniu. Druhá fáza to je, že treba urobiť projektovú dokumentáciu na tieto byty a potom 

získať stavebné povolenie. Budúci rok hneď od začiatku roka sa budem tomuto úplne venovať. 

Lebo nakoľko už teraz sú tie informácie, že tá legislatíva je otvorenejšia, uvoľnenejšia a nehrozí 

tým primátorom a starostom potom dodatočná pokuta, ktorú ťažko vysvetľovať hej, že prečo 

tú pokutu by sme mali dostať. To je k tým bytovým domom. A socha Francišky Andrássyovej 

áno zo začiatku viete, trošku som smutný z toho, že akí sme my tu vlastenci alebo nevlastenci, 

ale áno tá Franciška Andrássyová, alebo celý  ten rod strašne veľmi pomohol Gemeru a celému 

okoliu v tých vekoch a my zabúdame. My ľudia sme takí, čo zabúdame na to a nevážime si tú 

minulosť, že oni koľko rozdali peňazí charite, koľko rozdali školám a rôznym inštitúciám aby 

sa tu žilo v našom meste lepšie a keď treba sanovať tú sochu, tak málo kto už potom chce na to 

prispieť. Ja som si to zobral trošku, samozrejme pri tých všetkých projektoch za 10 miliónov, 

čo som, ja som sa venoval tomu, ale samozrejme aj tej Andrássyovej som sa trošku chcel 

venovať. Vyzval som, ja som našiel taký kľúč, že čo máme stage teraz na futbalovom ihrisku, 

tak bude v tom pokračovať. Poprosím potom aj technické služby, lebo to teraz je pod 

technickými službami, že tí, ktorí využívali stage hej, to pódium, tak som ich požiadal, alebo 

poprosil nech dajú dobrovoľne príspevok miesto nájmu nech dajú na sochu Andrássyovú. 

Neviem, či je tam teraz okolo 4, 5 tisíc euro. Hej. Dobre takže majú už tam 5 930 euro hej. 

Takže všetci, ktorí tam budú robiť nejaké podujatie na futbalovom ihrisku. Vidíte, že vieme 

získať niečo za 100 tisíc zadarmo, hej nikto do toho nedával žiadne peniaze. Možno dajaká 

spoluúčasť menšia tam bola hej, ale už nám to 5 900 euro na tú Francišku posielali peniaze tí, 

čo tam vystupovali. A to určite bude aj do budúcna nakoľko nemôžme sa spoľahnúť na 



dajakého dobrodruha, ktorý by tam dal 100 tisíc, alebo 50 tisíc. A samozrejme budem chcieť 

rozprávať aj s podnikateľmi, ktorí pracujú u nás v meste, či nebudú vedieť nám tam niečo 

zasponzorovať, aspoň aby sme tú prvotnú údržbu alebo ochranu tejto pamiatky aby sme začali. 

Ja mám takú predstavu, že tá prvotná mohla by byť dajaká kupola. To samozrejme ešte 

preberieme s odborníkmi lebo len to je taký návrh. Ale som sa už pýtal viacerých takýchto ľudí 

z takejto brandže, že povedali, že to by bol dobrý nápad hej, že najprv sanovať pred mrazmi 

a dažďom. Lebo to najviac škodí tejto soche. Že keby bola dajaká sklenená alebo dajaká 

laminátová priesvitná kupola, ktorá by ochránila túto sochu už teraz. To by bolo najmenej. 

Zarazilo nás samozrejme tá suma, ktorá bola na opravu hej. Ta aj tá mňa zarazila. 300 tisíc za 

opravu dajakej sochy, veď ako moja hlava, lebo zas v tej brandži nie som, tak poviem veď ako 

novú sochu urobíme za 50 tisíc. Hej dám. Alebo za 100 tisíc a nie za opravu 300 tisíc. A to 

moja myšlienka sa preniesla podľa mňa aj na ostatných ľudí, ktorí by mali prispieť na tú sochu 

a keď je tam takáto suma, tak si myslím, že urobila tak isto takú ručnú brzdu, že no ta ja 

nebudem im tam hádať peniaze, aby oni ich rozflákali. Ale verte tomu, že som sa s viacerými 

odborníkmi rozprával aj s konzulkou som sa rozprával v Košiciach, že koľko dali na takéto 

sochy opravy, že či ich to fakt toľko stojí. A ona to potvrdila. My sme asi boli s pani vedúcou. 

Spolu sme boli hej, že ona fakt potvrdila, že áno ako je rozdiel vyrobiť novú sochu, alebo 

zachrániť vyše 100 ročnú sochu. Že to je veľmi nákladná investícia. Takže pracujeme. Už máme 

tých 5 900 euro. Tak určite budem hľadať ďalšie zdroje, aby na ten účet prichádzali 

pravidelnejšie ešte peniaze. A, a určite nájdem aj na tú Illonu Pósch. Dobre? Dajaké financie, 

aby sa vlastne tá socha taktiež zabezpečila. Len nie za rok sa to zničilo, len za predošlých 30, 

40 rokov hej, alebo už koľko má tá 60, 80 rokov? 13 hej. Takže 110, 111 rokov hej. Dobre. Ja 

by som aj dal slovo pani Evičke Hovorkovej, ale ohľadom toho, že fakt myslíme na to, lebo 

viem, že sme dávali aj projekty. Poprosím my ako fakt ako vy hocijakou témou môžete, my 

v každej sfére pracujeme. Hej že nie len tak ja prídem a ty ma pán poslanec, že pozri čo s tou 

sochou a trebalo by pomôcť. Tak ja potom samozrejme prídem a vyriešim. Buď poviem 

zástupcovi, aby to riešil hej, alebo to potom idem priamo a poviem to potom na kultúre, že treba 

to riešiť. A teraz by som poprosil pani Evičku Hovorkovú, že čo aké projekty sme podali 

a snažíme sa dotiahnuť tie peniaze na opravu tejto sochy, lebo určite to zo zbierky 

neposkladáme. Tak nech sa páči pani.  

 

p. Eva Hovorková 

Ja by som len chcela povedať, že vlastne robil sa reštaurátorský výskum, ktorý mám k dispozícii 

na odbore, kľudne si ho treba prísť preštudovať. A tam vlastne reštaurátorský výskumom sa 

preukázalo niektoré hej, že vlastne tá socha nebola izolovaná, došlo k deštrukcii. Hej vlastne 

tak isto tam tie labute hej postupne vlastne opadávajú. Tie už sú teraz v ateliéri u akademického 

sochára. A čo sa týka toho projektu a výšky toho projektu. Vzhľadom na to, že som prebrala po 

kolegyni nejaké tie dokumenty som podala na ministerstvo kultúry na program obnovme si svoj 

dom a oslovila som veľa týchto reštaurátorov a bol jediný vlastne, ktorý mi poslal cenovú 

ponuku. No poslal, ešte jeden, ale ten nebol ochotný ako vzhľadom na zaneprázdnenosť mi dať 

cenovú ponuku a tlačil ma čas. Tak bol jediný tento pán reštaurátor, ktorý mi dal túto cenovú 

ponuku. Ale predtým sme tak isto odbor urobili cenovú ponuku na reštaurátorsky výskum, ktorý 

on robil a podľa toho urobil vlastne aj cenovú ponuku na tie reštaurátorské práce. A snažili sme 

sa každý rok tak isto, akurát s pánom inžinierom Tešlárom som rozprávala, že tak isto zase 

vyšla výzva, zase podáme projekt. Snažíme sa. Tak isto bol, sme sa snažili cez VÚB grant, kde 

som myslela, že tí Rožňavčania sa spoja trošku nie len tak, že prídu a čo bude s tou Františkou. 

Ja si myslím, že nie len rozprávať o tom treba, ale treba sa aj zapojiť hej a pomôcť tomu. Ako 

sú tam príspevky od súkromných osôb, ale sú dosť malé. Sú dosť malé. Väčšinou je to finančné 

prostriedky, ktoré sú na účte vlastne transparentom tak sú vlastne za stage, ktoré sú tam tie 



vyššie sumy. Takže naozaj riešime, hľadáme sponzorov. Tak isto aj na kultúrne podujatia sa 

snažíme, aby sme nezaťažili ten rozpočet mesta.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči pán Beke ešte. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Taká myšlienka ma napadla. Možno že je, že, že sa to odmietne ako len, alebo nedá sa ako len, 

ale trebárs blíži sa koniec roka a viem, že trebárs na tie 2 alebo 3% z dane poukázanie ako len 

nejakej organizácii, alebo na to, na tento účel by sa nedalo ako len? Otvoriť účet, že by, že by, 

lebo to by nestálo ako len tých podnikateľov o nič, keď by poukázali tie percentá.  

 

p. primátor Michal Domik 

Poukázanie týchto 2% potrebujeme občianske združenie, čo by sme teoreticky aj vedeli 

zvládnuť. Len väčšinou tieto 2% už teraz majú rozdané tí ľudia kvôli tomu, že každý navštevuje 

dajaký krúžok hej. Či to je basketbal, bedminton, futbal alebo krúžok čo som. Napr. teraz 

nechcem otvoriť zas tému ZUŠ-ky, ale tak isto som vyčítal, že môže aj ZUŠ si založiť OZ, kde 

by mohli potom tých pedagógov, ktorí chodia tie soboty, nedele alebo cez prázdniny 

vystupovať s deťmi s vlastnými autami a veď je tam rodičov, veď je tam skoro 500 detí cca 

necelých a to je tisíc rodičov, len tak počítajme a to je ďalších 2 tisíc starých rodičov. Hej. 

Takže keď to tak, tu mi nech nepasuje. Takže 500 detí, to je 1 000 rodičov, to je dobre, ale 

každý má po dvoch hej takže sa mi zdá, dobre počítam? Ale tisíc rodičov má koľko starých 

rodičov. Alebo každé dieťa má 4-roch. Hej takže dokopy 4 tisíc. Hej ale iba hovorím, že koľko 

peňazí by mohli získať cez 2%-tnú daň aj ZUŠ, ktoré by mohli použiť na výdaje na ostatné, 

alebo kúpiť dajaké vybavenie pre detičky. Takže áno je to forma, ale už to teraz dopredu vám 

môžem povedať, že už sú tie peniažky pomaličky u každého rodiča rozdané. A veľmi ťažko by 

tú sumu sme vedeli, ale ja si myslím, že tak ako to riešime cez stage a určite ako bolo aj sa mi 

zdá gastro fest hej, gastro fest tak isto prispeli. A všetky tieto podujatia budeme chcieť presne 

to, čo budeme riešiť na námestí, alebo na ihrisku, alebo dačo tak budeme sa snažiť z tých peňazí 

posielať tam tie peniaze, aby na tú Andrássyovú čo najrýchlejšie sa nazbieralo aspoň na tú prvú 

kupolu. Samozrejme aj tie ostatné projekty a pani vedúca odboru školstva mi hovorí, že už bol 

projekt aj poslaný aj konzulátu maďarskej republiky hej. Takže aj tam hľadáme zdroje. Fakt 

pracujeme na tom, ale je to tam dosť vysoká suma. Ale pracujeme ako vidíte. Aj kultúra, aj 

všetci, aj z mojej strany tie malé peniaze, čo vieme pozbierať tak sa snažíme, aby sme tú  

Františku dali do takého stavu ako si ona zaslúži. Na jej pamiatku určite si zaslúži. Pán zástupca 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Obnovou resp. nejakým spôsobom uchovaním umeleckých diel 

a nejakých aj turistických možno zaujímavých diel tu v meste sa zaoberá aj OZ centrum obnovy 

pamiatok. A práve cez toto OZ sme práve chceli tým spôsobom 2 alebo 3% z daní použiť na 

obnovu niektorých pamiatok a preto sa to OZ aj vlastne prihlásilo, aby malo možnosť brať tieto 

2 alebo 3%. Po jednom roku sme od toho museli ustúpiť, lebo náklady sme mali s tou 

možnosťou vybrať 2 alebo 3% vyššie ako samotní obyvatelia, ktorí nám prispeli 2 alebo 3%-

tami. Čiže nie je to možno taká téma, ktorá by rezonovala medzi obyvateľmi. Napriek tomu 

určite hľadáme aj cez OZ možnosti ako nie len čo sa  týka Francišky, tam sa angažuje mesto, 

ale napr. aj možno pomníku Posch Illony alebo možno aj ďalších. Ale aby si videl, že áno 

počúvam, keď mi v cintoríne pri, pri zapaľovaní sviečok rozprávaš, tak vtedy si spomínal aj 

obelisk, ktorý je veľmi nebezpečne naklonený a už s pánom riaditeľom technických služieb 

som stihol odvtedy rozprávať, kde sme sa dohodli na tom, že by sme podložili a aspoň sanovali 



to, aby sa nám to nezrútilo a zastabilizovali ten obelisk, aby neutrpel ďalšie škody. Takže určite 

vnímame každé tvoje slovo, čo sa týka obnovy pamiatok. Žiaľ možno by pomohlo aj zo strany 

štátu, aby podporovalo, podporoval samotný štát obnovu pamiatok vo väčšej miere. Lebo 

samospráva naozaj ruku na srdce, keď sa opýtame obyvateľov, že či pamiatku obnoviť 

v cintoríne, alebo urobiť chodník pred nejakým bytovým domom, tak každý dá v prvom 

momente prednosť tomu chodníku. A keď si máme takto vyberať, tak je to veľmi zlé. Malo by 

byť, mali by byť určené financie práve aj na toto, aby sme si nemuseli vyberať, že čo práve 

teraz z tých peňazí, ktoré máme, urobíme. Takže možno aj systémové riešenie zo strany štátu 

by nám výrazne pomohlo v tejto veci. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Takže nikto sa nehlási do diskusie. Takt uzatváram diskusiu. Týmto sme 

program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem vám všetkým za pozornosť a prajem vám ešte 

pekný zvyšok dňa. Držte sa.  

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Michal  D r e n g u b i a k  Michal  D o m i k  

zástupca primátora mesta primátor mesta 
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Mgr. Matúš B i s c h o f  Ing. Filip  P o l l á k  

poslanec MZ poslanec MZ  


